
 تکریم کادر درمان 
با کاشت درخت به نام 
مدافعان سلامت کیش

واکسیناسیون دانش آموزان زمینه ساز 
بازگشایی مدارس در کیش

گفت و گوی اخبار کیش با مصطفی اقلیما، پدر مددکاری اجتماعی: 

رونق اقتصادی، کمک به معیشت مردم به زودی

مسیرپروازی کیش - رامسر هموار شد

شرکت عمران، آب و خدمات کیش با کاشت نها به نام هر یک 
از افرراد کادر درمان، از زحمات مدافعان سلامت کیش تقدیر 
می کند.به گزارش روزنامه اخبار کیش از شرکت عمران،آب و 
خدمات ، عبدالنبی شــرفی مدیر عامل این شرکت با اشاره به 
زحمــات شــبانه روزی کادر درمان و خدمت به ســاکنان و 
گردشگران در طول مدت شیوع کرونا و ضرورت تجلیل از این 
تلاش های ایثارگرانه گفت: فضایی برای ایجاد یک بوســتان 

جهت اجرای این طرح تخصیص داده شــده که پس از کاشت 
نهال به تعداد مدافعان سلامت ، اسامی هر یک از این افراد در 
کنار نهال ها تعبیه می شود تا خاطره زحمات ارزشمندشان 
برای همیشــه در اذهان ســاکنان این جزیره ماندگار شود.

عبدالنبی شرفی همچنین با بیان اینکه ترویج فرهنگ تقدیر از 
پیشکسوتان در فضای جامعه ، موجب توجه بیشتر نسل جوان 

به اهمیت استفاده از تجارب این افراد ....
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رییس مرکز توسعه سلامت کیش: 

 ویروس کرونا 
 همچنان در حال 

گردش است
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آسیب شناسی اسناد و کتاب های خطی شیخ صفی الدین اردبیلی

رئیس شورای رقابت:

خودروسازان در موقعیت مسلط هستند، ولی انصاف هم داشته باشند

اسناد و کتاب های خطی دوره صفویه و قاجار بقعه 
شــیخ صفی الدین اردبیلی، توسط کارشناسان 
پژوهشــکده حفاظت و مرمت آثــار تاریخی ـ 
فرهنگــی مــورد بررســی، مســتندنگاری و 
آسیب شناسی اولیه قرار گرفت.به گزارش ایسنا 
به نقل از روابط عمومی پژوهشگاه میراث فرهنگی 
و گردشگری، پیرو درخواست اداره کل موزه ها و 
امــوال منقول تاریخی- فرهنگــی و اعلام نیاز 
پژوهشی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی 
و گردشگری اســتان اردبیل به منظور بررسی 
انجام پژوهش های بنیادی و کاربردی روی اسناد 
و کتاب های خطی دوره صفویه و قاجار بقعه شیخ 
صفی الدین اردبیلی، شهرزاد امین شیرازی، مدیر 
گروه پژوهشی حفاظت و مرمت و فضه رحیمی، 

مســؤول بخش حفاظت و مرمت آثار کاغذی 
پژوهشــکده حفاظت و مرمت آثــار تاریخی-

فرهنگی از این آثار بازدید کردند.آثار کاغذی مورد 
بررسی متعلق به مجموعه بقعه شیخ صفی الدین 
اردبیلی شــامل یک نسخه قرآن به خط کوفی، 
تعدادی ســند تک بــرگ با موضــوع فرمان، 
مصالحه نامه و مبایعه نامه، صفحات تک برگ قرآن 
با تزئینات و... است.در بازدید انجام شده این آثار 
مورد بررســی قرار گرفت و مســتندنگاری و 
آسیب شناســی اولیه روی آن ها انجام شد که 
نتیجه آن به صورت ارائه پیشــنهادات در مورد 
تعیین اولویت حفاظتی و مرمتی و چگونگی انجام 
اقدامات حفاظتی پیشگیرانه و مرمت آثار ارائه 

می شود.

رئیس شورای رقابت با اشاره به اینکه پیش فروش 
خــودرو زمانی به نفع مصرف کننده اســت که 
امتیــازی بــه او بدهد، گفت: درســت اســت 
خودروســازان در موقعیت مسلط قرار دارند اما 

انصاف هم داشته باشند.
به گزارش ایسنا، در اواسط مرداد ماه و در جلسه 
۴۷۳ شورای رقابت مصوب شد که در طرح پیش 
فروش خودروهای مشــمول قیمــت گذاری، 
سهمی از خودرو که پیش پرداخت آن قبلا انجام 
شده مشمول هیچ گونه تورم قیمتی احتمالی 
نباشد. در عین حال تاکید شد خودروهایی که 
قیمت آن تعیین نشده حق پیش فروش ندارند.

در کنار برخی حواشی و انتقاداتی که در این رابطه 
مطرح بود، گفته می شد که خودروسازان چندان 

تمایلی به این مصوبه نداشته و حتی بهانه ای برای 
عقب نشــینی از طرح های پیش فروش خودرو 

است.
در رابطه با این جریان رضا شیوا - رئیس شورای 
رقابت - در گفت وگو با ایســنا، توضیحاتی ارائه 

کرد.
وی با بیان اینکه پیش فروش خودرو باید نفعی 
هــم بــرای مصــرف کننده داشــته باشــد، 
گفت:خودروسازان توجه داشته باشند که وقتی 
در پیش فروش هیچ امتیازی از سوی خودروساز 
به مصرف کننده ارائه نمی شود و سودی برای آن 
نــدارد چرا باید برای پیش خرید اقدام کند و در 
این حالت استقبال مصرف کننده نیز کاهش پیدا 

خواهد کرد.

رئیس شورای رقابت با اشاره به اینکه وقتی مصرف 
کننده برای پیش فروش اقدام می کند پول خود 
را مدت ها در اختیار خودروساز قرار می دهد که 
در گذر زمان و در شرایط تورمی موجود مشمول 
تورم می شــود و پولش از بین می رود، افزود: اما 
شاهد هســتیم که خودروساز هیچ امتیازی به 
مصرف کننده ارائه نمی دهد، نتیجه این است که 
در یک سال چند صد شــکایت در این رابطه از 
سوی متقاضیان به شــورای رقابت اعلام شده 

است.
به گفته شیوا، بهتر اســت خودروسازان طبق 
مصوبه عمل کرده و تعهــدات خود را نیز انجام 
دهند و به این هم فکر کنند که اگر در موقعیت 
مسلط در بازار قرار دارند باید انصاف را هم در نظر 

بگیرند.
اگر بازار رقابتی بود باز هم کسی حاضر بود پیش 

خرید کند؟
وی با تاکید بر اهمیت ایجاد بازار رقابتی در خودرو 
گفت: اگر چنیــن بازاری داشــتیم و چندین 
خودروساز خودرو ارائه می کردند آیا باز هم کسی 
حاضر بود پولش را برای پیش فروش یکساله آن 
هم وقتی حتی قیمت نهایی مشخص نیست در 
اختیار خودروسازان قرار دهد؟ ولی اکنون این 
خودروسازان هستند که بر جریان مسلط بوده و 
مصرف کننده هم چــاره ای ندارد و نمی تواند 
خودرو خریداری کند، از این رو لازم بود تا نسبت 
به تغییر وضعیت با صدور این مصوبه از ســوی 

شورای رقابت اقدام شود.

امیرعبداللهیان: آمریکا عامل بی ثباتی 
افغانستان است

وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران گفت: 
آمریکا عامل بخــش مهمی از بی ثباتی و ناامنی 

افغانستان است.
به گزارش ایرنا، حسین امیر عبداللهیان وزیر امور 
خارجه کشورمان در نشست مجازی »وضعیت 
بشردوستانه در افغانســتان« به ریاست آنتونیو 
گوترش دبیرکل سازمان ملل متحد شرکت و به 

ایراد سخنرانی پرداخت.
وزیر امور خارجه کشورمان در بخشی از سخنان 
خود در این نشست اظهار داشت: همه ما امروز با 
یک شــرایط جدید و چالش جدید در افغانستان 
روبرو هستیم و باور داریم که بخش مهمی از عامل 
وضعیت بی ثباتی ، ناامنی و شرایط نابسامان کنونی 
در کشور افغانستان به سیاست های توأم با آزمون 
و خطا و اشــتباهات ایالات متحده آمریکا در این 

کشور برمی گردد.
امیر عبداللهیان با تاکید بر اینکه آمریکایی ها در 
ســال های اشغال افغانســتان و اکنون در نحوه 
خروج شــان از این کشور فجایعی را آفریدند که 
جهانیان صحنه هایی از آن را در فرودگاه کابل در 
روزهای گذشته شاهد بودند، پیام این نشست در 
دو سطح سیاسی و انسانی را مورد تصریح قرار داد 
و افزود: در سطح سیاسی این پیام واحد را باید به 
افغانستان صادر کنیم که افغانستان امن، با ثبات 
و توسعه یافته فقط و فقط در سایه تشکیل دولت 
فراگیر ملی و متشکل از همه طرف ها می تواند 

ایجاد شود.
 وزیر امور خارجه همچنین دیدگاه کشورمان در 
سطح انسانی را تشریح و افزود: معتقد هستیم در 
ابعاد انسان دوســتانه، مردم ، زنان و کودکان در 
افغانستان در سالهای گذشته و در هفته های اخیر 
با وضعیت تاســف باری مواجه هســتند و امروز 
جامعه جهانی موظف اســت و باید کمک های 
انساندوستانه فوری و سریع خود را به افغانستان 

ارسال کند.
وزیر امور خارجه کشورمان ضمن انتقاد از اینکه 
جامعه جهانی نسبت به تعهدات خود در قبال 
رســیدگی به وضعیت آوارگان افغان به خوبی 
عمل نکرده اســت بر ضرورت تامین کمکهای 
فوری انسان دوستانه و همچنین کمک به مردم 
این کشور و تشکیل دولت فراگیر در افغانستان 
تاکید کرد. امیر عبداللهیان همچنین با تاکید 
بر ارتباط کشورمان با همه طرف ها در افغانستان 
اظهار داشت: ما در افغانستان سیاستی را دنبال 
می کنیم که علاوه بر تشــکیل دولت فراگیر ، 
افغانســتانی عاری از تروریسم و مواد مخدر را 
شاهد بوده و مردم افغانستان خودشان بتوانند 
نســبت به آینده سرنوشت کشورشان تصمیم 

گیری کنند .

مسوول بسیج سازمان بسیج دانش آموزی سپاه استان:نـگـره

تیم علمی سازمان بسیج دانش آموزی هرمزگان نشان طلای لیگ پایا را کسب کرد
مسوول بسیج سازمان بســیج دانش آموزی سپاه امام سجاد)ع( 
هرمزگان گفت: تیم علمی سازمان بسیج دانش آموزی استان به 
مقام نخســت و نشان طلای مسابقه های لیگ بین المللی پایا در 

سال ۱۳۹۹-۱۴۰۰ دست یافت.
سرگرد پاسدار ابراهیم پیله رام در گفت و گو با ایرنا افزود: این گروه 
دانش آموزی به نام های »امیرحســین مقبلی«، »محمد امین 
رفیعی«، »سیاوش اسکندری«، »امیراسماعیل ثریا« و »علیرضا 
حق گو« از حوزه مقاومت بسیج شهیده فهمیده ناحیه ۲ بندرعباس 
بوده که توانســتند در رشته های ریاضی، علوم تجربی، فیزیک و 
شیمی رقبای خود از داخل و خارج کشور را پشت سربگذارند و به 

مقام نخست دست پیدا کنند.
وی بیان داشــت: کسب این موفقیت علمی توسط دانش آموزان 
بسیجی هرمزگان در تاریخ هرمزگان بی نظیره بوده و برای نخستین 

بار این اســتان توسط دانش آموزان بسیجی خود توانست افتخار 
غرورآفرینی در زمینه های علمی کسب کند.

مسوول بسیج سازمان بســیج دانش آموزی سپاه امام سجاد)ع( 
هرمزگان در خصوص راهیابی دانش آموزان بسیجی به این مسابقه 
های علمی اظهارداشت: در مرحله شهرستانی لیگ بین المللی پایا 
نزدیــک به ۳۰۰ گرووه علمی در قالب تیم های پنج نفره در قالب 
هزار و ۵۰۰ نفر دانش آموز نخبه بسیجی شرکت کردند که از این 
تعداد ۱۵ تیم پنج نفره در قالب ۱۵۰ دانش آموز به مرحله استانی 

راه پیدا کردند.
سرهنگ پیله رام یادآورشد: با توجه به بررسی ها و ظرفیت علمی 
صورت گرفته تیم ۱۵ نفره از هرمزگان به مرحله کشوری راه پیدا 
کردند و با تیم های مقتدری از استان های کشور و حتی کشورهای 
همسایه به رقابت پرداختند و در نهایت تیم سازمان بسیج دانش 

آموزی هرمزگان از پایگاه شــهید فهمیده ناحیه ۲ بندرعباس به 
نشان طلای این دوره از مسابقه ها دست یافت.

وی اضافه کرد:  از این افتخارآفرینان علمی بسیجی هرمزگان در 
مراسمی که در هفته بسیج دانش آموزی برگزار خواهد شد، با حضور 
سردار اباذر سالاری فرمانده سپاه هرمزگان، دیگر نبخگان بسیجی 
و همچنین مسوولان آموزش و پرورش و سایر نمایندگان علمی 
استان تجلیل می شود.مسوول بسیج سازمان بسیج دانش آموزی 
سپاه امام سجاد)ع( هرمزگان در پایان ابرازداشت: سازمان بسیج 
دانش آموزی کشور به منطور کشف استعدادها و همچنین پرورش 
استعدادهای نیروهای نخبه و جوان دانش آموزی بسیجی و تربیت 
نیروهای کادر تراز انقلاب برای آینده نظام مقدس جمهوری اسلامی 
ایران اقدام به طراحی و برگزاری لیگ بین المللی پویا نموده است 

که هرساله در سراسر کشور این لیگ برگزار می شود.

 نظر فریدون مجلسی 
درباره توافق جدید ایران و آژانس

یک کارشناس مســائل بین الملل سفر مدیرکل آژانس بین 
المللــی انرژی اتمی را مثبت ارزیابی کرد و گفت: توافق انجام 
شده فرصتی است به عنوان آتش بس که به یک تفاهم های آتش 
بس در کل منطقه منجر شود.فریدون مجلسی در گفت وگو با 
ایسنا، درباره توافق جدید ایران و آژانس بین المللی انرژی اتمی 
گفت: به نظر می رسد این اقدام در پاسخ قانونی است که مجلس 
تصویب کرد و نشان می دهد که مقامات دریافتند این اتفاقات 
بهتر است تا اینکه پرونده ایران به شورای حکام و شورای امنیت 
برود و تحریم های بین المللی اعمال شوند.وی تصریح کرد: به 
هر حال در زمان احمدی نژاد خطاهایی صورت گرفت که برجام 
پاسخ آن خطاها بود و ما تعهداتی را پذیرفتیم که کشورهای 
دیگر مانند ترکیه، فیلیپین و ... نیازی نبود بپذیرند. البته پنهان 
از NPT کاری نکردند.مجلسی اظهار کرد: در صورتیکه تحریم 
ها ادامه یابد ممکن است به تنش هایی هم منجر شود اما باید 
مسئولان به این مهم توجه داشته باشند. سفر آقای گروسی را 
می توان مثبت تلقی کرد، برای کسانی که طرفدار آرامش، رفاه 
ملی و توسعه اقتصادی، اجتماعی هستند.وی خاطرنشان کرد: 
به نظر می رسد توافق انجام شده یک فرصتی است به عنوان 
آتش بس که به یک تفاهم های آتش بس در کل منطقه منجر 
شود. اگر چنین باشد که هیچ در غیر این صورت ممکن است 

تبعاتی را به دنبال داشته باشد.

جلسه هماهنگی ستاد گرامیداشت هفته دفاع 
مقدس درسیریک

جلســه هماهنگی ســتاد گرامیداشــت هفته دفاع مقدس 
درســیریک برگزار شد.به گزارش خبرنگار خبرگزاری بسیج 
هرمزگان،احمد جمالدینی فرماندار شهرســتان سیریک در 
جلسه هماهنگی و برنامه ریزی، برنامه های گرامیداشت هفته 
دفاع مقدس در شهرستان سیریک که باحضور سرهنگ پاسدار 
ســید حســن فاطمی فرمانده ناحیه مقاومت بســیج سپاه 
شهرستان،بخشداران و دیگر مدیران و روسای ادارات و نهادهای 
شهرستان سیریک در محل سالن جلسات فرمانداری برگزار 
شدفرماندار شهرستان ســیریک با گرامیداشت یاد و خاطره 
شهدای جنگ تحمیلی و هفته گرامیداشت دفاع مقدس و با 
تاکید بر ضرورت برگزاری مناسبت های هفته دفاع مقدس با 
رعایت کامل پروتکل های بهداشتی و فاصله گذاری اجتماعی و 
همچنین بهره گیری از فضای مجازی در اجرای برنامه ها، اظهار 
داشت: رسالت ما ایجاب می کند با استفاده از ظرفیت های موجود 
و اشاعه فرهنگ دفاع مقدس در جامعه زمینه ساز پیشرفت و 
آبادانی کشور باشــیم.احمد جمالدینی فرماندار شهرستان 
ســیریک افزود: از آنجا که نسل جوان و نوجوان ما دوران دفاع 
مقدس را تجربه نکرده  است، هفته گرامیداشت دفاع مقدس 
فرصت مناسبی است تا در این هفته پیام و مفاهیم دوران دفاع 
مقدس را به این نسل و همه اقشار مردم منتقل کنیم.جمالدینی 
خاطرنشان کرد: همه روسای ادارات و شهرداری ها موظفند در 
هفته دفاع مقدس نسبت به فضا سازی محیطی و نصب بنر در 
سردرب ادارات خود و شهرداری ها در سطح شهر اقدامات لازم 
را بعمل آورده و گزارشــی از برنامه های خود را نیز به دبیرخانه 

ستاد ارسال نمایند.

خبرخبر
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کیــش آمــاده ی اســتقبال از 
در  خصوصی  بخش  سرمایه گذاری 

حوزه ی ورزش است
دبیر شورایعالی مناطق آزاد:

چرا مناطق آزاد بهشت سرمایه گذاری 
هستند؟ 

صفحه 3

صفحه 3

زیر ساخت های ورزش های 
دریایی کیش، چشم وزیر 
ورزش و جوانان را گرفت

»کیومرث هاشــمی« وزیر ورزش و جوانان به همراه رحیم ســرهنگی مدیر عامل 
سازمان منطقه آزاد کیش و محسن نظر پور مدیر عامل شرکت عمران، آب و خدمات 
صبح دوشنبه 14 اســفند از مجموعه ورزشی و گردشــگری مجموعه مارینا کیش 

بازدید کرد .

صفحه5

 تکریم کادر درمان 
با کاشت درخت به نام 
مدافعان سلامت کیش

واکسیناسیون دانش آموزان زمینه ساز 
بازگشایی مدارس در کیش

گفت و گوی اخبار کیش با مصطفی اقلیما، پدر مددکاری اجتماعی: 

رونق اقتصادی، کمک به معیشت مردم به زودی

مسیرپروازی کیش - رامسر هموار شد

شرکت عمران، آب و خدمات کیش با کاشت نها به نام هر یک 
از افرراد کادر درمان، از زحمات مدافعان سلامت کیش تقدیر 
می کند.به گزارش روزنامه اخبار کیش از شرکت عمران،آب و 
خدمات ، عبدالنبی شــرفی مدیر عامل این شرکت با اشاره به 
زحمــات شــبانه روزی کادر درمان و خدمت به ســاکنان و 
گردشگران در طول مدت شیوع کرونا و ضرورت تجلیل از این 
تلاش های ایثارگرانه گفت: فضایی برای ایجاد یک بوســتان 

جهت اجرای این طرح تخصیص داده شــده که پس از کاشت 
نهال به تعداد مدافعان سلامت ، اسامی هر یک از این افراد در 
کنار نهال ها تعبیه می شود تا خاطره زحمات ارزشمندشان 
برای همیشــه در اذهان ســاکنان این جزیره ماندگار شود.

عبدالنبی شرفی همچنین با بیان اینکه ترویج فرهنگ تقدیر از 
پیشکسوتان در فضای جامعه ، موجب توجه بیشتر نسل جوان 

به اهمیت استفاده از تجارب این افراد ....

 شماره 
1061
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صفحه  3

 رونق صنعت گردشگری با واکسیناسیون
فرصتی که به کشورهای همسایه هدیه شد
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 جام جهانی قطر؛ 
 فرصت اقتصادی کیش 

از دست می رود؟ 

رییس مرکز توسعه سلامت کیش: 

 ویروس کرونا 
 همچنان در حال 

گردش است
صفحه 3 صفحه3

آسیب شناسی اسناد و کتاب های خطی شیخ صفی الدین اردبیلی

رئیس شورای رقابت:

خودروسازان در موقعیت مسلط هستند، ولی انصاف هم داشته باشند

اسناد و کتاب های خطی دوره صفویه و قاجار بقعه 
شــیخ صفی الدین اردبیلی، توسط کارشناسان 
پژوهشــکده حفاظت و مرمت آثــار تاریخی ـ 
فرهنگــی مــورد بررســی، مســتندنگاری و 
آسیب شناسی اولیه قرار گرفت.به گزارش ایسنا 
به نقل از روابط عمومی پژوهشگاه میراث فرهنگی 
و گردشگری، پیرو درخواست اداره کل موزه ها و 
امــوال منقول تاریخی- فرهنگــی و اعلام نیاز 
پژوهشی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی 
و گردشگری اســتان اردبیل به منظور بررسی 
انجام پژوهش های بنیادی و کاربردی روی اسناد 
و کتاب های خطی دوره صفویه و قاجار بقعه شیخ 
صفی الدین اردبیلی، شهرزاد امین شیرازی، مدیر 
گروه پژوهشی حفاظت و مرمت و فضه رحیمی، 

مســؤول بخش حفاظت و مرمت آثار کاغذی 
پژوهشــکده حفاظت و مرمت آثــار تاریخی-

فرهنگی از این آثار بازدید کردند.آثار کاغذی مورد 
بررسی متعلق به مجموعه بقعه شیخ صفی الدین 
اردبیلی شــامل یک نسخه قرآن به خط کوفی، 
تعدادی ســند تک بــرگ با موضــوع فرمان، 
مصالحه نامه و مبایعه نامه، صفحات تک برگ قرآن 
با تزئینات و... است.در بازدید انجام شده این آثار 
مورد بررســی قرار گرفت و مســتندنگاری و 
آسیب شناســی اولیه روی آن ها انجام شد که 
نتیجه آن به صورت ارائه پیشــنهادات در مورد 
تعیین اولویت حفاظتی و مرمتی و چگونگی انجام 
اقدامات حفاظتی پیشگیرانه و مرمت آثار ارائه 

می شود.

رئیس شورای رقابت با اشاره به اینکه پیش فروش 
خــودرو زمانی به نفع مصرف کننده اســت که 
امتیــازی بــه او بدهد، گفت: درســت اســت 
خودروســازان در موقعیت مسلط قرار دارند اما 

انصاف هم داشته باشند.
به گزارش ایسنا، در اواسط مرداد ماه و در جلسه 
۴۷۳ شورای رقابت مصوب شد که در طرح پیش 
فروش خودروهای مشــمول قیمــت گذاری، 
سهمی از خودرو که پیش پرداخت آن قبلا انجام 
شده مشمول هیچ گونه تورم قیمتی احتمالی 
نباشد. در عین حال تاکید شد خودروهایی که 
قیمت آن تعیین نشده حق پیش فروش ندارند.

در کنار برخی حواشی و انتقاداتی که در این رابطه 
مطرح بود، گفته می شد که خودروسازان چندان 

تمایلی به این مصوبه نداشته و حتی بهانه ای برای 
عقب نشــینی از طرح های پیش فروش خودرو 

است.
در رابطه با این جریان رضا شیوا - رئیس شورای 
رقابت - در گفت وگو با ایســنا، توضیحاتی ارائه 

کرد.
وی با بیان اینکه پیش فروش خودرو باید نفعی 
هــم بــرای مصــرف کننده داشــته باشــد، 
گفت:خودروسازان توجه داشته باشند که وقتی 
در پیش فروش هیچ امتیازی از سوی خودروساز 
به مصرف کننده ارائه نمی شود و سودی برای آن 
نــدارد چرا باید برای پیش خرید اقدام کند و در 
این حالت استقبال مصرف کننده نیز کاهش پیدا 

خواهد کرد.

رئیس شورای رقابت با اشاره به اینکه وقتی مصرف 
کننده برای پیش فروش اقدام می کند پول خود 
را مدت ها در اختیار خودروساز قرار می دهد که 
در گذر زمان و در شرایط تورمی موجود مشمول 
تورم می شــود و پولش از بین می رود، افزود: اما 
شاهد هســتیم که خودروساز هیچ امتیازی به 
مصرف کننده ارائه نمی دهد، نتیجه این است که 
در یک سال چند صد شــکایت در این رابطه از 
سوی متقاضیان به شــورای رقابت اعلام شده 

است.
به گفته شیوا، بهتر اســت خودروسازان طبق 
مصوبه عمل کرده و تعهــدات خود را نیز انجام 
دهند و به این هم فکر کنند که اگر در موقعیت 
مسلط در بازار قرار دارند باید انصاف را هم در نظر 

بگیرند.
اگر بازار رقابتی بود باز هم کسی حاضر بود پیش 

خرید کند؟
وی با تاکید بر اهمیت ایجاد بازار رقابتی در خودرو 
گفت: اگر چنیــن بازاری داشــتیم و چندین 
خودروساز خودرو ارائه می کردند آیا باز هم کسی 
حاضر بود پولش را برای پیش فروش یکساله آن 
هم وقتی حتی قیمت نهایی مشخص نیست در 
اختیار خودروسازان قرار دهد؟ ولی اکنون این 
خودروسازان هستند که بر جریان مسلط بوده و 
مصرف کننده هم چــاره ای ندارد و نمی تواند 
خودرو خریداری کند، از این رو لازم بود تا نسبت 
به تغییر وضعیت با صدور این مصوبه از ســوی 

شورای رقابت اقدام شود.

امیرعبداللهیان: آمریکا عامل بی ثباتی 
افغانستان است

وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران گفت: 
آمریکا عامل بخــش مهمی از بی ثباتی و ناامنی 

افغانستان است.
به گزارش ایرنا، حسین امیر عبداللهیان وزیر امور 
خارجه کشورمان در نشست مجازی »وضعیت 
بشردوستانه در افغانســتان« به ریاست آنتونیو 
گوترش دبیرکل سازمان ملل متحد شرکت و به 

ایراد سخنرانی پرداخت.
وزیر امور خارجه کشورمان در بخشی از سخنان 
خود در این نشست اظهار داشت: همه ما امروز با 
یک شــرایط جدید و چالش جدید در افغانستان 
روبرو هستیم و باور داریم که بخش مهمی از عامل 
وضعیت بی ثباتی ، ناامنی و شرایط نابسامان کنونی 
در کشور افغانستان به سیاست های توأم با آزمون 
و خطا و اشــتباهات ایالات متحده آمریکا در این 

کشور برمی گردد.
امیر عبداللهیان با تاکید بر اینکه آمریکایی ها در 
ســال های اشغال افغانســتان و اکنون در نحوه 
خروج شــان از این کشور فجایعی را آفریدند که 
جهانیان صحنه هایی از آن را در فرودگاه کابل در 
روزهای گذشته شاهد بودند، پیام این نشست در 
دو سطح سیاسی و انسانی را مورد تصریح قرار داد 
و افزود: در سطح سیاسی این پیام واحد را باید به 
افغانستان صادر کنیم که افغانستان امن، با ثبات 
و توسعه یافته فقط و فقط در سایه تشکیل دولت 
فراگیر ملی و متشکل از همه طرف ها می تواند 

ایجاد شود.
 وزیر امور خارجه همچنین دیدگاه کشورمان در 
سطح انسانی را تشریح و افزود: معتقد هستیم در 
ابعاد انسان دوســتانه، مردم ، زنان و کودکان در 
افغانستان در سالهای گذشته و در هفته های اخیر 
با وضعیت تاســف باری مواجه هســتند و امروز 
جامعه جهانی موظف اســت و باید کمک های 
انساندوستانه فوری و سریع خود را به افغانستان 

ارسال کند.
وزیر امور خارجه کشورمان ضمن انتقاد از اینکه 
جامعه جهانی نسبت به تعهدات خود در قبال 
رســیدگی به وضعیت آوارگان افغان به خوبی 
عمل نکرده اســت بر ضرورت تامین کمکهای 
فوری انسان دوستانه و همچنین کمک به مردم 
این کشور و تشکیل دولت فراگیر در افغانستان 
تاکید کرد. امیر عبداللهیان همچنین با تاکید 
بر ارتباط کشورمان با همه طرف ها در افغانستان 
اظهار داشت: ما در افغانستان سیاستی را دنبال 
می کنیم که علاوه بر تشــکیل دولت فراگیر ، 
افغانســتانی عاری از تروریسم و مواد مخدر را 
شاهد بوده و مردم افغانستان خودشان بتوانند 
نســبت به آینده سرنوشت کشورشان تصمیم 

گیری کنند .

مسوول بسیج سازمان بسیج دانش آموزی سپاه استان:نـگـره

تیم علمی سازمان بسیج دانش آموزی هرمزگان نشان طلای لیگ پایا را کسب کرد
مسوول بسیج سازمان بســیج دانش آموزی سپاه امام سجاد)ع( 
هرمزگان گفت: تیم علمی سازمان بسیج دانش آموزی استان به 
مقام نخســت و نشان طلای مسابقه های لیگ بین المللی پایا در 

سال ۱۳۹۹-۱۴۰۰ دست یافت.
سرگرد پاسدار ابراهیم پیله رام در گفت و گو با ایرنا افزود: این گروه 
دانش آموزی به نام های »امیرحســین مقبلی«، »محمد امین 
رفیعی«، »سیاوش اسکندری«، »امیراسماعیل ثریا« و »علیرضا 
حق گو« از حوزه مقاومت بسیج شهیده فهمیده ناحیه ۲ بندرعباس 
بوده که توانســتند در رشته های ریاضی، علوم تجربی، فیزیک و 
شیمی رقبای خود از داخل و خارج کشور را پشت سربگذارند و به 

مقام نخست دست پیدا کنند.
وی بیان داشــت: کسب این موفقیت علمی توسط دانش آموزان 
بسیجی هرمزگان در تاریخ هرمزگان بی نظیره بوده و برای نخستین 

بار این اســتان توسط دانش آموزان بسیجی خود توانست افتخار 
غرورآفرینی در زمینه های علمی کسب کند.

مسوول بسیج سازمان بســیج دانش آموزی سپاه امام سجاد)ع( 
هرمزگان در خصوص راهیابی دانش آموزان بسیجی به این مسابقه 
های علمی اظهارداشت: در مرحله شهرستانی لیگ بین المللی پایا 
نزدیــک به ۳۰۰ گرووه علمی در قالب تیم های پنج نفره در قالب 
هزار و ۵۰۰ نفر دانش آموز نخبه بسیجی شرکت کردند که از این 
تعداد ۱۵ تیم پنج نفره در قالب ۱۵۰ دانش آموز به مرحله استانی 

راه پیدا کردند.
سرهنگ پیله رام یادآورشد: با توجه به بررسی ها و ظرفیت علمی 
صورت گرفته تیم ۱۵ نفره از هرمزگان به مرحله کشوری راه پیدا 
کردند و با تیم های مقتدری از استان های کشور و حتی کشورهای 
همسایه به رقابت پرداختند و در نهایت تیم سازمان بسیج دانش 

آموزی هرمزگان از پایگاه شــهید فهمیده ناحیه ۲ بندرعباس به 
نشان طلای این دوره از مسابقه ها دست یافت.

وی اضافه کرد:  از این افتخارآفرینان علمی بسیجی هرمزگان در 
مراسمی که در هفته بسیج دانش آموزی برگزار خواهد شد، با حضور 
سردار اباذر سالاری فرمانده سپاه هرمزگان، دیگر نبخگان بسیجی 
و همچنین مسوولان آموزش و پرورش و سایر نمایندگان علمی 
استان تجلیل می شود.مسوول بسیج سازمان بسیج دانش آموزی 
سپاه امام سجاد)ع( هرمزگان در پایان ابرازداشت: سازمان بسیج 
دانش آموزی کشور به منطور کشف استعدادها و همچنین پرورش 
استعدادهای نیروهای نخبه و جوان دانش آموزی بسیجی و تربیت 
نیروهای کادر تراز انقلاب برای آینده نظام مقدس جمهوری اسلامی 
ایران اقدام به طراحی و برگزاری لیگ بین المللی پویا نموده است 

که هرساله در سراسر کشور این لیگ برگزار می شود.

 نظر فریدون مجلسی 
درباره توافق جدید ایران و آژانس

یک کارشناس مســائل بین الملل سفر مدیرکل آژانس بین 
المللــی انرژی اتمی را مثبت ارزیابی کرد و گفت: توافق انجام 
شده فرصتی است به عنوان آتش بس که به یک تفاهم های آتش 
بس در کل منطقه منجر شود.فریدون مجلسی در گفت وگو با 
ایسنا، درباره توافق جدید ایران و آژانس بین المللی انرژی اتمی 
گفت: به نظر می رسد این اقدام در پاسخ قانونی است که مجلس 
تصویب کرد و نشان می دهد که مقامات دریافتند این اتفاقات 
بهتر است تا اینکه پرونده ایران به شورای حکام و شورای امنیت 
برود و تحریم های بین المللی اعمال شوند.وی تصریح کرد: به 
هر حال در زمان احمدی نژاد خطاهایی صورت گرفت که برجام 
پاسخ آن خطاها بود و ما تعهداتی را پذیرفتیم که کشورهای 
دیگر مانند ترکیه، فیلیپین و ... نیازی نبود بپذیرند. البته پنهان 
از NPT کاری نکردند.مجلسی اظهار کرد: در صورتیکه تحریم 
ها ادامه یابد ممکن است به تنش هایی هم منجر شود اما باید 
مسئولان به این مهم توجه داشته باشند. سفر آقای گروسی را 
می توان مثبت تلقی کرد، برای کسانی که طرفدار آرامش، رفاه 
ملی و توسعه اقتصادی، اجتماعی هستند.وی خاطرنشان کرد: 
به نظر می رسد توافق انجام شده یک فرصتی است به عنوان 
آتش بس که به یک تفاهم های آتش بس در کل منطقه منجر 
شود. اگر چنین باشد که هیچ در غیر این صورت ممکن است 

تبعاتی را به دنبال داشته باشد.

جلسه هماهنگی ستاد گرامیداشت هفته دفاع 
مقدس درسیریک

جلســه هماهنگی ســتاد گرامیداشــت هفته دفاع مقدس 
درســیریک برگزار شد.به گزارش خبرنگار خبرگزاری بسیج 
هرمزگان،احمد جمالدینی فرماندار شهرســتان سیریک در 
جلسه هماهنگی و برنامه ریزی، برنامه های گرامیداشت هفته 
دفاع مقدس در شهرستان سیریک که باحضور سرهنگ پاسدار 
ســید حســن فاطمی فرمانده ناحیه مقاومت بســیج سپاه 
شهرستان،بخشداران و دیگر مدیران و روسای ادارات و نهادهای 
شهرستان سیریک در محل سالن جلسات فرمانداری برگزار 
شدفرماندار شهرستان ســیریک با گرامیداشت یاد و خاطره 
شهدای جنگ تحمیلی و هفته گرامیداشت دفاع مقدس و با 
تاکید بر ضرورت برگزاری مناسبت های هفته دفاع مقدس با 
رعایت کامل پروتکل های بهداشتی و فاصله گذاری اجتماعی و 
همچنین بهره گیری از فضای مجازی در اجرای برنامه ها، اظهار 
داشت: رسالت ما ایجاب می کند با استفاده از ظرفیت های موجود 
و اشاعه فرهنگ دفاع مقدس در جامعه زمینه ساز پیشرفت و 
آبادانی کشور باشــیم.احمد جمالدینی فرماندار شهرستان 
ســیریک افزود: از آنجا که نسل جوان و نوجوان ما دوران دفاع 
مقدس را تجربه نکرده  است، هفته گرامیداشت دفاع مقدس 
فرصت مناسبی است تا در این هفته پیام و مفاهیم دوران دفاع 
مقدس را به این نسل و همه اقشار مردم منتقل کنیم.جمالدینی 
خاطرنشان کرد: همه روسای ادارات و شهرداری ها موظفند در 
هفته دفاع مقدس نسبت به فضا سازی محیطی و نصب بنر در 
سردرب ادارات خود و شهرداری ها در سطح شهر اقدامات لازم 
را بعمل آورده و گزارشــی از برنامه های خود را نیز به دبیرخانه 

ستاد ارسال نمایند.

خبرخبر

شماره
1640

  "آگهي مناقصه عمومی دو مرحله ای"
شماره 242/ن/ع/402

•مناقصه گزار : شرکت سرمایه گذاری و توسعه کیش 
•موضوع مناقصه : تعمیر، رفع نواقص، بروزرسانی و نگهداری تأسیسات برقی، مکانیکی و برودتی مرکز همایش های بین المللی، تالار شهر و مرکز نمایشگاه 

های بین المللی جزیره زیبای کیش به شرح مندرج در اسناد 
•مدت برآورد انجام کار: 12 ماه شمسی و قابل تمدید برای یک دوره یکساله دیگر با توافق طرفین و پس از تصویب در هیئت مدیره                 مناقصه گزار

• مبلغ برآورد اولیه:  49.800.000.000 ریال )چهل و نه میلیارد و هشتصد میلیون ریال(
•تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار: مبلغ تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار به مبلغ 2.490.000.000 ریال می باشد.

•تاریخ فروش اســناد مناقصه : از تاریخ درج آگهی ) 1402/12/14 ( در ســایت شــرکت )idctender.kish.ir( تا ســاعت 16 روز دوشنبه مورخ 
  1402/12/21

•آخرین مهلت زمان تحویل اسناد مناقصه : از تاریخ درج آگهی تا ساعت 16 روز یکشنبه مورخ 1403/01/05
•محل های فروش اسناد مناقصه و تحویل پاکات: 

•دفتر مرکــزی: جزیره کیش- میــدان خلیج فارس- بلوار ایــران- مجتمع پارس- بلوک 1 – دبیرخانه شــرکت ســرمایه گذاری و توســعه کیش-                                                  
تلفن:  20- 076-44425018 

•دفتر تهران: بزرگراه نلسون ماندلا- بالاتر از چهارراه شهید حقانی )جهان کودک(- نبش خیابان کیش- ساختمان منطقه آزاد کیش- شماره 45 -  طبقه 
دوم ،تلفن: 88880260- 88771903 

•سامانه اینترنتی مناقصه ها و مزایدات شرکت سرمایه گذاری و توسعه کیش idctender.kish.ir  )صرفاً فروش(
•مبلغ فروش اســناد مناقصه: 15.000.000 )پانزده میلیون( ریال وجه نقد که می بایســت به حساب شــماره 72171162596571 به شماره شبا 

070600721701106259657001IR نزد بانک مهر ایران به نام شرکت سرمایه گذاری و توسعه کیش واریز گردد. 
•مبلغ خرید اسناد از طریق سامانه اینترنتی شرکت  10.000.000 ) ده میلیون ( ریال می باشد.

•نوع سپرده شرکت در مناقصه: که می بایست به یکی از سه روش ذیل ارائه شود : 
ارائه ضمانتنامه بانکی بدون هرگونه قید و شرط به نام مناقصه گزار مطابق ضوابط مندرج در اسناد مناقصه با اعتبار سه ماه و قابل تمدید برای سه ماه دیگر

 چک بانکی تضمینی به نام شرکت سرمایه گذاری و توسعه کیش 
 رســید واریز نقدی به حساب شماره 72171162596571 به شــماره شبا 070600721701106259657001IR نزد بانک مهر به نام شرکت سرمایه 

گذاری و توسعه کیش
•شرایط موضوع مناقصه: 

پیشــنهاددهنده باید دارای رتبه 4 در رشــته تأسیسات و تجهیزات باشد و تصویر برابر اصل رتبه بندی پیمانکاری از سازمان برنامه و بودجه کشور)سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی و یا معاونت برنامه ریزی و نظارت راهبردی ریاست جمهوری(  را در پاکت "ب" قراردهد. در غیر اینصورت پیشنهاد دهنده از مناقصه 

حذف می گردد.
پیشــنهاددهندگان مطابق اســناد مناقصه مورد ارزیابی فنی- بازرگانی قرار می¬گیرند و ضریب تأثیر فنی 40%  و حداقل امتیاز قابل قبول برای پذیرفتن 

پیشنهادات 60 می باشد.
کلیه پیشــنهاددهندگان می بایست از محل موضوع مناقصه بازدید نموده و فرم بازدید از محل را به امضاء مسئول مربوطه برسانند. پیشنهاددهندگان می 
توانند با هماهنگی مدیریت فنی و مهندســی و با شــماره تماس 20-44425018-076 )داخلی 170(  تماس حاصل نمایند. عدم بازدید متقاضیان از محل 
های موضوع مناقصه و عدم تکمیل و ارائه فرم بازدید )فرم شماره 8( تأیید شده از سوی مناقصه گزار در اسناد مناقصه به منزله حذف از مناقصه خواهد بود. 
پیشنهاد دهندگانی که تعهد انجام نشده با شرکت سرمایه گذاری و توسعه کیش ، سازمان منطقه آزادکیش یا شرکت¬های وابسته به آن را دارند، پیشنهاد 

آنها پذیرفته نشده و مستردد می¬گردد.
در صورت عدم ارائه مدارک و مستندات فوق، پیشنهاددهنده از مناقصه حذف می گردد. 

•سایر شرایط: 
هزینه درج هر دو نوبت آگهی و حق الزحمه کارشناسان رسمی دادگستری به عهده برنده مناقصه می باشد.

صرفاً شرکت اشخاص حقوقی در مناقصه آزاد است.
 ارائه هرگونه اسناد و مدارک بعد از بازگشایی پاکات "الف" و "ب" تاثیری در ارزیابی نخواهد داشت.

به پیشنهادهای فاقد امضاء، مشروط، مخدوش و پیشنهادهایی که بعد از انقضای مدت مقرر در آگهی واصل شود، مطلقاً ترتیب اثر داده نخواهد شد. 
به پیشنهادهای فاقد سپرده، سپرده های مخدوش یا کمتر از میزان مقرر، چک شخصی و نظایر آن ترتیب اثر داده نخواهد شد.
حداقل تعداد پیشنهادات واصله در مرحله بازگشایی پاکات "الف" و "ب" سه پیشنهاد و برای پاکات "ج" دو پیشنهاد می باشد.

پاکات "الف" و "ب" در ساعت 10 صبح روز سه شنبه مورخ 1403/01/07 در جلسه کمیسیون معاملات در مرکز همایش های بین المللی کیش بازگشایی 
خواهند شد. 

حضور متقاضیان یا نماینده تام الاختیار پیشنهاد دهندگان در جلسه بازگشایی پاکات "ج" در صورت ارائه معرفی¬نامه کتبی معتبر، مجاز می باشد.
مناقصه گزار در رد یا قبول هر یک از پیشنهادات مخیر خواهد بود و ارائه اسناد مناقصه هیچگونه حقی برای پیشنهاد دهندگان ایجاد نخواهد کرد.

سایر اطلاعات و جزئیات در اسناد مناقصه درج گردیده است. 
جهت کســب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 44424940-076 دبیرخانه کمیســیون معاملات تماس یا به سامانه اینترنتی مناقصه ها و مزایدات شرکت 

سرمایه گذاری و توسعه کیش idctender.kish.ir  مراجعه فرمایید .

 شرکت سرمایه گذاری و توسعه کیش
دبیرخانه کمیسیون معاملات

نوبت دوم

در حضور وزیر ورزش رقم خورد؛
نماینده رومانی قهرمان 

مسابقات تور جهانی 
مردان شد

هفته سوم رقابت های تور جهانی  تنیس با قهرمانی نماینده رومانی به پایان رسید.
 فینال هفته نخست رقابت های تور جهانی تنیس با حضور کیومرث هاشمی وزیر 

ورزش و جوانان در زمین های تنیس المپیک کیش برگزار شد.

صفحه 3

مشــاور رئیس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد و ویژه 
اقتصادی گفت: »هزینه های پایین تولید«، »زیرســاخت های 
خوب«، »دسترســی عالی به بازارهای جهانی«، »ســهولت 

کسب و کار« و »معافیت های مالیاتی و گمرکی« ویژگی های 
منحصربفرد مناطق آزاد ایران هستند که در هیچ کجای دنیا 

توأمان وجود ندارد.

توزیع نهال رایگان به 
مناسبت روز درختکاری در 

جزیره کیش
شرکت عمران ، آب و خدمات کیش به مناسبت روز درختکاری نهال رایگان توزیع 

می کند.
به گزارش روابط عمومی شرکت عمران، آب و خدمات منطقه آزاد کیش، به منظور 
گرامیداشــت روز درختکاری و ترویج فرهنگ حفظ محیط زیســت ، نهال های گل 

کاغذی رایگان در جزیره کیش توزیع می شود.
صفحه 3

چهل و دومین دوره 
مسابقات فرهنگی هنری 
دانش آموزی در کیش

مدیر آموزش و پرورش کیش، گفت: این مســابقات با هدف ترویج 
فرهنگ ایرانی اســلامی بین دانش آموزان و شناســایی استعداد ها و 
توانمندی های آنان در رشــته های مختلــف فرهنگی و هنری درحال 
برگزاری اســت.صالح بهرام پور گفت: این مسابقات در بخش هنر های 
آوایی با حضور 710 دانش آموز دختر و پسر مقاطع مختلف تحصیلی 

برگزار شده است.
صفحه 3

وزیر ورزش:وزیر ورزش:

 در برنامه ی  در برنامه ی ۱۰۱۰ ساله ی توسعه ورزش کشور، روی  ساله ی توسعه ورزش کشور، روی 
کیش حساب ویژه ای باز کردیمکیش حساب ویژه ای باز کردیم

صفحه 3

       تجدید مناقصه عمومی   ) 221 1402-(
) موضوع ماده 7 آیین نامه اجرایي نظام مستند سازي(

  اداره کل راه وشهرسازی استان هرمزگان در نظر دارد مناقصه عمومی اجرای محوطه سازی مجتمع 120 واحدی آب و فاضلاب بندرلنگه به شرح جدول 
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شناسه آگهی: ۱۶۷۸۸۶۹ 
اداره ارتباطات و اطلاع رسانی راه و شهرسازي هرمزگان

 
 برآورد اولیه برشهرستاننام پروژه

 اساس فهرست بهاء
 راه و باند سال 1402

)ریال(

 مدت اجراي
پروژه

 مبلغ تضمین شرکت در
مناقصه)ریال(

     اجرای محوطه سازی مجتمع 120
واحدی آب و فاضلاب بندرلنگه

 بر اساس آیین نامه4 ماهبندرلنگه
تضمین معاملات دولتي

وزیر جهاد کشــاورزی در دیــدار با حجت الله 
عبدالملکی از آمادگی این وزارتخانه برای همراهی 
و پشتیبانی برنامه های جهش سرمایه گذاری در 

مناطق آزاد و ویژه اقتصادی خبر داد.
به گزارش روابــط عمومی و امــور بین الملل 
دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی، 
در ایــن دیدار که جمعــی از معاونین وزارتخانه 
وزارت جهــاد کشــاورزی نیز حضور داشــتند، 
محمد علی نیکبخت با بیان اینکه مشارکت مردم 
در مناطق ســاحلی از دیگر نقاط کشــور بیشتر 
است، گفت: می توان برای تسهیل گری در حوزه 

شــیلات و نیز جلب مشارکت مردمی در نواحی 
ســاحلی در حوزه شیلات و آبزی پروری اقدامات 
اساسی و تاثیرگذار انجام داد و به نوعی تهدیدها 

را به فرصت تبدیل کرد.
عبدالملکــی نیــز در این دیــدار ضمن تاکید 
بر نقاط همکاری مشــترک اظهار داشــت: کلیه 
مناطــق آزاد و ویــژه اقتصــادی آمادگی کامل 
دارند تــا از برنامه های تولیــد و صادرات وزارت 
جهاد کشــاورزی حمایت کنند و تجارب خود را 
در اختیــار مدیران و معاونین این وزراتخانه قرار 

دهند.

وی ادامه داد: با توجه بــه رویکرد تولیدمحور 
بودن وزارت کشاورزی، بســته های مختلفی در 
زمینــه تولید محصولات کشــاورزی در مناطق 
طراحی شده است که با جذب سرمایه گذاران در 
این حوزه می توان زمینه های همکاری مشترک 

را افزایش داد.
دبیر شــورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی 
در پایان بر ایجــاد کارگروه اجرایی در دبیرخانه 
شــورایعالی تاکید کرد و گفت: ایــن کارگروه با 
همکاری مسئولین مربوطه در مناطق آزاد، موارد 
مطرح شده در نشست را پیگیری و احصا کنند.

وزیر جهاد کشاورزی:
آماده پشتیبانی از برنامه جهش اقتصادی مناطق آزاد هستیم
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فعال سیاسی اصولگرا:

تبلیغات کشور های غربی و 
معاندان خارج نشین برای تحریم 

انتخابات خنثی شد
فعال سیاسی اصولگرا گفت: کســانی کمپین تحریم انتخابات را 
بــه راه انداخته بودند که خود از عوامل تحریم اقتصادی و فشــار بر 

مردم ایران بودند.
محمد حســن قدیری ابیانه  فعال سیاسی اصولگرا  در گفت و گو 
با باشــگاه خبرنگاران جوان درباره حضور مردم در انتخابات مجلس 
و خبرگان رهبری اظهار کرد:  انتخابات امســال  مجلس نسبت به 
دوره گذشــته باشکوه تر برگزار شــد و درصد بیشتری از مردم پای 
صندوق های رای آمدند.او افزود: تبلیغات کشور های غربی و معاندان 
خارج نشــین برای تحریم انتخابات خنثی شــد و درصد مشارکت 
مردم در کشــوری که دموکراســی بر آن حاکم است و آحاد جامعه 
هیچ اجبــاری برای حضور پای صندوق های رای ندارند منطقی بود 
چرا که در بسیاری از کشور ها شرکت در همه  پرسی اجباری بوده و 
حضور نیافتن در این فرآیند مشمول جریمه خواهد بود.قدیری ابیانه 
گفت: کسانی کمپین تحریم انتخابات به راه انداخته بودند که خود 
از عوامل تحریم اقتصادی و فشــار بر مــردم ایران بودند و حتی راه 
ورود داروی بیماران را هم ســد کرده بودند، اما سعی داشتند خود 
را دوست ایرانی ها نشــان دهند و انتخابات را برهم بزنند که موفق 
نشدند.دیپلمات سابق کشــورمان متذکر شد: مشارکت روز جمعه 
بی شــک بیشتر از ارقام اعلام شده اســت چرا که افراد بسیاری در 
خارج از کشــور زندگی می کنند که نمی توانند در انتخابات مجلس 
شــرکت کنند و اگر این رقم محاسبه شود مشــارکت بالای پنجاه 

درصد خواهد بود.

دبیرکل جمعیت آبادگران:

مردم به خاطر رهبر انقلاب پای 
صندوق های رای آمدند

دبیرکل جمعیت آبادگران گفت: مشارکت مردم در روز انتخابات 
و رفتــن آنان پای صندوق های رای تنها به حمایت از رهبر انقلاب و 

اجابت فرمایشات ایشان بود.
حســن بیادی دبیر کل جمعیت آبادگران جــوان در گفت وگو با 
باشگاه خبرنگاران جوان درباره بازتاب حضور مردم انتخابات یازدهم 
اســفند گفت: در ماه های گذشته مســئولان کار های مثبت زیادی 
برای مردم انجام ندادند و گرانی افسارگسیخته و مشکلات بسیاری 
دامن گیر افراد جامعه بود و نباید از مردم گله کرد که چرا بیشتر و 

با اکثریت پا صندوق ها نیامدند محبت باید دوطرفه باشد.
او ادامه داد: به نظر می رســد مشــارکت مردم در روز انتخابات و 
رفتن آنان پای صندوق هــای رای تنها به حمایت از رهبر انقلاب و 
اجابت فرمایشات ایشان درباره اهمیت  حضور در این انتخابات بود.

بیادی متذکر شد: مسئولینی که در حق این مردم ایثارگر کوتاهی 
و اجحاف و بی تدبیری کردند و حقوق شهروندی مردم برایشان مهم 
نیست خلاف سیاســت های رهبری و نظام و قانون اساسی حرکت  
و در زمین دشــمن بازی می کنند.دبیرکل جمعیت آبادگران ادامه 
داد: امیدواریم اشــخاصی که وارد مجلس می شوند مطالبات مردم 
را پیگیــری کنند و به وعده های خود صادق باشــند و برای رضایت 
باری تعالی شــجاعانه کار نمایند و الا آش همان آش اســت و کاسه 

همان کاسه خواهد بود.

با امضای توافق نامه ای مشترک رقم خورد؛

توسعه همکاری های ایران و 
الجزایر در زمینه  اقتصاد دانش و 

نوآوری
در جریان سفر دهقانی فیروزآبادی به الجزایر، توافق نامه همکاری 
در زمینه هــای اقتصاد دانش و نوآوری بین معاونت علمی، فناوری و 
اقتصاد دانش بنیان ریاســت جمهوری و وزارت اقتصاد دانش بنیان، 
اســتارتاپ و شــرکت های کوچک جمهــوری دموکراتیک مردمی 

الجزایر امضا شد.
بــه گزارش ایســنا، با توجه به روابط عالی بین دو کشــور و علاقه 
متقابل آنها به ارتقای همکاری در زمینه های اقتصاد دانش و نوآوری، 
همچنین اشــتیاق و تمایل به ایجاد کانال های همکاری سازنده تر و 
پیشرفته تر در بخش کارآفرینی به گونه ای که منعکس کننده پتانسیل 
دو کشور در این بخش باشد، توافق نامه همکاری در زمینه های اقتصاد 
دانــش و نوآوری بیــن روح الله دهقانی فیروزآبــادی، معاون علمی، 
فناوری و اقتصــاد دانش بنیان رئیس جمهور به نمایندگی از کشــور 
ایران و  یاسین المهدی ولید، وزیر اقتصاد دانش بنیان، استارتاپ ها و 
شــرکت های کوچک به نمایندگی از کشور الجزایر امضا شد.از اهداف 
ایــن توافق نامه می توان به اشــتراک گذاری دســتاوردها و تجربیات 
نوآورانه برای تقویت ارزش آفرینی اقتصادی در دو کشــور مورد نظر، 
ضرورت همکاری پایدار و مؤثر به نفع هر دو کشور، کمک به ارتقاء و 
توسعه اقتصاد دانش و نوآوری، توسعه کانال های مشترک مؤثر برای 
تبادل دانش فناورانه و راه حل های نوآورانه در زمینه های مورد علاقه 
متقابل و ایجــاد همکاری ها و روابط بین دو طــرف به منظور ارتقاء 
و توســعه همکاری در زمینه های اقتصاد دانــش و نوآوری مطابق با 
قوانین و مقررات جاری در هر کشــور بر اساس اصول برابری، عمل و 
منافع متقابل اشاره کرد.حوزه های همکاری این توافق نامه در سطوح 
سیاســتی، نهادی، نظارتی و عملیاتی با هدف توســعه اقتصاد دانش 
و نوآوری در هر دو کشــور، تشــویق و حمایــت از پروژه های انتقال 
فنــاوری و برنامه های ســرمایه گذاری برای شــرکت های مبتنی بر 
فنــاوری جدید )NTBF( و اســتارتاپ های هر دو طرف، ایجاد یک 
صندوق مالی مشــترک دوجانبه برای همکاری های اقتصاد دانش و 
نوآوری، ایجاد شرکت های مشترک به منظور انجام پروژه های تحقیق 
و توسعه، تجاری سازی و تولید صنعتی محصولات دانش بنیان، تقویت 
ارتباط مستقیم بین ســازمان های دولتی ذیربط، نهادهای تنظیم گر، 
سازمان های صنعتی یا تجاری و همچنین مراکز رشد، شتابدهنده ها، 
خانه نوآوری و فناوری و ... اســت.  از این رو، به منظور تســهیل در 
اجرای این توافق نامه، کمیته مشــترک همکاری های علمی و فناوری 
ظــرف دو ماه پــس از امضای ایــن تفاهم نامه با تعداد مســاوی از 
نمایندگان طرفین تشکیل خواهد شد.کمیته مشترک، توسط رؤسای 
تعیین شده از جانب هر یک از طرفین، به طور مشترک اداره خواهد 
شد و جلســات کمیته مشــترک به طور متناوب در ایران و الجزایر 
برگزار خواهد شــد.از وظایف این کمیته مشــترک می توان به ارائه 
دســتورالعمل اجرایی تفاهم نامه حداکثر تا ۶ ماه پس از امضای آن، 
برنامه ریزی، هماهنگی، نظارت و تسهیل همکاری علمی و فناوری بین 
طرفین، تدوین و نهایی کردن ســازوکارهایی برای تسهیل و حمایت 
از اجرای فعالیت های مشترکی که تحت این توافقنامه انجام می شود، 
مانند بسترهای مالی، تعیین تعهدات طرفین در قبال فعالیت ها، قالب 
قراردادهای همکاری مشترک و...، بازبینی سالانه روش ها و حوزه های 

همکاری این تفاهم نامه و ... اشاره کرد.
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نماینده مردم رشت: 

کید در دعوت مردم 
به تحریم انتخابات به 

نتیجه ای نرسید
نماینــده مردم رشــت در مجلس شــورای 
اســلامی با اشــاره بــه تلاش های دشــمنان 
جمهوری اســلامی ایران در دعوت از مردم به 
تحریم انتخابات اظهار کرد: با مشــارکت مردم 
در انتخابــات روز جمعه، کیــد و تلاش های 

دشمن به نتیجه ای نرسید.
جبار کوچکی نژاد در گفت وگو با ایســنا، با 
اشاره به مشارکت مردم در انتخابات ۱۱ اسفند 
و شکست پروژه دشمنان در دعوت از مردم به 
تحریم انتخابات تاکید کرد: مشاهده کردیم که 
هر چقدر دشمن برای تبلیغات تلاش بیشتری 

می کند، مردم برعکس فکر و عمل می کنند.
وی با بیان اینکه »کید و تلاش های دشمن 
به نتیجه ای نرســید«، گفت: معتقدم که مردم 
در انتخابات حضور خوبی داشــتند و چنانچه 
شــرایط کشــور بهتر بود، قطعاٌ با مشارکتی 

بیشتر از چهار سال قبل مواجه بودیم.

نماینده مردم همدان: 

مردم با مشارکت خود بار 
دیگر پایبندی را به نظام 

ثابت کردند
نماینــده مردم همدان در مجلس شــورای 
اســلامی مردم بــا مشــارکت در انتخابات به 
دشــمنان ثابت کردند که پای کار نظام شــان 
هســتند و با وجود تمام فشــارها و مشکلات 

اقتصادی از نظام شان کوتاه نمی آیند.
احمد حســین فلاحی در گفت وگو با ایسنا 
با اشــاره به مشــارکت مردم در انتخابات ۱۱ 
اسفند اظهار کرد: مشارکت گسترده مردم در 
انتخابات و قبل از آن ۲۲ بهمن به دشــمنان 
ثابت کرد که مردم پای کار نظام شــان هستند 
و با وجود تمام فشارها و مشکلات اقتصادی از 

نظام شان کوتاه نمی آیند.
وی با تاکید بر شکســت پروژه دشــمن در 
خصــوص تحریــم انتخابات از ســوی مردم، 
گفت: با وجود همه اقدامات دشــمن و تلاش 
آنها برای تشــویق مردم بــه تحریم انتخابات، 
مردم باز پــای صندوق های رای آمدند و آرای 
خود را به صندوق ها ریختند و یک  بار دیگر با 
مشارکت شــان پایبندی خود را به نظام ثابت 

کردند.
این نماینده مجلس با بیان اینکه »همیشــه 
مشارکت در کشور ما بالا بوده است اما دشمن 
انتظار داشــت کــه در انتخابات ۱۱ اســفند 
مشــارکت پائین تر باشــد«، عنــوان کرد: در 
کشــورهای مدعی لیبرال نظیر فرانسه، آلمان 
و آمریکا مشــارکت بســیار پائین اما همیشه 
مشــارکت در انتخابات های جمهوری اسلامی 
ایــران بالا بوده و این اتفــاق نیز با وجود تمام 
کید دشــمنان رخ داده اســت. امیدواریم که 
همچنــان این رونــد ادامه پیدا کنــد و نظام 

سربلندتر از همیشه به مسیر خود ادامه دهد.

نماینده تبریز: 

مجلس باید حامی توسعه 
زیرساخت ها و کسب و 
کارهای فضای مجازی 

باشد
نماینده تبریز با تاکید بر اینکه باید مجلس 
حامی مردم، توسعه زیرســاخت ها و کسب و 
کارهای فضای مجازی باشد، گفت: باید به فکر 
کســب و کارهای فعال در این بخش باشیم و 

توسعه زیرساخت ها را در دستورکار قرار داد.
به گزارش ایسنا، حجت الاسلام سیدمحمدرضا 
میرتاج الدینی در واکنش به مطرح شدن مباحثی 
از ســوی برخی منتخبان مجلس دوازدهم مبنی 
بر محدودســازی اینترنت گفــت: نباید به فکر 
محدود ســازی اینترنت باشــیم چون به توسعه 
زیرساخت های ارتباطاتی و تقویت فضای مجازی 
نیازمندیم. باید به فکر کسب وکارهایی باشیم که 
از طریق این بستر فعالیت می کنند.وی ادامه داد: 
قانون ایجاد صندوق توســعه شــبکه فیبر نوری 
پیشــنهاد فراکســیون راهبردی مجلس یازدهم 
شــورای اســلامی بود که ما از ابتــدای مجلس 
یازدهم فعالیت های مختلفی در این فراکســیون 
داشتیم و ســعی کردیم با هدف گذاری تقنینی 
در حوزه های تخصصی، طرح های ملی را مدنظر 
قرار دهیم و زمینه ساز رفاه اجتماعی برای مردم 
باشــیم.میرتاج الدینی بیان کــرد: نباید به فکر 
محدودســازی اینترنت و حوزه پهنــای باند در 
کشور باشــیم بلکه باید زیرساخت ها را در کشور 
برای بهبود وضعیت زندگی مردم توسعه بخشیم. 
ایجاد صندوق توسعه شــبکه فیبر نوری طرحی 
بود که از سوی بنده در مجلس یازدهم با همراهی 
نخبگان کشوری دنبال کرده و صندوق فیبر نوری 
در برنامه هفتم مصوب شــد؛ اتفاقی که موجب 
توســعه بیش از ۱۰ برابری پهنای باند اینترنت 
در آینده نزدیک برای مردم می شــود.وی تاکید 
کرد: باید به عنوان نماینده مردم، زیرســاخت ها 
را توسعه بخشــیده و در عین حال شرایط را به 
گونــه ای پیش برده که مقولــه صیانت از فضای 
مجازی با فرهنگ ســازی از طریــق خانواده ها و 
متولیــان و نهادهای تخصصی، مدیریت شــود.

میرتاج الدینی بــا تاکید بر اینکه اولویت مجلس 
شورای اسلامی و دولت باید توسعه زیرساخت ها 
باشد، گفت: باید به فکر کسب و کارهایی که در 
این بخش فعالیت می کنند، باشیم و بدانیم که هر 
گونه تصمیم و صحبت نادرست باعث می شود که 
کسب وکارها دچار مشکل شوند و شاهد مهاجرت 
در ایــن حوزه که بخش مهمــی از اقتصاد دنیا و 

کشور در آینده به شمار می رود، باشیم.
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نماینده مردم سبزوار در مجلس شورای اسلامی گفت: با وجود همه هیاهویی که دشمنان راه انداخته بودند و مشارکت را ۲۰ درصد 
پیش بینی و عملٌا شکستی برای جمهوری اسلامی تصور می کردند، مشاهده کردیم نسبت به آنچه که انتظار می رفت، در روز انتخابات 

مشارکت خوبی از سوی مردم رقم خورد.
علی اصغر عنابســتانی در گفت وگو با ایســنا با اشاره به تلاش های دشــمنان در دعوت از مردم به تحریم انتخابات تاکید کرد: قاعدتاٌ 

مردم ایران همیشه آن طور که دشمنان برای آنها برنامه ریزی می کنند، عمل نمی کنند بلکه منافع خود را در نظر می گیرند و بر اساس 
منافع خود عمل می کنند.وی با اشاره به میزان مشارکت مردم در انتخابات ۱۱ اسفند گفت: بخش زیادی از ایرانیان خارج از کشور به 
دلیل محلی بودن انتخابات مجلس، امکان رای دادن در این انتخابات را ندارند و چنانچه عدد آنها را از عدد واجدین شــرایط کم کنیم، 

مشارکت تا ۵۰ درصد هم می رسد.

نماینده مردم سبزوار: بر خلاف هیاهوی دشمن مشارکت خوبی از سوی مردم در انتخابات رقم خورد

سیاسی
روزنامه سیاسی، اقتصادی، اجتماعی
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رییــس جمهور نیروهای مســلح را افتخاری 
برای کشور دانست و بیان کرد: امروز با رهنمود 
های حکیمانــه فرمانده معظم کل قوا نیروهای 
مســلح ما نیروهای مومــن، متدین، آگاه زمان 
شناس مردم دوست و خود باور هستند.حقیقتا 
نیروهای مســلح ما امــروز افتخاری برای ملت 

هستند و در دل مردم جای دارند.
به گــزارش ایرنــا، »آیت الله ســیدابراهیم 
رئیســی« رئیس جمهــور در مراســم دانــش 
آموختگی دانشجویان دانشگاه علوم انتظامی با 
تاکید بر اینکه امنیت  ما متکی به کشــورهای 
خارجی و قدرت های مرســوم در دنیا نیســت، 
تصریــح کرد: امنیت ما به دســت توانای مردم 
و نیروهای مسلح و مقتدرمان و نیروی انتظامی 

رقم خورده است.
رئیس جمهور امنیت کشــور را برخواسته از 
آگاهی و بیداری و حضور مردم دانست تصریح 
کــرد: امنیت امــروز ما به دلیــل حضور مردم 
در صحنه های مختلف اســت، امنیت کشــور 
برخواســته از آگاهــی و بیداری و هوشــیاری 
و حضــور در صحنه نیروهای جــان بر کف و 
نیروهای مسلح و مرزبانان قیور نیروی انتظامی 

است.
نیروهای مسلح افتخاری برای ملت هستند

آیت الله رئیســی نیروهای مسلح را افتخاری 
برای کشور برشمرد و بیان کرد: امروز با رهنمود 
های حکیمانــه فرمانده معظم کل قوا نیروهای 
مســلح ما نیروهای مومــن، متدین، آگاه زمان 
شناس مردم دوست و خود باور هستند. حقیقتا 
نیروهای مســلح ما امــروز افتخاری برای ملت 
هســتند و در دل مردم جای دارند زیرا در کنار 

مردم و با مردم هستند.
وی خاطر نشــان کرد: نیروهای مسلح وجود 
خود را ســپر کرده اند دربرابــر تهدیدات تا به 
مردم آسیبی نرسد .نقش شما به عنوان نیروی 

انتظامی اهمیت زیادی دارد.
ملت ما اراده کرده است که مسیر پیشرفت را 

با اقتدار ادامه ده
رئیس جمهور بیان کــرد: الحمدالله ایمان در 
دل دارید، علم و آگاهی و دانش دارید، توانایی 
دارید اما داشتن ابزار مناسب نیز بسیار اهمیت 
دارد. دولت خود را موظف می داند که به نیروی 
انتظامی و عزیزانمان در فراجا کمک کند که از 

هر جهت به روز و به هنگام باشد.
وی در ادامه با بیان اینکه "حتما مســاعدت 
با نیروی انتظامی در دســتور کار دولت است" 

تصریــح کرد: در کار انتظامــی و ایجاد امنیت، 
وسایل ارتباطی و اطلاعات به هنگام بسیار مهم 
است و دولت، نیروهای مسلح، نیروی انتظامی 
و همه نهادهای انقلاب اســلامی خود را آماده 
خدمت به مــردم کرده اند که مردم ما علی رغم 
تهدیدها و تحریم ها بتواننــد با آرامش زندگی 

کنند.
آیت الله رئیسی مطرح کرد: دشمن اراده کرده 
که کارشکنی و فتنه گری کند اما ملت ما اراده 
کرده است که مسیر پیشرفت را با اقتدار ادامه 
دهــد و در این جنگ اراده ها اراده ملت ایران تا 
کنون پیروز شده و از این پس نیز پیروز خواهد 
شــد. تردید نداریم که در جنگ اراده ها مردم 
دل داده به خدا و نیروهای مســلح که توکل به 
خدا دارند و اعتماد به نفس دارند در میدانهای 

مختلف پیروزی کسب کرده اند.
رئیس جمهــور با تاکید بر اینکه ســربازان، 
افســران و درجه داران و سرداران همگی آماده 
خدمت به مردمند، اظهار کرد: برای رفع ناامنی 
ها و مشکلات و آسیب ها شبانه روز تلاش می 
کنند؛ انضباط اجتماعی در دســتور کارشــان 
است. توجه به قانون و قانون مداری در دستور 
کار آنهاست؛ مردم احساس می کنند که نیروی 
انتظامی خدمتگزار آنهاست و لذا مردم این نیرو 

را دوست دارد.
وی منفورترین نیروی مسلح در دنیا، را ارتش 
آمریکا دانســت و افزود: هیچ ارتشــی در دنیا 
اینقدر مورد نفرت مردم نیســت؛ امروز مسأله 
فلسطین و غزه و مردم مظلوم و مقتدر فلسطین 

را ببینید که مســأله جهان بشریت شده است. 
دنیا بــا همه وجــود از رژیم صهیونیســتی و 
نیروهای مسلح آمریکا و نیروهای تحت حمایت 
آنها نفرت دارد؛ این افتخار جمهوری اســلامی 
ایران است که نیروهای مسلح آن ایمان به خدا 
دارند و تحت فرمان فرماندهی فرمانده کل قوا و 

نایب امام زمان )عج( هستند.
آیت الله رئیســی گفــت: مأموریت نیروهای 
مســلح خدمتگزاری به مــردم و ایجاد امنیت 
است که مأموریتی بسیار بزرگ و حیاتی است؛ 
شرط این مسیر توکل به خدا و اعتماد به نفس 
و اعتماد به داشــته های خود اســت که امروز 
بحمــدالله وجود دارد و با همــه وجود از نظام 
سلطه، مستکبران و ظالمان نفرت دارند. یقین 
داریــم این وعده الهی که تــا کنون برای ملت 
ما قبل مشــاهده است و نصرت الهی و پیروزی 
در صحنه هاســت را باز هم شاهد خواهیم بود 
مقاومت جانانه ملت فلســطین هم به پیروزی 
فلســطین عزیز و نابودی رژیم صهیونیســتی 

منتهی خواهد شد.
در کشور ما نقش مردم برجسته است

رئیس جمهور با تاکید بر اینکه در کشــور ما 
مردم نقش برجســته دارند، بیان کرد : مردمی 
که وظیفه شناســند و در همه عرصه ها حضور 
دارنــد؛ دنیــا حضور مــردم در ۲۲ بهمن و در 
پای صندوق هــای رأی دید؛ مردم را کمک به 
نیروهای مســلح دیده ایم. در کشــور ما نقش 
مردم برجسته اســت؛ مردم تصمیم می گیرند 
و اراده مــی کنند و من از همینجا صمیمانه از 

مــردم و نیروی انتظامی و نیروهای مســلح به 
خاطر برگزاری با شکوه انتخابات. 

تقدیر رئیس جمهور از نیروهای انتظامی 
برای تامین امنیت انتخابات

رئیس جمهور ضمن تقدیر از مردم همیشه در 
صحنه و وظیفه شــناس کشورمان، گفت: همه 
دنیا حضور پرشور مردم ایران در ۲۲ بهمن و در 
پای صندوق های رأی را دیدند. آیت الله رئیسی 
با اشــاره به نقش برجسته مردم در عرصه های 
تصریح  تصمیم ســازی کشور،  و  تصمیم گیری 
کرد: مردم تصمیــم می گیرند و اراده می کنند 
و مــن از همینجا صمیمانه از مــردم و نیروی 
انتظامی و نیروهای مســلح به خاطر برگزاری 
با شــکوه انتخابات تقدیر و تشکر می کنم. وی 
افزود: باید برای حفظ امنیــت راهپیمایی ها و 
انتخابات، شاکر خداوند تعال باشیم و از نیروی 
انتظامی نیز سپاســگزاری کنیم. رئیس جمهور 
تاکید کرد بر اینکه نیروهای مسلح در دل مردم 
جای دارند و دشمنی ۴۵ ساله با این ملت نقش 
بر آب شده است، گفت: ملت همیشه در صحنه 
و مسئولیت پذیر ایران، مهم ترین مؤلفه قدرت و 

اقتدار ماست.
تقویت نیروهای مسلح را وظیفه خود می دانیم

رئیس جمهور با تاکید بــر اینکه باید نیروی 
انتظامــی در مقابل آســیب ها و ناامنی ها مثل 
پدری مهربان باید ملجأ و پناه برای مردم عزیز 
شهر و روستا باشد، گفت: مردم نیز باید پلیس 

و نیروی انتظامی را ملجأ خود بدانند.
آیت الله رئیســی افزود: پلیــس باید در برابر 
تبهکاران و مجرمان با اقتدار ظاهر شــود؛ باید 
بدانند همه کسانی که می خواهند به هر دلیلی 
شــرارت کنند، نیروی کارآزموده، شجاع، آگاه، 
مجــرب و دلداده به خدا داریــم که همواره در 
سنگرها حضور دارند و شرایط و وضعیت را رصد 

می کنند.
وی بــا تاکید بــر اینکه نیروهــای انتظامی 
مهمترین مأموریت خود را حفظ امنیت جامعه 
اسلامی می دانند، گفت: امروز تقویت نیروهای 
مسلح را به عنوان یک وظیفه می دانیم؛ تقویت 
بنیه دفاعی اهمیت بالایی دارد دولت هم خود 
را موظف در جهت تقویت بنیه دفاعی کشــور 
می دانــد. رئیس جمهور، قــدرت دفاعی، ثبات 
اقتصــادی و توانایی فرهنگی را به عنوان ســه 
عنصر اقتدار ملی عنوان کرد و رئیس دانشــگاه 
انتظامی به عنوان یکی از متولیان دانش افزایی 

در عرصه قدرت دفاعی تقدیر و تشکر کرد.

رئیس جمهور:

 نیروهای مسلح افتخاری برای ملت هستند

ســخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان، از برگزاری نشست وزرای 
امور خارجه سازمان همکاری های اسلامی در مورد فلسطین خبر داد.

به گــزارش مهر، »ناصر کنعانــی« ســخنگوی وزارت امور خارجه 
کشــورمان در نشست خبری، با اشــاره به انتخابات ۱۱ اسفند اظهار 
کرد: در انتخابات شاهد یک رخداد ملی و برگزاری شکوهمند انتخابات 
دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی و خبرگان رهبری بودیم که 

در فضای امن و سالم و پرُ نشاط برگزار شد.
وی افزود: از ملت شــریف و بصیر ایران برای استفاده از حق انتخاب 
و مشارکت در این انتخابات مهم، تشکر می کنیم؛ به نامزدهای راه یافته 
به مجلس شورای اسلامی و خبرگان رهبری نیز تبریک عرض می کنیم 
و امیدواریم منتخبین ملت بتوانند در مسیر خدمت به مردم، توفیقات 

روزافزون داشته باشند.
کنعانی گفت: از خانواده بزرگ وزارت کشــور و جامعه فرهنگیان در 
برگــزاری انتخابات و همچنین از حافظان امنیت کشــور نیز قدردانی 
می کنیم؛ همچنین از تلاش خســتگی ناپذیر اصحاب رسانه و به ویژه 

رسانه ملی در فعال سازی ۲۰۰ کانال انتخاباتی، تشکر می کنیم.
ســخنگوی وزارت امور خارجه کشــورمان افزود: جمهوری اسلامی 
ایران برگزاری انتخابات را ســرلوحه کار خود قرار داده اســت؛ پس از 
پیروزی انقلاب اسلامی شاهد برگزار ۴۰ انتخابات بوده ایم که این آمار 

در غرب آسیا بی نظیر بوده است.
کنعانی در ادامه این نشست خبری با اشاره به اجلاس جده، تصریح 
کرد: رخداد مهمی را فردا در جده در سازمان همکاری های اسلامی در 
ارتباط با مساله فلسطین شاهد خواهیم بود؛ نشست وزرای امور خارجه 

همکاری های اسلامی در مورد فلسطین فردا برگزار خواهد شد.
ســخنگوی وزارت امور خارجه کشــورمان افزود: هم نشست اول و 
هم نشســت دوم، محصول تلاش دیپلماتیک ایران و تعداد دیگری از 

کشورهای عضو همکاری های اسلامی است.
کنعانی گفت: فلســفه شکل گیری سازمان همکاری های اسلامی در 
ارتباط با مســاله فلســطین بوده و انتظار این بود که در فاصله زمانی 
۵ ماهــه جنایات رژیم اســرائیل علیه مردم غزه، شــاهد اقدام مؤثر و 

تاییدکننده از سوی سازمان همکاری اسلامی باشیم.
وی ادامه داد: به رغم جلسه ای که برگزار شده بود، شاهد آن نبودیم 
که ســازمان همکاری های اســلامی بتواند در مسیر ایجاد بازدارندگی 
از تداوم جنایات اســرائیل ایفای نقش کنــد؛ البته تلاش در حمایت 
از فلســطین قابل قدردانی اســت اما انتطار ملت فلسطین یک اقدام 

بازدارنده در مقابله با جنایات بود.
کنعانی گفت: متأسفانه در سایه جنگ طلبی مقامات رژیم اسرائیل و 
حمایت نامحدود آمریکا از این رژیم، این جنگ ظالمانه به طور مستمر 
ادامه یافته است؛ ســازمان همکاری های اسلامی فردا در معرض یک 
آزمون قرار دارد؛ انتطار مردم فلســطین از رهبرای کشورهای اسلامی 
این اســت که در تکمیل گام هایی که تاکنون برداشــته اند، تصمیمی 

اتخاذ کنند.
سخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان در مورد میدان آرش، گفت: 

طرح ادعاهای بی اساس و یک جانبه، هیچ حقوقی را برای مدعی ایجاد 
نخواهد کرد. در ارتباط با میدان آرش، جمهوری اسلامی ایران بر اساس 
مذاکرات دو جانبه با دولت کویت همواره بر هم فکری سازنده مبتنی بر 

مصالح مشترک تاکید کرده است.
کنعانی افزود: نگاه ما به مناسبات با همسایگان، نگاه مبتنی بر ایجاد 
فضای مثبت و تلاش ســازنده و حل مشکلات از طریق گفت وگوهای 

سازنده است.
ســخنگوی وزارت امور خارجه کشــورمان در بخش دیگری از این 
نشســت خبری با اشــاره به ادعای روزنامه آمریکایی »وال اســتریت 
ژورنال« مبنی بر احداث پایگاه دریایی توســط ایران در سودان، گفت: 

وزیر امور خارجه سودان این موضوع را تکذیب کرده است.
کنعانی در ادامه با اشــاره به ادعای رئیس کمیسیون اروپا مبنی بر 
کمک ایران به روسیه در جنگ اوکراین، افزود: بارها در این باره موضع 
خود را اعلام کرده ایم. روابط نظامی ایران و روســیه مبتنی بر حقوق و 
مقررات بین المللی و مبتنی بر منافع و مصالح مشــترک اســت و این 

همکاری ها علیه هیچ کشوری نیست.
وی افــزود: بارها اعــلام کرده ایم که جنــگ را راه حل نمی دانیم و 
بارها آمادگی ایران بــرای میانجی گری جهت پایان دادن به این جنگ 
را مطرح کرده ایم. طرح چنین ادعاهایــی را برای منحرف کردن افکار 

عمومی می دانیم.
کنعانی در مورد بیانیه شورای همکاری خلیج فارس، افزود: با توجه 
به تحولات منطقه و تداوم جنایات جنگی و نسل کُشی فلسطینی ها در 
غزه، طرح موضوعات اختلاف برانگیز در نشســت شورای همکاری های 
خلیج فارس جای تأسف است؛ جزایر سه گانه جز لاینفک خاک ایران 
هستند و ایران حاکمیت خود بر خاک خود را اعمال می کند و شورای 

همکاری خلیج فارس در جایگاهی نیست که اظهار نظر کند.
وی درباره حق آبه ایران از هیرمند نیز گفت: حق آبه ایران بر اســاس 
معاهده ۱۳۵۱ قانونی بوده و بارها بر استفاده از حق آبه تاکید کرده ایم؛ 
دولت سرپرستی افغانستان بر مطالبه ایران تأکید کردند. ما انتظار داریم 
مقامات افغانستان بر تعهد خود متعهد باشند و بر مبنای آب موجود و 

مکانیسم های حقوقی، حقوق آبی ایران را تأمین کنند.
سخنگوی وزارت امور خارجه کشــورمان در مورد توافقنامه ایران و 
عراق، افزود: توافقی که میان طرفین امضا شده، حاصل اراده دو طرف 
برای تأمین امنیت مرزهای طولانی مشــترک میان ایران و عراق بوده 
است؛ کمیته مشــترکی ناظر بر روند اجرای این توافق است؛ ایران بر 

ضرورت تکمیل روند این توافقنامه تاکید دارد.
کنعانی در مورد واکنش آمریکا به پرتاپ ماهواره ایرانی، افزود: درباره 
آنچه دولــت آمریکا به گزاف مطرح کرده، لازم اســت تاکید کنم که 
همکاری ایران و فدراسیون روسیه، متعارف و مبتنی بر قوانین و حقوق 
بین المللی است و کســی نمی تواند در ارتباط با این گونه همکاری ها، 
ادعاهای بی اســاس مطرح کند؛ ادعاهای مطرح شده از سوی مقامات 

آمریکایی را رد می کنیم.
وی در مورد اظهارات مقامات غربی در مورد انتخابات ایران نیز گفت: 

این اظهارات مصداق روشن دیگری از دخالت این کشورها در امور سایر 
کشورها از جمله ایران است؛ آمریکا در جایگاهی نیست که در ارتباط 

با انتخابات ایران موضع گیری کند.
کنعانی افزود: اگر مقامات آمریکا نگران دموکراسی هستند، لازم است 
فکری برای ســلامت انتخابات کشور خودشــان کنند. در انتخابات در 
آمریکا، موارد قابل توجهی کار به محاکم این کشیده شده است؛ افزایش 
نارضایتی ها از عملکرد دولت آمریکا در بحران غزه، افزایش شکاف فقیر 
و غنی در آمریکا و محدودشــدن انتخابات به دو حزب موجود در این 
کشور، شاخصه های نظام سیاسی و انتخاباتی در آمریکاست که باید این 

مسائل را حل کنند.
وی درباره شهادت یکی از مستشاران نظامی کشورمان در سوریه در 
روز انتخابات گفت: آنچه رخ داد، دلیل و شاهد دیگری بر تداوم جنگ 
طلبی رژیم غاصب صهیونیســتی و استمرار نقض حاکمیت و تمامیت 
سرزمینی کشــورها و نقض حاکمیت کشوری در منطقه است که در 
طول بیش از ۱۰ ســال گذشته در معرض هجوم گسترده تروریست ها 
و سازمان های تروریستی مورد حمایت رژیم صهیونیستی و دولت هایی 

قرار داشتند که شعار مبارزه با تروریسم را مطرح می کنند.
کنعانی گفت: نیروهای مستشــاری ایران در ســوریه در چارچوب 
دعوت رســمی از سوی دولت سوریه در راستای مأموریت محوله برای 
مبارزه با تروریسم حضور دارند و اقدام مکرر رژیم صهیونیستی در هدف 
قراردادن نیروهای مبارزه کننده علیه تروریســم و نیروهای مستشاری 
ایران، دلیل روشــن و واضح دیگــری از حمایت تمام عیار این رژیم از 

جریان ها و گروه های تروریستی در منطقه و خاک سوریه است.
ســخنگوی وزارت امور خارجه کشــورمان تاکید کرد: هیچ کدام از 
جنایات این ژریم علیه اهداف منافع و نیروهای ایران، بی پاسخ نمانده 

و نخواهد ماند.
کنعانی با اشاره به دستاوردهای سفر رئیس جمهور به الجزایر، گفت: 
سفر رئیس جمهور با دو دستور کار صورت گرفت؛ این سفر جهت انجام 
دیدارهای دوجانبه و همچنین شــرکت در اجلاس ســران کشورهای 
صادرکنننده گاز بود. این نشســت به صورت دوسالانه است و طبیعتاً 

دارای اهداف مهمی است.
وی در این باره گفت: رئیس جمهور کشــورمان در ششمین نشست 
سران مجمع در سال ۱۴۰۰ در دوحه ابتکاری با عنوان »گاز طبیعی در 
خدمــت بازیابی اقتصاد جهانی در دوران پس از کرونا« را مطرح کرده 
بود؛ توجه به امنیت عرضه و تقاضای گاز طبیعی و تقویت گفت وگوها، 
از مهم ترین اهداف مدنظر در این سفر بود؛ در این چارچوب، مذاکرات 

مشورتی میان سران انجام شد.
کنعانی گفت: بخش دیگر ســفر، در چارچوب دوجانبه و در پاسخ به 
دعوت رسمی بود؛ الجزایر کشوری اسلامی و انقلابی و مهم ترین کشور 
جهان اسلام و عضو غیر دائم شورای امنیت است. روابط میان دو کشور 
ایران و الجزایر، همواره روابطی دوستانه و برادرانه بوده است؛ ما شاهد 
تحرک و شتاب جدید در روابط دو کشور هستیم؛ ما در حوزه منطقه ای 

به خصوص فلسطین، دارای دیدگاه های مشترک هستیم.

سخنگوی وزارت امور خارجه:
برگزاری نشست وزرای خارجه همکاری های اسلامی در مورد فلسطین



خبر

توزیع نهال رایگان به مناسبت روز 
درختکاری در جزیره کیش

شــرکت عمــران ، آب و خدمــات کیش به مناســبت روز 
درختکاری نهال رایگان توزیع می کند.

به گزارش روابط عمومی شرکت عمران، آب و خدمات منطقه 
آزاد کیش، به منظور گرامیداشــت روز درختــکاری و ترویج 
فرهنگ حفظ محیط زیست ، نهال های گل کاغذی رایگان در 

جزیره کیش توزیع می شود.
علاقمندان می توانند روز سه شنبه 15 اسفند از ساعت 8 تا 
16 برای دریافت نهال رایگان  به نهالستان شرکت عمران، آب 
و خدمات کیش ، پشــت هتل گلدیس روبروی مسجد حضرت 

زینب مراجعه کنند.
شــایان ذکر است، شــرکت عمران، آب و خدمات کیش، هر 
ساله در روز درختکاری نهال رایگان توزیع می کند تا فرهنگ 
حفظ وتوسعه فضای سبز در بین ساکنان این جزیره ترویج یابد.

در حضور وزیر ورزش رقم خورد؛

نماینده رومانی قهرمان مسابقات 
تور جهانی مردان شد

هفته ســوم رقابت های تور جهانی  تنیس با قهرمانی نماینده 
رومانی به پایان رسید.

به گزارش خبرنگار مهر، فینال هفته نخست رقابت های تور 
جهانی تنیس با حضور کیومرث هاشمی وزیر ورزش و جوانان 

در زمین های تنیس المپیک کیش برگزار شد.
در فینال هفته ســوم این مسابقات، فیلیپ جیانو از رومانی و 
برانکو جووریچ از صربستان برای تصاحب عنوان قهرمانی با هم 
دیدار کردند که ست نخســت این بازی با نتیجه 5-۷ به سود 
نماینده رومانی به پایان رسید و در ست دوم این بازیکن موفق 
شــد با نتیجه ۳-6 حریف صربســتانی خود را شکست دهد تا 

عنوان قهرمانی این دوره از مسابقات را از آن  خود کند.
همچنین در بخش دونفره این مســابقات تیم مجارستان با 
نتیجه ۷-5 ،۴-6 و 6-1۰ از سد نمایندگان هند عبور و عنوان 

قهرمانی هفته سوم را از آن خود کرد.
مراسم اختتامیه و اهدا کاپ قهرمانی تور جهانی تنیس مردان 
با حضور کیومرث هاشمی وزیر ورزش و جوانان و داود عزیزی 

رییس فدراسیون برگزار شد.
رقابــت های ۳۰ هزار دلاری تور جهانی تنیس مردان از 6 تا 
۲۰ اســفند ماه با حضور نمایندگانی از کشورهای روسیه ، هند 
، کانادا ، ایتالیا ، رومانی، بلغارســتان ، اروگوئه ، اتریش ، چک 
، آلمان ، لیتوانی ، فرانســه ، ونزوئلا ، ازبکســتان ، پاکستان ، 
لبنان، مالزی، مجارستان ، مکزیک و ایران در زمین های تنیس 

المپیک کیش برگزار می شود.
سرداوری این مسابقات بر عهده سامان حسنی سرداور نشان 
نقره کشورمان است و شــاهرخ کشاورز مدیریت بازی ها را بر 

عهده دارد.

توسعه زیربنایی مناطق آزاد جدید 
نیازمند بودجه و اعتبارات ملی است

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد ماکو با اشاره به اینکه در همه 
مناطق آزاد دنیا ابتدا دولت بــا اعتبارات دولتی اقدام به ایجاد 
زیرســاخت های لازم می کند گفت: این اتفاق در مناطق آزاد 
ایران رخ نداده و برای توسعه و پیشرفت منطقه باید از اعتبارت 

ملی برای توسعه زیرساخت ها بهره برد.
به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل دبیرخانه شورایعالی 
مناطق آزاد و ویژه اقتصادی، حســین گروسی در همایش هم 
اندیشی استلزامات مناطق آزاد در دانشگاه امام صادق)ع( افزود: 
نــگاه به مناطق آزاد ایران باید عوض شــود. مناطق آزاد نمونه 
بارز از اقتصاد بدون نفت اســت و تاکنون یک ریال بودجه برای 

توسعه آنها تخصیص نیافته است.  
گروسی با بیان اینکه علیرغم انتفادات و بی مهری ها در قبال 
مناطــق آزاد ایران ولی همچنان این مناطق موفق عمل نموده 
اند اضافه کرد:  برخی انتظار دارند به یکباره مناطق آزاد در رشد 
اقتصادملی تاثیر بگذارد در حالیکه این اتفاق نیاز مند همراهی 
همه دستگاه ها و دولت اســت و تیره نشان دادن مناطق آزاد 

کار درستی نیست. 
وی با اشــاره به اینکه توســعه باید از پیرامون به مرکز اتفاق 
بیافتد خاطرنشان ساخت:  مسیر توسعه کشور باید از شهرهای 
کوچک آغاز و به مراکز استان ها و پایتخت برسد نه اینکه همه 

منابع در مراکز صرف گردد. 
** اجــرای قانون مناطــق آزاد نیازمند اقدام عملی 

مجلس و دولت است. 
مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد ماکو با بیان اینکه مدیریت 
یکپارچه، الزام قانونی مناطق آزاد اســت گفت: دســتگاه های 
اجرایی دولتی مســتقر در مناطق آزاد بــه حکم قانون باید در 
همه اقدامات شــان تحت اشراف و مدیریت سازمان منطقه آزاد 
به عنوان نماینده دولت باشــند و ایــن تاکنون بطور کامل اجرا 

نشده است. 
گروســی با اشــاره به اصلاح ســاختار مدیریتــی دبیرخانه 
شورایعالی مناطق آزاد افزود:  مناطق آزاد به لحاظ فرابخشی و 
مرتبط بودن با وزارتخانه های متعدد از جمله صمت، گردشگری 
و وزارت خارجه باید ذیل ریاست جمهوری و یا یکی از معاونت 
های نهاد ریاست جمهوری بعنوان مثال معاونت تجارت خارجی 

تبدیل شود. 
**ضرورت ارتباط ارگانیک مناطق آزاد با دانشگاه ها

وی گفت:  بغیر از حوزه پزشکی ،  در حال حاضر بین صنعت، 
جامعه دانشگاهی و محصولات علمی آن ارتباط ارگانیک وجود 

ندارد که این امر به ضرر هر دو طرف است.
مدیرعامل ســازمان منطقــه آزاد ماکو افــزود: باید ارتباط 
ارگانیک فعالیــت های اقتصادی و تولیدی با دانشــگاه ها در 
مناطق آزاد زیاد شــود. تنها جایی که این ارتباط وجود دارد و 

نتیجه مثبت گرفته ایم پزشکی است.

اخبار

چهل و دومین دوره 
مسابقات فرهنگی هنری 
دانش آموزی در کیش

چهل و دومین دوره مســابقات فرهنگی 
هنری دانش آموزی در بخش های هنر های 
آوایی، نمایشی و تجسمی درحال برگزاری 

است.
به گزارش خبرگزاری صداوسیما کیش، 
مدیر آموزش و پــرورش کیش، گفت: این 
مســابقات با هدف ترویــج فرهنگ ایرانی 
اســلامی بین دانش آموزان و شناســایی 
در  آنــان  توانمندی هــای  و  اســتعداد ها 
رشته های مختلف فرهنگی و هنری درحال 

برگزاری است.
صالح بهرام پور گفت: این مســابقات در 
بخش هنر های آوایی با حضور ۷1۰ دانش 
آموز دختر و پسر مقاطع مختلف تحصیلی 

برگزار شده است.
وی افزود: آثار منتخب دانش آموزان پس 
از ارزیابــی توســط داوران در هر بخش به 

مرحله استانی راه خواهد یافت.
کارشــناس فرهنگی و هنری آموزش و 
پرورش کیش نیز با اشــاره به اتمام داوری 
آثــار دانش آمــوزان در بخــش هنر های 
تجســمی، گفت: آثار برتر ۲۷۰ دانش آموز 

به مرحله استانی راه یافت.
رحیمــی گفت: مرحله اســتانی چهل و 
دومیــن دوره مســابقات فرهنگی هنری 
دانش آموزی پــس از تعطیلات عید نوروز 

در بندرعباس برگزار می شود.

اختصاص قطعه ویژه 
نامداران و هنرمندان در 
آرامستان بهشت رضوان

رئیس اداره خدمات شهری و محیط 
زیســت کیش، گفت: بــا هدف تکریم 
جامعه هنــری قطعه ای را برای تدفین 
هنرمنــدان و نامداران در آرامســتان 

بهشت رضوان اختصاص یافت.
به گــزارش خبرگزاری صداوســیما 
کیش، فرجی افزود: با درگذشت مجری 
و گوینده پیشکسوت صداوسیما، زنده 
یاد علیرضا مقدسی، به پیشنهاد شورای 
شــهر و با موافقت سازمان منطقه آزاد، 
شــرکت عمــران آب و خدمات کیش 
قطعه ای را در آرامستان بهشت رضوان 
به نــام قطعه هنرمندان، فرهیختگان و 

نامداران، اختصاص یافت.
علیرضا مقدســی گوینــده و مجری 
پیشکسوت صداوســیمای کیش صبح 

هفتم اسفند درگذشت.
علیرضا مقدســی ۲۲ مهر 1۳5۳ در 

مشهد مقدس متولد شد.

قدردانی شورای شهر 
کیش از خلق حماسه 

حضور
شورای اسلامی شــهر کیش از حضور و 
مشارکت گستره مردم در دوازدهمین دوره 
مجلس شــورای اســلامی و ششمین دوره 

مجلس خبرگان رهبری قدردانی کرد.
به گــزارش خبرگزاری صداوســیما 
کیش، در بیانیه شــورای اسلامی آمده 
است: مردم کیش با حضور و مشارکت 
گســترده خود در رویداد مهم سیاسی 
و ملی انتخابــات، ولایت مداری، ایمان، 
هوشیاری و مسئولیت پذیری خود را به 

اثبات رساندند.
شما با این مشارکت مسئولانه نه تنها 
از حق خود مبنی بر انتخاب نمایندگان 
مجلس شــورای اســلامی و خبرگان 
رهبری بهــره بردید، بلکــه به تقویت 
نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران و 
حفظ منافع ملی و مصالح ملت و میهن 

عزیزمان نیز کمک کردید.
بــی شــک حضور بــه موقع شــما 
شهروندان فهیم حاوی این پیام روشن 
و قاطع به دشــمنان انقــلاب و نظام 
اســلامی بود که مردم ایران همواره در 
صحنه حاضر و فعال هستند و هیچ گاه 
از حمایت از رهبــری معظم انقلاب و 

نظام اسلامی دست برنمی دارند.
از خداونــد متعال خواســتاریم این 
حضور و مشارکت مردمی را مورد قبول 
و رضایــت خود قرار دهد و پاداش خیر 

به شما عزیزان عنایت کند.
از خداونــد منان مســئلت دارم که 
نمایندگان منتخب در مجلسین شورای 
اســلامی و خبرگان رهبری را در انجام 
وظایــف خود یاری کنــد و در خدمت 
به ملت شــریف و نجیب ایران به آنان 

توفیق روزافزون عنایت فرماید.
والسلام علیکم و رحمة الله و 

برکاته
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همایش هم اندیشــی ملی استلزامات مناطق آزاد تجاری-صنعتی و ویژه اقتصادی در دانشگاه امام صادق علیه السلام در حال برگزاری 

است.
 به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی، این همایش با حضور و سخنرانی حجت الله 
عبدالملکی، مشاور رییس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد؛ محمد صفری معاون اقتصادی دبیرخانه شورایعالی، محمدمنصور عظیم 
زاده، معاون سرمایه گذاری و اقتصادی سازمان منطقه آزاد قشم، حسین گروسی، مدیرعامل سازمان منطقه آزاد ماکو، ساسان شاه ویسی، 

دبیر کل اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی، بهمن عشقی، دبیرکل اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تهران و همچنین 
حضور جمع کثیری از مقامات، اندیشــمندان، کارشناســان، فعالان و علاقمندان این حوزه در ســالن علامه مهدوی کنی دانشگاه امام 

صادق)ع( در حال برگزاری است.
در این همایش یکروزه همچنین دو پنل تخصصی با موضوعات: چالش های توسعه مناطق آزاد و افق های پیش رو در مناطق آزاد نیز 

برگزار خواهد شد.

برگزاری همایش هم اندیشی ملی استلزامات مناطق آزاد تجاری-صنعتی و ویژه اقتصادی

کیش
روزنامه سیاسی، اقتصادی، اجتماعی

سهشنبه
15اسفند1402
شماره1640

رحیم ســرهنگی در نشســت با وزیر ورزش وجوانان کشور 
گفت: برای اجرای طرح های ورزشــی فعالان اقتصادی کیش 

وکشور آمادگی داریم.
به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل ســازمان منطقه 
آزاد کیش، رحیم ســرهنگی درنشســتی که بــا حضور وزیر 
ورزش وجوانان کشــور و روســای هیات های ورزشی کیش 
برگزار شد با بیان اینکه جزیره کیش پتانسل های خوبی برای 
میزبانــی از رویدادهای بین المللی دارد گفت: وجود مجموعه 
ای از زیرساخت ها وامکانات رفاهی، اقامتی و ورزشی از جمله 
داشته های ارزشــمند کیش برای میزبانی از رویدادهای بین 
المللی و اردوهای تدارکاتی است که به ویژه تیم های داخلی 
مــی توانند برای حفــظ منابع مالی خــود، اردوهای خود را 

درکیش برگزار کنند.
مدیرعامــل ســازمان منطقــه ازاد کیش درادامــه افزود: 
درخصوص تغییر ســاختار حوزه ورزش و چابک ســازی این 
حوزه ، درتلاش هســتیم با حمایــت وزارت ورزش تغییرات 
قانونی را اعمال کنیم. در زمینه واگذاری های اماکن ورزشــی 
به بخش خصوصی نیز به هیچ وجه هدف ما درآمد زایی نیست 
بلکه کیفیت خدمات دهی و توسعه فضاهای ورزشی مد نظر ما 
است لذا بخش خصوصی فعال درجزیره کیش ویا علاقمندانی 
که خارج از جزیره کیش هســتند و توان توسعه کیفی وارتقاء 

خدمات دهی دارند می توانند اعلام آمادگی کنند.
وی درادامه تاکید کرد: توســعه پایدار اقتصاد ورزشی یکی 
از سیاســتهای ما درحوزه ورزش است زیرا باور داریم ورزش 

وابســته به بودجه دولت ، روند موفقیــت را طی نمی کند به 
همین منظور توســعه اماکن ورزشی با هدف کمک به اقتصاد 
جزیره کیش از مســیر توسعه گردشــگری ورزشی و ورزش 

قهرمانی است. 
مدیرعامل ســازمان افــزود: جزیره کیش مــی تواند نمونه 
اقتصاد خودگردان ورزشــی توســط بخش خصوصی باشد اما 
این موضوع مســتلزم برنامه ریزی وهمکاری دوســویه بخش 

خصوصی ودولتی است.وی اظهار داشت : در حوزه ورزشهای 
دریایــی وبادبانی آمادگــی داریم با کمک فدراســیون های 
مرتبط، جزیره کیش به صورت جدی وعملیاتی پایگاهی برای 

برگزاری رویدادهای وتمرینات ورزشکاران باشد.
گفتنی است دراین نشست روسای هیات های ورزشی کیش 
درخصوص دغدغه ها و راهکارهای توسعه ورزش کیش با وزیر 

ورزش وجوانان کشور گفت وگو کردند.

کیش آماده ی استقبال از سرمایه گذاری بخش خصوصی 
در حوزه ی ورزش است

کیومرث هاشــمی در نشستی با روســای هیات های ورزشی 
کیش گفت: در طرح آمایش و پیشرفت ملی ورزش کشور، جزیره 

کیش از جایگاه ویژه ای برخوردار است.
به گزارش روابط عمومی واموربین الملل ســازمان منطقه آزاد 
کیش، کیومرث هاشــمی وزیر ورزش وجوانان کشوردرنشســت 
صمیمانــه با روســای هیات های ورزشــی کیش کــه با حضور 
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش برگزار شد با اشاره به تدوین 
آمایش ســرزمینی در قالب برنامه ملی پیشــرفت ورزش وتربیت 
بدنی کشــور گفت: این برنامه 1۰ ساله در راستای توسعه ورزش 
کشور در دست تدوین است و جزیره کیش دراین طرح به واسطه 
ظرفیــت های موجود با محوریت گردشــگری ورزشــی، اقتصاد 
ورزشــی، میزبانــی از رویدادها و اردوها و ورزشــهای دریا محور 

جایگاه ویژه ای دارد.
وی درادامــه با بیان اینکه درخصوص توســعه دریا محورکه از 
تاکیدات مقــام معظم رهبری )مدظله العالــی( و مورد پیگیری 

رییس جمهور درحوزه های مختلف است نیز وزارت ورزش برنامه 
سیاســتهای اجرایی خود را ارائه کرده است افزود: جزیره کیش 
دربخش دریایی شرایط بســیار خوبی برای برگزاری ومیزبانی از 
رویدادهای ملی وبین المللی واردوهای تیم های ورزشــهای آبی 
دارد که در بحث میزبانی، شایســتگی کیش ثابت شــده اســت 
ومیزبانی بســیار خوب از تیم ملی فوتبال کشورمان یکی از نمونه 

های عملکردی موفق ازجزیره کیش است.
وزیــر ورزش وجوانان کشــور درادامه اظهار داشــت : یکی از 
اقداماتی ابلاغی ورزش کیش معرفی ظرفیت های این منطقه آزاد 
کشور به فدراسیون های ورزشی است که با توجه به این پتانسیل 
ها، به جای صرف منابع مالی در کشورهای خارجی برای برگزاری 
اردوها ، جزیره کیــش می تواند میزبان ورزشــکاران واردوهای 
تدارکاتی تیم ها باشد.کیومرث هاشمی تصریح کرد : جزیره کیش 
درحوزه ورزشــهای همگانی نیز با توجه به شرایط مناسب آب و 
هوایــی می تواند پایلوت برگــزاری رویدادهای ملی وبین المللی 

باشد که این موضوع نیز در برنامه 1۰ ساله باید مدنظر قرار گیرد.
اعلام آمادگی درخصوص کمک به بهبود ســاختار ســازمانی 
ورزش کیــش با هدف گســترش فعالیت هــا و عملکرد از دیگر 
موارد مورد اشاره کیومرث هاشمی در دیدار با روسای هیات های 
ورزشی کیش بود .وی درپایان به روسای هیات های کیش که از 
فعالان حوزه های اقتصادی دربخش خصوصی هســتند پیشنهاد 
داد در حوزه های تیم داری وباشــگاه داری نیــز ورود کنند واز 
توان بخش خصوصی کشور برای توسعه ورزش حرفه ای به ویژه 

درمنطقه آزاد کیش استفاده کنند.
وزیــر ورزش وجوانان کشــور در پایان از برنامــه ریزیها برای 
برگــزاری بخش بانوان مســابقات نــوروزگاه در نیمه نخســت 
اردیبهشت ســال 1۴۰۳ به میزبانی جزیره کیش خبرداد.گفتنی 
است دراین نشست روسای هیات های ورزشی کیش درخصوص 
دغدغه هــا و راهکارهای توســعه ورزش کیش بــا وزیر ورزش 

وجوانان کشور گفت وگو کردند.

وزیر ورزش:
 در برنامه ی ۱۰ ساله ی توسعه ورزش کشور، روی کیش حساب ویژه ای 

باز کردیم

وزیــر ورزش و جوانــان کیــش از مجموعــه ورزشــی و 
گردشگری دریایی مارینا کیش بازدید کرد.

به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل سازمان منطقه 
آزاد کیش،»کیومــرث هاشــمی« وزیــر ورزش و جوانان به 
همراه رحیم سرهنگی مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش 
و محســن نظر پور مدیر عامل شرکت عمران، آب و خدمات 
صبح دوشــنبه 1۴ اســفند از مجموعه ورزشی و گردشگری 

مجموعه مارینا کیش بازدید کرد .
در ایــن یازدید وزیر ورزش و جوانــان در جریان وضعیت 
زیر ساخت های ورزشی دریایی کیش قرار گرفت و از نزدیک 

امکان برگزاری مسابقات در حوزه دریا در سطوح منطقه ای، 
ملی، بین المللی در کیش را مورد ارزیابی قرار داد.

رحیم سرهنگی مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد کیش در 
ایــن بازدید با اشــاره به ظرفیت های این مجموعه و ســایر 
مراکز ورزشــی، به توسعه گردشــگری بر مبنای ورزش های 
دریایی تاکید و کیش را پایلوت ورزش های آبی کشور عنوان 

کرد.
وی از آمادگی کیش برای برگزاری مســابقات در ســطوح 
ملی و بین المللی و میزبانی از اردوی تیم های ملی در حوزه 
ورزش های دریایی خبر داد و گفت: توسعه ورزش های آبی، 

ســاحلی و دریایی در جزیره کیش، عــلاوه بر این که پایگاه 
مناسبی را برای ورزشکاران کشورمان ایجاد کرده بلکه باعث 

جذب گردشگر در این حوزه نیز شده است.
بر اســاس این گــزارش، مســاحت مجموعه ورزشــی و 
گردشــگری دریایی مارینا کیش بیش از 1۰ هکتار اســت 
کــه دارای امکانــات ورزش های هیجان انگیز آبی شــامل 
کیبل اســکی، غواصی، قایق بادبانی، پاراســل، کایاک شاتل، 
کایت بوردینگ، پدل بورد و ... است و علاوه بر آن به صورت 
حرفه ای آموزش ورزش هــای دریایی در این مجموعه انجام 

می شود.

زیر ساخت های ورزش های دریایی کیش، چشم وزیر ورزش و 
جوانان را گرفت

مشــاور رئیس جمهور و دبیر شــورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی 
گفت: »هزینه های پایین تولید«، »زیرســاخت های خوب«، »دسترســی 
عالی به بازارهای جهانی«، »سهولت کسب و کار« و »معافیت های مالیاتی 
و گمرکی« ویژگی های منحصربفرد مناطق آزاد ایران هستند که در هیچ 

کجای دنیا توأمان وجود ندارد.
به گزارش روابط عمومی و امور بین المللل دبیرخانه شورایعالی مناطق 
آزاد و ویــژه اقتصادی،  حجت الله عبدالملکی، در همایش هم اندیشــی 
»مستلزمات مناطق آزاد تجاری و ویژه اقتصادی« با بیان اینکه تراز تجاری 
مناطق آزاد مثبت اســت افزود: هزینه تولید در ایران پایین اســت اما در 
مناطق آزاد بســیار پایین است، از این رو به عنوان بهشت سرمایه گذاری 

از آن می توان نام برد.
**تراز تجاری مثبت 14 میلیارد دلاری مناطق

عبدالملکی با اشاره به اینکه حدود 18 میلیارد دلار صادرات مناطق آزاد 
بــوده، ادامه داد: با توجه به مصرف حدود ۴ میلیارد دلار در مناطق، تراز 

تجاری مناطق آزاد حدود 1۴ میلیارد دلار مثبت است.
** اشتغال زایی 700 هزار نفری مناطق برای کشور

وی به برخی عملکردهای مناطق آزاد اشاره کرد و گفت: در سال 1۴۰1 
از این مناطق آزاد 18 میلیارد دلار صادرات انجام شــده که یک سوم کل 
صادرات غیرنفتی کشــور را شامل می شــود؛ یعنی مناطق آزاد بار تامین 
یک ســوم ارز مورد نیاز کشــور را به دوش می کشد؛ حدود ۷۰۰ هزار نفر 
اشــتغال زایی برای مناطق ایجاد کرده اســت، در حالی که جمعیت این 

مناطق در حدود 1/1 میلیون نفر اســت؛ همچنیــن از نظر ترانزیتی نیز 
حــدود 8۰ درصد ترانزیت کالایی کشــور از طریق مناطق آزاد تجاری و 
ویژه اقتصادی انجام می شــود؛ علاوه بر ایــن مناطق آزاد از نظر عمران و 
آبادانی مناطق جغرافیایی این مناطــق خود و مناطق هم جوار آنها تاثیر 

زیادی داشته اند.
مشــاور رئیس جمهور افزود: در برنامه ریزی ها و هدف گذاری های انجام 
شده، انتظاری که داریم این است که در پایان برنامه گام دوم، تمامی این 

موارد ذکر شده رشد 5 برابری داشته باشند.
** جذب 300 میلیون دلار سرمایه ظرف 2.5 سال

عبدالملکی به میزان جذب سرمایه جدید در دولت سیزدهم اشاره کرد 
و گفت: از ابتدای فعالیت دولت سیزدهم تاکنون ۳۰۰ میلیون دلار سرمایه 

در مناطق آزاد جذب شده است.
** دیگر از شرکت های صوری در مناطق خبری نیست

عبدالملکی با تاکید بر اینکه فرآیند ثبت شــرکتها در دولت سیزدهم 
اصلاح و دو مرحله ای شده است، اظهار کرد: بر این اساس شرکتی که در 
مناطق آزاد ثبت شده در یک دوره ۳ تا 6 ماه مورد ارزیابی قرار می گیرد، 
اگر فعال باشد که مجوز موقت شرکت تمدید می شود، در غیر اینصورت 

مجوز موقت لغو خواهد شد.
** مناطق آزاد، بهشت سرمایه گذاری ایران

مشــاور رئیس جمهور در مورد طراحی بسته سرمایه گذاری نیز گفت: 
یک هزار بسته ســرمایه گذاری در زمینه های مختلف صنعتی، کشاورزی، 
تجاری، فرهنگی، خدمات، انبارداری و... به ارزش 9۰۰ همت )معادل ۲۰ 

میلیارد یورو( طراحی کرده ایم که این پروژه ها در دسترس عموم قرار دارد.
عبدالملکــی گفــت: در 1۰ ماهه نخســت ســال 1۴۰۲ تقاضا برای 
ســرمایه گذاری ۲۴5۰ طرح به ارزش ۷۴۰ همت به علاوه ۳ میلیارد یورو 
که مجموعا 88۰ هزار میلیارد تومان می شــود. از این تعداد 1868 طرح 
به ارزش ۳5۰ همت )۳۲8 همت+ ۳ میلیارد یورو( تائید شــدند و 15۲۲ 
طرح آن به ارزش 115 هزار میلیارد تومان )یعنی 11۳ همت به علاوه 1۳ 

میلیون یورو( آغاز شده است.
** 5 ویژگی منحصر به فرد مناطق آزاد ایران

وی، یکی از الزامات جذب ســرمایه گذاری خارجــی در مناطق آزاد را 
هزینــه های پایین تولید عنوان کرد و گفت: در مناطق آزاد ایران، هزینه 
تولید پایین اســت که از سرزمین اصلی نیز پایین تر است؛ علاوه بر این، 
کشورمان دارای زیرســاخت های خوب، دسترسی عالی به بازار، سهولت 
کسب و کار و معافیت های مالیاتی و گمرکی است که این موارد در هیچ 

کجایی دنیا توأمان وجود ندارد.
دبیر شــورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی افزود: در گذشته تمرکز 
روی صادرات محصولات خود مناطق آزاد یا صادرات مجدد از این مناطق 
بود اما رویکرد ما در چند ســال گذشته علاوه بر موارد قبلی، صادرات از 

سرزمین اصلی را نیز دنبال می کنیم.
دبیر شــورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی با اشاره به اینکه قوانین 
خاص مناطق آزاد در طول ســال های گذشته دستخوش برخی تغییرات 
شده اند، گفت: متاسفانه برخی قوانین سرزمین اصلی در مناطق آزاد هم 

اجرا می شود که این موضوع باید تغییر کند.

دبیر شورایعالی مناطق آزاد:
چرا مناطق آزاد بهشت سرمایه گذاری هستند؟ 



4
سخنگوی نمایشگاه کتاب تهران گفت: نمایشگاه کتاب بهار صنعت نشر کشور است و باید به این بیندیشیم که مردم چگونه می توانند بهتر از نمایشگاه 
استفاده کنند.نخستین رویداد ایده پردازی »نمایشگاه دوست داشتنی من« هم زمان با برگزاری سی وچهارمین نمایشگاه بین المللی کتاب تهران فراخوان داد 
و در بازه زمانی یازده روزه این نمایشگاه بیش از ۲هزار ایده از شرکت کنندگان و خریداران کتاب دریافت شد. دبیرخانه رویداد پس از پایان مهلت ارسال 

ایده ها را پالایش کرد و نهایتاً ایده ها به دو دسته ایده های خلاقانه و اجرایی تقسیم شدند که برای هر گروه از آن ها مسیر متفاوتی طراحی و اجرا شد.

 ایده های خلاقانه، در فرایند مشــاوره و راهنمایی برای پرورش ایده قرار گرفتند که پیش از اختتامیه، توســط ایده پردازان ارائه و داوری شد. ایده های 
اجرایی منتخب دبیرخانه رویداد ایده پردازی »نمایشگاه دوست داشتنی من« نیز به رأی مردمی گذاشته شد تا مردم کتاب دوست به عنوان مخاطبان اصلی 
نمایشــگاه کتاب، اولویت های اجرایی خود را انتخاب کنند. در نهایت ایده های اجرایی منتخب مردمی به شــورای سیاســت گذاری اعلام شد تا مسئولان 

برگزاری نمایشگاه بین المللی کتاب تهران، میثاق نامه اجرای این ایده ها را امضا و عملیاتی کنند.

مردم راهنما های بهتری برای اداره نمایشگاه کتاب هستند

گردشگری، فرهنگ وهنر
روزنامه سیاسی، اقتصادی، اجتماعی

سهشنبه
15اسفند1402
شماره1640

خبر

علی میرزائی:

کتابخانه سازمان برنامه و 
بودجه را تعطیل نکنید

علی میرزائی با اشــاره بــه تصمیم به تعطیلی 
کتابخانه سازمان برنامه و بودجه می گوید: هرکس 
که در توان دارد از نابود شدن این منابع و تعطیل 

شدن این کتابخانه جلوگیری کند. 
به گزارش ایســنا،  علی میرزائی، مدیرمسئول 
نشــریه »نگاه  نو« در این باره نوشته است: »این 
روزها مکــرر شــنیده ام که تصمیــم گرفته اند 
کتابخانه ســازمان برنامه و بودجه را جمع کنند. 
باورنکردنی است. این کتابخانه افتخار سازمان و 
حتی کشور است. در این کتابخانه مهم ترین اسناد 
برنامه ریزی توســعه ایران و جهان طبقه بندی و 

نگهداری می شود.
 این کتابخانه سال ها چشم و چراغ سازمان بود.  
فقر اطلاعات شــبکه برنامه ریزی کشور با منابع 
این کتابخانه برطرف می شــد. چــه خون دل ها 
خورده شد. چه زحمات طاقت فرسا کشیده شد. 
من که باور نمی کنم. هرکس که در توان دارد از 
نابود شدن این منابع و تعطیل شدن این کتابخانه 

جلوگیری کند. 
چند روز است زندگی به کامم تلخ شده است. 
گروهی کتابدار متخصص دســت کم هشت سال 
برای به ســامان درآوردن مدارک موجود در این 
کتابخانه کار کردند؛ کار عاشــقانه. بعد از آن هم 
خوشبختانه این کتابخانه رو به تعالی داشت. اما 
انتشــاراتش را تعطیل کردنــد که باعث حیثیت 
علمی ســازمان بود و حالا نوبــت به کتاب های 
بی زبان و مظلوم افتاده اســت. اگر در توان دارید 
کوتاهی نفرمایید. جلوی اجــرای این تصمیم را 

بگیرید.«

»تمساح خونی« جواد 
عزتی از ۱۶ اسفند ماه 

می آید
پوستر »تمساح خونی« جواد عزتی در آستانه 
اکــران عمومی از چهارشــنبه ۱۶ اســفندماه، 

رونمایی شد.
به گزارش ایســنا ، همزمان با مشخص شدن 
زمان اکران کمدی اکشن »تمساح خونی« اولین 
ســاخته ســینمایی جواد عزتی به تهیه کنندگی 
کامران حجازی و نویســندگی پدرام افشــار، از 
پوستر رسمی این فیلم با طرحی از عرفان بهکار 

رونمایی شد.
»تمســاح خونــی« که با بیشــترین ســانس 
فوق العاده و اســتقبال مردمــی، پرمخاطب ترین 
فیلم چهل ودومین جشــنواره فیلــم فجر بود، از 
چهارشنبه ۱۶ اسفند ماه توسط پخش شهرفرنگ 

روی پرده سینماهای سراسر کشور می رود.
در این فیلم ســینمایی جــواد عزتی، عباس 
جمشــیدی فر، الناز حبیبی، بهزاد خلج، شــبنم 
قربانــی و ســعید آقاخانــی با حضور جمشــید 
جهانــزاده، رامین پورایمــان و کیومرث مرادی 

نقش آفرینی می کنند.
همچنین دیگر بازیگران »تمســاح خونی« را 
بهراد خرازی، مرتضی تقی زاده، یدالله شــادمانی، 
محمد صابری، حامد نظامی اصل، فرهاد شــعاع، 
ابوذر چهــل امیرانی، بهراد ســلاح ورزی، حاتم 

مشمولی و محمود موسوی تشکیل می دهند.
در خلاصه داســتان این فیلم آمده  است: »ما 

می خوایم بزرگترین قورباغمونو قورت بدیم!
طعمه  بزرگ، دردســرای خودشو داره، ولی ما 
قراره بدون خون و خونریزی شکارش کنیم؛ آخه 

ما از تمساح ها، باهوش تریم!…«
 »تمســاح خونی« با کسب ســیمرغ بلورین 
بهتریــن کارگردانی فیلــم اول از چهل ودومین 
جشنواره بین المللی فیلم فجر، در نخستین تجربه 
کارگردانی جواد عزتی به اکران نوروزی درمی آید.

»بچه زرنگ ٢« در راه 
است

انیمیشــن ســینمایی »بچه زرنــگ ۲« قرار 
است به تولید برســد و این روز ها فرایند نگارش 

فیلمنامه آغاز شده است.
انیمیشن سینمایی »بچه زرنگ۲« قرار است به 
زودی بــه تهیه کنندگی حامد جعفری، در گروه 

هنر پویا ساخته شود.
حامد جعفری مدیرعامل گروه هنر پویا درباره 
ســاخت این انیمیشن ســینمایی بیان کرد: بر 
اســاس مدل ها و الگو های تجربه شــده و موفق 
جهانی، وقتی فیلمی مورد استقبال قرار می گیرد 
یعنی قهرمان قصه و شــخصیت های آن ارتباط 
لازم را با مخاطبان برقرار کرده اند و همین اتفاق 
زمینه ساز تولید قســمت ها و دنباله های بعدی 

فیلم می شود.
وی اضافه کرد: مــا در این مدت بازخورد های 
خوبــی از مخاطبان گرفته ایــم و میزان فروش و 
تعداد مخاطبان »بچه زرنگ« هم نشــان می دهد 
که این انیمیشن سینمایی ظرفیت های لازم برای 
ادامه را دارد و بر همین اســاس ســاخت »بچه 
زرنگ ۲« در دســتور کار تولید استودیوی گروه 

هنر پویا قرار گرفت.
تهیه کننده »بچه زرنگ« درباره پروسه ساخت 
قســمت دوم نیز عنوان کرد: ایــن روز ها فرایند 
نگارش فیلمنامه »بچه زرنگ ۲« آغاز شده است 
که حــدود ۶ تا ۸ ماه این فراینــد طول خواهد 
کشید و پس از آن نیز تیم تولید اماده خواهد شد 
تا در سال ۱۴۰۳ فرایند ســاخت این انیمیشن 

سینمایی را آغاز کند.
نســخه اول انیمیشن ســینمایی بچه زرنگ با 
استقبال مخاطبان رتبه سومین فیلم پرمخاطب 
ســال جاری را در اختیار دارد و همچنان نیز در 
حال اکران است. این فیلم تاکنون در سینما های 
سراســر کشــور بیش از ۱ میلیون و ۹۰۰ هزار 
مخاطب داشته و با فروش بیش از ۶۲ میلیاردی، 
در جمع ۶ فیلمی که پرفروش ترین های سینمای 
ایران هستند، قرار گرفته است.بچه زرنگ به تهیه 
کنندگی حامد جعفری محصول گروه هنر پویا و 
کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان است.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره به اهمیت تدوین »سند 
جامــع بازی های رایانه ای« در عین حال بر رشــد ۶۰ درصدی 

تولید بازی در برنامه هفتم توسعه تاکید کرد.
به گزارش ایســنا، محمدمهدی اســماعیلی در این جلسه با 
تبریک ایام ماه شــعبان، گفت: از زمانی که مســئولیت وزارت 
فرهنــگ را در دولت مردمی به عهــده گرفتم توجه ویژه ای به 
حــوزه بازی ها داشــتیم و بنیاد ملی بازی هــای رایانه ای را از 
جایگاه پیرامونی به واسطه افزایش اعتبارات و دیگر اقدامات به 

کانون اصلی فعالیت های وزارتخانه برگرداندیم.
وی افزود: باتوجه به اشــرافی که نســبت به وضعیت موجود 
داریم به این برآورد رســیده ایم که حــوزه بازی های رایانه ای 
حتما برای ما فرصت مغتنمی است، البته جنبه تهدیدگونه هم 
دارد، اما به واسطه دارا بودن جریان فرهنگی قدرتمند از طریق 
بازخوانی و خوانش متناســب با اقتضائات لازم، حتما می توانیم 

از این فرصت  استفاده کنیم.
عضو شــورای عالی انقلاب فرهنگی، اظهار کرد: سال گذشته 
تاکید کردم لیگی برای بازی های رایانه ای برگزار شود؛ براساس 
پیش بینی ها آماده مشــارکت یک میلیون کاربر در این رویداد 
بودیــم، اما تعداد شــرکت کنندگان به یک و نیــم میلیون نفر 
رسید و این درحالی اســت که همه بازی های این لیگ ایرانی 

بودند.
اسماعیلی با اشاره به یکی از بازی های مورد استفاده کاربران، 
ادامــه داد: یکی از بازی های ایرانی کــه مبتنی بر ادبیات ملی 
ما است و از ســاخت پیچیده ای هم بهره نمی برد، بیش از یک 
میلیون مخاطب داشت که نشان می دهد در صورت استفاده از 
ظرفیت های موجود، مردم از اقدامات انجام شــده در این حوزه 

استقبال می کنند.
او ادامه داد: در ســینما هم وضعیت همینطور است. عده ای، 
آمارها در مورد استقبال مردمی از سینما را نمی پذیرند این در 
حالی اســت که پویانمایی »بچه زرنگ« که کاملا دینی است و 
داستانی در مورد امام رضا )ع( دارد بیش از ۶۰ میلیارد تومان 

فروش داشته است.
او با بیان اینکه گاهی اوقــات آثار تولیدی از کیفیت ویژه ای 

هم بهره نمی برد اما چون با ذائقه مردم متناســب اســت مورد 
اســتقبال قرار می گیرند، افــزود: تجربیات ما نشــان می دهد 
کــه در این عرصه باید محکم وارد شــویم، بر اســاس آخرین 
نظرسنجی ها در کشــور ۳۴ میلیون بازیکن بازی های رایانه ای 
داریم که چهــار میلیونِ آنها بازیکنان حرفه ای هســتند و در 

هفته بیش از ۲۱ ساعت را صرف بازی های رایانه ای می کنند.
اســماعیلی تاکید کرد: اینکــه چه میــزان می توانیم از این 
ظرفیت استفاده کنیم به خودمان بستگی دارد؛ در صورت بهره 
بــردن از این ظرفیت می توان آن را به فرصت تبدیل کرد و در 
صورت غفلت موجب می شود تهدیدی پیش روی ما قرار گیرد.

او با اشــاره به فتنه سال گذشــته، افزود: خیلی ها می گفتند 
اتفاقات ســال گذشــته به وســیله جوانانی صورت گرفت که 

بیش از سایرین درگیر فضای بازی های رایانه ای بودند.
وزیــر فرهنگ با تاکیــد بر اینکه توان زیــادی در این حوزه 
داریم، گفت: همانطور که امســال مسأله اقتباس در سینما رخ 
داد و تعدادی فیلم اقتباسی از آثار مکتوب ساخته شد باید این 

مسأله را در این حوزه هم پیگیری کنیم.
عضو شــورای عالی انقلاب فرهنگی با بیان اینکه »بنیاد ملی 
بازی های رایانه ای« فرادستگاهی است، گفت: در حوزه فرهنگ 
و هنر نگاه جزیره ای و بخشــی مهمترین عارضه اســت که باید 

حل شود.
او با اشــاره به برگزاری جشــنواره بازی های رایانه ای، گفت: 
آیت الله رئیسی پس از دریافت گزارشی در مورد این جشنواره، 
دســتوراتی را دادند مثلا در اولین مورد آن ذکر شــده اســت 

»ســند جامع بازی های رایانه ای« با هدف حمایت از بازی های 
داخلی در مقابل محصولات خارجی تدوین شــود یا در دستور 
دیگری آمده است بخشی از درآمد ناشی از فروش ترافیک سه 
ســکوی خارجی عرضه بازی های رایانه ای و کنســولی به بنیاد 
ملی بازی های رایانــه ای جهت تنظیم گــری، آموزش، ارتقای 

سواد بازی، تولید بازی اختصاص یابد.
اســماعیلی افزود: بر اســاس برنامه هفتم توسعه، تولید بازی 
باید ۶۰ درصد رشــد داشته باشد و این در حالی است که ۱۰۰ 

بازی در سال تولید می کنیم.
وزیر فرهنگ تاکید کــرد: دبیرخانه مرکز ملی فضای مجازی 
از دســتگاه های مجری حمایت کند تا به لحاظ تقنین دستمان 
باز شــود چراکه گرفتار برخی از ابهامــات قانونی در این حوزه 
هستیم. انشــاالله این حوزه پرچالش را به فرصتی برای نظام و 

نسل جوان تبدیل کنیم.
بر اســاس این گــزارش، در ابتدای این جلســه محمدامین 
حاجی هاشــمی - مدیرعامل بنیاد ملــی بازی های رایانه ای نیز 
گزارشــی در مورد میزان اســتقبال کاربران ایرانی از بازی های 
ایرانی، موضوعات مورد علاقه کاربــران ایرانی، تاثیر پویانمایی 
بر ســاخت بازی های رایانه ای، اقدامات انجام شده توسط بنیاد 
ملــی بازی های رایانه ای و در نهایت توضیحاتی در مورد رویداد 

ملی »بازی آرا« ارائه کرد.
پس از آن سعید پورابوالقاسم سرپرست مرکز توسعه فرهنگ 
و هنــر در فضای مجازی نیز در مورد اقدامات وزارت فرهنگ و 

ارشاد اسلامی در این حوزه توضیحاتی ارائه کرد.
بنابر اعلام روابط عمومی وزارت فرهنگ و ارشــاد اســلامی 
یکصد و چهل و هفتمین جلسه »کمیسیون عالی ارتقای تولید 
محتوای فضای مجازی« با حضور محمدمهدی اسماعیلی وزیر 
فرهنگ و ارشــاد اسلامی و ســیدمحمد هاشمی جانشین وزیر 
فرهنگ روز دوشنبه )۱۴ اسفند( در محل این وزارتخانه برگزار 

شد.
همچنین در انتهای این مراســم از پوســتر »رویداد فرهنگی 
بازی آرا« با امضای وزیر فرهنگ و ارشــاد اسلامی نیز رونمایی 

شد.

وزیر ارشاد خبر داد:

رشد ۶۰ درصدی تولید بازی رایانه ای ایرانی در ۵ سال آینده

رضا فیاضی با اعتقاد براینکــه تلویزیون برای موفقیتش راهی 
جــز جلب اعتماد مردم ندارد، اظهــار می کند: در عین حالی که 
برای سینما و تلویزیون کشــورم با افتخار کار می کنم اما منتقد 
هم هستم و دلم می خواهد اگر حرفی هم می زنم در کشور خودم 
بزنم. این هنرمند تاکید دارد: »صداوســیما باید با آزادی بیشتر و 
تولیدات خوب، خودش را بــه مردم ثابت کند و دوباره آنها را به 

این رسانه ملی بازگرداند.«
این بازیگر در گفت وگویی با ایســنا درباره آخرین حضورش در 
تلویزیون می گوید: مدت هاســت از طرف تلویزیون برای سریالی 
دعوت نشده ام و آخرین کاری که در قالب سریال داشتم »عقرب 
عاشق« و »دادزن« برای پلتفرم ها بود که هر دو از جمله کارهای 
خوب بودند و نقش متفاوتی در آنها داشــتم که خودم دوستشان 
داشــتم. اخیراً یک تله فیلم هم بازی کردم. آخرین کارهایم برای 

تلویزیون سریال های »خانواده خوشبخت« و »جزر و مد« بود که 
سال گذشته پخش شدند.

دوست دارم تصویرم از صداوسیمای کشورم دیده شود
او در پاســخ به اینکه به عنوان یک هنرمند قدیمی حضور در 
تلویزیون را بیشــتر ترجیح می دهید یا شــبکه نمایش خانگی؟ 
خاطرنشــان می کند: هر کاری که مخاطب بیشتری داشته باشد 
من هم همان را دوست دارم و برایم فرقی ندارد. ظاهراً این روزها 
مخاطب پلتفرم ها بیشتر است ولی این دلیل نمی شود که من کار 
تلویزیونی نکنم. بارها تاکید کرده ام که دلم می خواهد تصویرم و 
صدایم از صداوســیمای خودمان پخش شود و برای مردم خودم 
کار کنم. دوست دارم تا وقتی زنده ام در کشور خودم بتوانم حرفی 

بزنم.
فیاضی تاکید می کند: من به عنوان یک هنرمند هم برای تئاتر، 

تلویزیون و ســینمای کشورم کار می کنم اما در عین حال منتقد 
هم هستم؛ چراکه نمی توانم نسبت به مسائل اجتماعی بی تفاوت 
باشــم. اگر هم قرار اســت انتقادی باشد دوســت دارم صدایم از 

صداوسیمای خودمان پخش شود نه رسانه های دیگر.
یک بام و دو هوا که نمی شود

این بازیگر باسابقه سپس به فضای بازتر سریال ها در پلتفرم ها 
اشــاره و بیان می کند: قطعاً پلتفرم ها فضای آزادتری دارند و هر 
چیزی که از تلویزیون پخش نمی شــود در آنجا به راحتی پخش 
می شود؛ این در حالی است که ما همیشه گفته ایم چه فرقی دارد. 
یک بام و دو هوا که نمی شــود. ما همه در همین مملکت زندگی 
می کنیم پس اگر این دو رسانه یک دست شوند قطعاً بهتر است و 
اعتماد مردم بیشتر جلب می شود. صداوسیما باید بیشتر خودش 
را برای مردم ثابت کند با آزادی بیشتر و تولیدات خوب. بهترین 

خدمتی که تلویزیون می تواند در قبال مردم داشــته باشد همین 
است. انتظاری هم که ما از مدیران داریم این است که سریال های 

خوب بسازند.
برای کودکان نسل امروز با چه خاطره سازی کنیم؟

بازیگر سریال های »پهلوانان نمی میرند«، »امیرکبیر«، »هتل«، 
»کلاه پهلوی«، »معمای شــاه« و »آرایشــگاه زیبا« به علاقه اش 
به حوزه کودک اشــاره و تاکید می کند: من خودم به عنوان یک 
هنرمند تعلق خاطر بسیاری به کودکان دارم و دوست دارم برای 
این نســل هم خاطره ســازی کنم. بچه های دهه ۶۰ با کارهایی 
مثل »قصه های تا به تا«، »دنیای شیرین دریا«، »هادی و هدی« 
و خیلی کارهای دیگر با من خاطره ها داشــتند اما الان باید چه 
خاطره ای برایشان بسازیم؟ من دلم می خواهد در اینجا هم نقش 

داشته باشم و برای نسل امروز خاطره بسازم.
رضا فیاضــی صحبت هایش را اینگونه پایــان می دهد: باز هم 
تاکید می کنم کــه تلویزیون باید مورد اعتماد مردم قرار بگیرد و 
هیچ راه دیگری ندارد؛ بنابراین هرچه بتواند در این راه اعتماد به 
وجود بیاورد تا مردم به تلویزیون برگردند قطعا برای من هنرمند 

هم خوشحال کننده است.

رضا فیاضی:
با افتخار در کشورم کار می کنم اما منتقد هم هستم

نامزدهای  راه یافته به مرحله نهایی  بیســت ویکمین دوره جشنواره ملی کتاب رشد 
اعلام شدند.

به گزارش دبیرخانه دائمی جشنواره ملی کتاب رشد، ابوذر حسام پور، دبیر این دوره 
از جشــنواره با اشاره به مشارکت حدود ۱۵۰۰ ناشر حوزه آموزشی و تربیتی گفت: از 
میان بیش از ۴۰۰۰ کتاب ثبت شده در طول سال گذشته، بنابر آرای گروه های داوری، 
حدود ۱۰۰ اثر به عنوان نامزد کســب عناوین »کتاب برگزیده«، »کتاب تقدیری« و 
»کتاب شایسته تقدیر« انتخاب شده اند که علاقه مندان می توانند با مراجعه به سامانه 
samanketab.roshd. کنترل کیفیت منابع آموزشی و تربیتی مکتوب به نشانی

ir از فهرســت کتاب های راه یافته به مرحله نهایی در محورهای مختلف این جشنواره 
آگاهی یابند. بیست ویکمین دوره جشنواره کتاب رشد در ۱۴ محور اصلی و پنج بخش 
جوایز ویژه با عنوان های: »دســتِ بوســیدنی«؛ »ایران و افتخار«؛ »روشنا«؛ »معنای 

زندگی« و »رسم زندگی« برگزار می شود. 
حسام پور افزود: در این دوره از جشنواره، گروه های چهارده گانه  داوری، آثار دریافتی 
را در فاصلــه  زمانــی تیرماه ۱۴۰۱ الی خردادماه ۱۴۰۲ در ســه بخش آفرینش های 
ادبی )شعر و داستان کودک و نوجوان، خاطرات و مستندنگاری(، مطالعات پژوهشی، 
تبیینی و تخصصی )مطالعات تاریخی، مطالعات فرهنگی و اجتماعی، مطالعات دینی 

و علوم تربیتی و روان شناسی( و کتاب های آموزشی و کمک آموزشی بررسی و داوری 
کرده اند که از این میان تعداد ۸۲ اثر به عنوان آثار نامزد کسب عنوان کتاب های برتر، 

شناخته شده اند. 
دبیر بیســت ویکمین دوره  جشنواره ملی کتاب رشــد اعلام کرد آثار برتر در آیین 
اختتامیه  جشــنواره کتاب رشد، روز چهارشنبه ۱۶ اسفندماه ۱۴۰۲ از ساعت ۱۴ الی 
۱۶ با حضور وزیر آموزش و پرورش و جمعی از مسئولان فرهنگی کشور در باغ کتاب 
تهران معرفی خواهند شــد. همچنین این مراسم به طور زنده و هم زمان از شبکه امید 

و پیام رسان شاد پخش خواهد شد.

نامزدهای جشنواره ملی کتاب رشد اعلام شدند

کارگردان مستند مسابقه »خانه ما« با اشاره به انتقاداتی که نسبت به مباحث مالی 
این مسابقه می شود بیان کرد که برنامه بنایی بر ترویج زندگی فقیرانه ندارد.

حامد وقاری کارگردان مســتند مســابقه »خانه ما« درباره چالش های ساخت این 
مســابقه و جلوی دوربین رفتن افراد عادی به خبرنگار مهر گفت: شــرکت کنندگان 
برنامه »خانه ما« بعد از اعلام فراخوان هر فصل در سایت برنامه ثبت نام می کنند و بعد 
از مصاحبه و گزینش نهایی موفق به حضور جلوی دوربین »خانه ما« می شــوند. تیم 
تولید برنامه به واسطه رضایتی که این خانواده ها برای حضور در برنامه دارند، چالشی 
برای حضور آن ها در مقابل دوربین ندارد، اما بازی گرفتن از آن ها و تبدیل کردنشان 

به خود واقعی شان در مقابل دوربین به زمان احتیاج است.
دوربین بعد از چند روز عضوی از خانواده ها می شود

وی اضافه کرد: گروه تولید »خانه ما« گروهی صمیمی اســت که با ارتباط گرفتن و 
صمیمی شدن با خانواده ها تلاش دارند سختی حضور آن ها مقابل دوربین را کم کنند. 
بعد از چند روز این خانواده ها با دوربین احســاس راحتی می کنند، دوربین جزوی از 
خانواده آن ها می شود و با تیم تولید و دوربین برنامه احساس غریبی ندارند به همین 
دلیل در قســمت های ابتدایی شــاید خانواده ها کمی سردتر باشند و هرچه به جلو 

میرویم خانواده ها مقابل دوربین خود واقعی شان می شوند.
وقاری در ادامه با اشاره به این نکته که فصل دوازدهم »خانه ما« هیچ تفاوت اجرایی 
با سایر فصل ها ندارد، بیان کرد: قرار بود اصلاحاتی در این فصل نسبت به فصل های 
گذشته در برنامه اعمال کنیم که شرایط آن فراهم نشد و اگر این مستند ادامه دار بود 

تغییراتی اعمال می کنیم.
وی سپس درباره نکاتی که در برنامه »خانه ما« باعث خوش رنگ و لعابی و پر ریتم 
تر کردن برنامه شده اســت، گفت: همانطور که گفتم شرایط اضافه کردن هیچ آیتم 
جدیدی مهیا نبود ولی ســعی کردیم در سفر به استان های مختلف تمام جاذبه های 
این شــهرها را نشــان دهیم. برای مثال در فصل دوازدهم خود شهر بوشهر به حدی 
خوش رنگ و لعاب بود و آدم های این شهر به قدری خونگرم بودند که به برنامه جان 

تازه ای تزریق شد.
قرار است خانواده ها مسابقه دهند نه اینکه پول خرج کنند و وقت بگذرانند

کارگــردان برنامه »خانه ما« درباره مقدار پولــی که در این دوره خانواده ها باید آن 
را در یک ماه مدیریت کنند، توضیح داد: در فصل دوازدهم با جلســات متعددی که 
برگزار کردیم به این نتیجه رسیدیم که بودجه را افزایش ندهیم و همان بودجه فصل 
یازدهم را در نظر گرفتیم، با اینکه از تورم خبر داشــتیم می خواستیم ببینیم در این 
فصل می شود با این مبلغ خانواده ها را وارد چالش کنیم یا خیر. یک نکته مهم درباره 
برنامه »خانه ما« این است که این برنامه قبل از اینکه یک شوی تلویزیونی باشد، یک 
مسابقه است که یک عنصر جدایی ناپذیر از »خانه ما« است. قرار است خانواده ها باهم 
مسابقه دهند، قرار نیست خانواده ها با یک مبلغ پول خیلی راحت بتوانند خرج کنند 
و وقت خود را بگذرانند. یک مثالی میزنم که قبلًا هم به آن اشــاره کرده ام، تکاوران 
ارتــش یــک دوره ای دارند که آن ها را یک هفته با یــک عدد مرغ و یک قمقمه آب 
در کویر رها می کنند و اینها قرار است طوری برنامه ریزی کنند که بتوانند یک هفته 

با این آذوقه دوام بیاورند، اما قرار نیست که اینها تا آخر عمر اینطور زندگی کنند.
وقــاری افزود: ما در »خانه ما« ترویج فقر و زندگــی فقیرانه نمی کنیم، بلکه فقط 
در یک بازه زمانی با یک بودجــه محدود و چالش های مختلف می خواهیم خلاقیت 
خانواده ها در مواجهه با این شرایط و چالش های پیش روی شان را به نمایش بگذاریم. 
و به هیچ عنوان قصد نداریم ترویج یا تبلیغ این نکته که »می توان ماهانه با یک مبلغ 
محدود سه یا پنج میلیون تومان زندگی را گذراند« نداریم. قطعاً خود ما می دانیم در 
جامعه امروزی اصلًا امکان ندارد کســی بتواند با این مبلغ ها زندگی کنند و هدف ما 

همانطور که گفتم نمایش خلاقیت خانواده ها در مواجهه با این شرایط است.
وی در انتها در پاسخ به این پرسش که چقدر برای مسابقه »خانه ما« پژوهش انجام 
شده است، گفت: معمولاً هر شهری که برای این برنامه انتخاب می شود تیم تولید به 
آنجا می رود، آداب و رســوم و حال و هوای شــهر را بررسی می کند، از خلق و خو و 
آداب رسوم آن شهر تا غذاها و محل گردشگری، درباره جزییات شهر تحقیق می شود 

تا شناخت نسبی به آن شهر به دست بیاوریم.
فصل دوازدهم مستند مسابقه »خانه ما« به تهیه کنندگی احمد شفیعی و کارگردانی 
امین کفاش زاده و حامد وقاری جمعه ها ساعت ۱۳ روی آنتن شبکه سه سیما می رود.

در این مســابقه تلویزیونی، سه خانواده در یک بازه زمانی یک ماهه و در چهارچوب 
مبلغی مشخص، ضمن انجام فعالیت های روزمره و تفریحات خانوادگی، باید در قالب 
یک کســب و کار خانوادگی، درآمدزایی نیز داشته باشــند. در پایان مسابقه خانواده 
برگزیده براساس پس انداز خود، برنده جایزه صد برابری مبلغ پس انداز خود می شود.

مستند مسابقه »خانه ما« محصول سازمان هنری رسانه ای اوج بوده که در استودیو 
نوبین تهیه و تولید شده است.

»خانه ما« ترویج زندگی فقیرانه نیست
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رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

مطب ها و داروخانه های هرمزگان 
ایام نوروز فعال هستند

رییس دانشــگاه علوم پزشــکی هرمزگان گفت: در 
ایــام تعطیلات نوروزی مطب های پزشــکان و تمامی 
داروخانه هــا، دندانپزشــکی ها، آزمایشــگاه ها و مراکز 

رادیولوژی این دانشگاه فعال خواهد بود.
بــه گزارش خبرگزاری مهــر، غلامعلی جاودان بیان 
داشــت: در این ایــام، مطب های پزشــکان در تمامی 
رشــته ها به صورت شیفت بندی دایر بوده و به بیماران 

خدمات ارائه می دهند.
وی عنوان کرد: گشــت های نوروزی گروه مهندسی 
بهداشــت محیط و حرفه ای دانشــگاه علوم پزشــکی 
هرمزگان نیز در راســتای تشدید نظارت های ویژه این 
ایام به صورت شــبانه روزی از مراکز تهیه و توزیع مواد 
غذایی، رســتوران ها و اماکن تفریحی و گردشــگری 
بازدید کرده و با متخلفان احتمالی برخورد قانونی لازم 

انجام خواهد گرفت.
رییــس دانشــگاه علوم پزشــکی هرمــزگان ضمن 
قدردانی از همراهی و همیاری همیشــگی کادر درمان 
به ویژه در ایام نوروز، گفت: در راســتای ارائه خدمات 
درمانی مطلــوب به مراجعه کننــدگان مراکز درمانی، 
پیش بینی های لازم صورت گرفته و شیفت بندی انجام 

می شود.
جاودان تاکید کرد: باتوجــه به تقارن ایام نوروز با 
ماه مبارک رمضــان، تمهیدات لازم در این خصوص 
صورت گرفته و امیدواریم تا پایان تعطیلات بتوانیم 
این مســئولیت بــزرگ را به نحو احســن به انجام 

برسانیم.

معاون شرکت بازرگانی دولتی ایران:

تامین کالای اساسی مردم 
هرمزگان و مسافران نوروزی 

برنامه ریزی شد
معاون اداری و مالی شــرکت بازرگانــی دولتی ایران 
گفت: هرمزگان استانی مسافرپذیر است و در ایام نوروز 
حجم زیــادی از میهمانان نوروزی را میزبانی می کند به 
همین جهــت برنامه ریزی  و هماهنگی هــای لازم برای 
تامین اقلام اساسی مردم اســتان هرمزگان و مسافران 

نوروزی انجام شد.
حســین کیخا، در دیدار بــا عادل شــهرزاد، معاون 
هماهنگی امور اقتصادی و توســعه منطقه ای استانداری 
هرمزگان، با اشــاره به مصوبات ســفر رئیس جمهور به 
هرمزگان، اظهار کرد: در سفر رئیس جمهور مقرر شد که 
سیلوی ۱۰۰ هزار تنی ذخیره گندم در استان هرمزگان 

احداث شود.
وی ضمن تاکید بر تامین منابع مالی این پروژه، تصریح 
کرد: هرمزگان اســتانی مسافرپذیر است و در ایام نوروز 
حجم زیــادی از میهمانان نوروزی را میزبانی می کند به 
همین جهت تامین کالای اساسی مورد نیاز این استان از 

اهمیت ویژه ای برخوردار است.
معاون اداری و مالی شــرکت بازرگانــی دولتی ایران 
افــزود: برنامه ریزی  و هماهنگی هــای لازم برای تامین 
اقلام اساســی مردم استان هرمزگان و مسافران نوروزی 
با هماهنگی معاون اقتصادی استانداری هرمزگان انجام 

شد.

فرمانده منطقه یکم:

شهید زارعی مهندسی فنی و نخبه 
ندسا بود

فرمانده منطقه یکم نیروی دریایی ســپاه، با ذکر 
این نکته که شــهید زارعی مهندسی فنی و نخبه 
ندســا بود، گفت: علی رغم اینکه نام »رضا زارعی« 
در لیست ذخیره اعزام به سوریه قرار داشت اما خدا 

او را طلبید و او به معنای واقعی رستگار شد.
ســردار عباس غلامشاهی در مراسم تشییع پیکر 
شــهید رضا زارعی ســومین شــهید مدافع حرم 
هرمزگان که در مأموریت مستشــاری و در جریان 
حمله دشمن صهیونیستی به بندر بانیاس سوریه به 
فیض شــهادت رسید، با اشاره به استقبال گسترده 
مردمی، اظهار کرد: صحنه های ثبت شده امروز در 
اســتان هرمزگان نشــان داد که مردم ولایت مدار 
همیشــه در کنار شــهدا و خط نورانی ولایت قرار 

دارند.
شــهید زارعی در امور فنی نیــز به اهل بیت )ع( 

متوسل می شد و راه خویش را می یافت
وی شهید زارعی را از رویش های نسل سلیمانی ها 
دانســت که مهندسی فنی و نخبه منطقه و نیروی 
دریایی ســپاه بود و افزود: این شــهید بزرگوار در 
حوزه فنی هر جا ســختی پیش می آمد متوســل 
به اهل بیت علیهاالســلام می شد و راه خویش را 

می یافت و به پیش می رفت.
شهید زارعی در لیست ذخیره قرار داشت/ حضرت 

زهرا )س( او را طلبید
سردار غلامشاهی تقویت روحیه ایمان و معنویت 
در میان نیروهای مسلح کشورمان را موجب پرورش 
هزاران جوان برومند همچون شــهید بزرگوار رضا 
زارعی دانســت و خاطرنشان کرد:  او علی رغم همه 
محدودیت ها، دعوت شده حضرت زینب سلام الله 
بود و در حالی که در لیســت ذخیره قرار داشت اما 

خدا او را طلبید و او به معنای واقعی رستگار شد.
فرمانده منطقه یکم نیروی دریایی سپاه افزود: ما 
با فرهنگ عاشــورا انس و عجین هستیم و خدای 
متعال این راه را برای ما برگزیده و ما به آن افتخار 

می کنیم.
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کارناوال شادی »جشنواره 
ملی تئاتر درسی ایران« 

در میناب به راه افتاد
 کارناوال بزرگ ســومین جشنواره ملی 
تئاتر درســی کشور روز دوشنبه با حضور 
آن ها  اولیــای  و همراهی  دانش آمــوزان 
همراه با اجرای برنامه های شــاد و مفرح 
در شهرستان میناب پایتخت تئاتر درسی 

ایران به راه افتاد.
به گزارش ایرنــا، دانش آموزان و اولیای 
آن هــا بــا حضور مســئولان اســتانی و 
شهرســتانی ایــن کاروانال را بــا اجرای 
از محل مدیریت آموزش  برنامه های شاد 
و پــرورش میناب تا پــارک آنامیس این 

شهر همراهی کردند.
معــاون پروشــی و فرهنگــی اداره کل 
آمــوزش و پرورش هرمزگان در حاشــیه 
برگزاری این کارناوال گفت: شور و نشاط 
دانش آموزان برای حضور در این کارناوال، 
نشــانگر علاقه دانش آمــوزان به آموزش 
مفاهیــم در قالــب تئاتر و نیــز اهمیت 

جایگاه هنر در آموزه های کلاسی است.
محمود غیبی اظهــار کرد: بیش از ۱۳ 
هزار اثر از سراســر کشــور به دبیرخانه 
سومین جشنواره ملی تئاتر درسی ارسال 
شــد که افزایش ۲ برابری نسبت به سال 

گذشته را شاهد هستیم.
وی اظهــار کرد: این جای خوشــحالی 
اســت که تئاتر درسی و هنر جایگاه خود 
دانش آمــوزان  درس  کلاس هــای  در  را 

بیشتر پیدا کرده است.
به گفته معــاون پرورشــی و فرهنگی 
آمــوزش و پــرورش هرمــزگان، بعد از 
پالایــش و داوری در چند مرحله، ۲۵ اثر 
نهایی مشــخص شــد که این آثار از ۱۵ 
تا ۱۷ اســفندماه ســال جاری در فرهنگ 
ارشــاد اصلامی  اداره فرهنگ و  ســرای 
شهرســتان میناب برای اجــرای زنده به 

روی صحنه خواهند رفت.
اجرایی ســومین جشــنواره ملی  دبیر 
تئاتر درسی کشور نیز گفت: در این دوره 
از جشــنواره، ۱۳ هزار و ۲۴ اثر از سراسر 
کشور شرکت کردند که در نهایت ۲۵ اثر 

به مرحله نهایی راه یافتند.
داریــوش فدویــان، بــا بیــان اینکــه 
مرحله  در ســه  داوری های ســال جاری 
اســتانی، کشــوری و نهایی بوده اســت، 
اظهار کرد: در مرحله استانی، بیش از ۱۳ 
هزار و ۲۴ اثــر راه یافته به ۳۲ دبیرخانه 
اســتان ها مورد داوری قــرار گرفت و به 
صــورت میانگین، ۱۵ اثــر دانش آموزی 
از هر اســتان به مرحله کشوری راه پیدا 

کردند.
وی بیان کــرد: بعــد از بازبینی حدود 
۴۸۰ اثــر مرحله کشــوری،در نهایت ۲۵ 
اثر راه یافتــه به مرحله نهایی ســومین 
جشــنواره ملی تئاتر درسی معرفی شدند 
که از ۱۵ تا ۱۷ اســفندماه سال جاری در 
شهرستان میناب هرمزگان باهم به رقابت 

خواهند پرداخت.
به گفته فدویان، در دومین جشــنواره 
ملی تئاتر درسی کشــور بیش از ۶ هزار 
اثر از دانش آموزان به دبیرخانه ارسال شد 
که با بیش از ۱۳ هزار اثر ارسالی، امسال 
رشــد ۲ برابری را در ســومین جشنواره 
ملی تئاتر درســی شــاهد هســتیم که 
نشــانگر فراگیری و پویایی این جشنواره 
و همچنین استقبال دانش آموزان سراسر 

کشور از این رخداد ملی است.
اجرایی ســومین جشــنواره ملی  دبیر 
تئاتر درسی کشور ادامه داد: در این دوره 
اســتان های فارس، خوزســتان، گیلان و 
هرمزگان بیشــترین آثــار را به دبیرخانه 

این جشنواره ارسال کردند.
فدویــان اظهار کرد: ۲۵ اثــر راه یافته 
به مرحله نهایی ســومین جشــنواره ملی 
تئاتر درسی کشور از استان های خراسان 
جنوبی، بوشهر، خراسان رضوی، سمنان، 
سیســتان و بلوچســتان، شهرستان های 
تهــران، فارس، مازنــدران، البــرز، یزد، 
شهر تهران، گیلان، لرستان، کرمان، قم، 

زنجان و هرمزگان است.
جشــنواره ملی تئاتر درسی در میناب 
هرمزگان به علت مطابقت بسیار با اهداف 
۶ گانه هدف سند تحول بنیادین آموزش 
و پرورش، مورد توجــه وزارت آموزش و 

پرورش قرار گرفته است.
مینــاب به عنــوان دومین شهرســتان 
بزرگ هرمزگان، در ۹۰ کیلومتری شرق 

بندرعباس مرکز استان واقع شده است.

گــروه های جهادی مانند ســربازان در خط 
مقدم محرومیت زدایــی قرار دارند و با حضور 
در نقاط محروم و دور دســت تلاش می کنند 
تا پیام آور شــادی، امیــد و آبادانی برای مردم 

باشند.
پایه هــای  از  یکــی  مهــر،  خبرگــزاری 
خدمت رســانی بــه نقــاط محروم کشــور و 
نیازمنــدان و مســتضعفان، گروه های جهادی 
هستند که بدون هیچ چشم داشتی، در راستای 
کاهش و رفع مشــکلات اقتصادی و معیشتی 
و همچنین زدودن چهــره فقر و محرومیت از 
لذا  سیمای جامعه، خدمات رســانی می کنند، 
به جرأت می تــوان گفت گروه هــای جهادی 
نقش مهمی در رفع مشــکلات جامعه به ویژه 

مشکلات اقتصادی و معیشتی دارند.
برای خدمات رسانی بیشتر و بهتر به مردمان 
مناطق محــروم و کم برخــوردار و با توجه به 
فعالیت های چشــمگیر گروه های جهادی برای 
رفع مشــکلات جامعــه، می طلبــد گروه های 

جهادی با هم تعامل و همکاری داشته باشند.
علاوه بر ایجاد همکاری و تعامل بین گروه های 
جهادی بــرای ارائه خدمات بــه نیازمندان و 
محرومان، این گروه هــای جهادی به حمایت 
همه جانبه نیاز دارند تا سطح خدمات رسانی به 

مردم را ارتقای چشمگیری ببخشند.
گــروه جهــادی زینبیون اســتان هرمزگان 
یکی از گروه هایی اســت که با گذشت بیش از 
۲۰ ســال از فعالیت خود، توانســته اقدامات و 
فعالیت هــای خوبی را در حوزه های مختلف به 
مردم محروم شهرستان بندرعباس و روستاهای 

اطراف ارائه دهد.
اعضــای این گــروه، کمک هــای مردمی را 
ابتدا در جعبــه ای چوبی جمع آوری می کردند 
که پس از مدتی و با توســعه فعالیت های خود 
توانستند نسبت به ایجاد صندوق قرض الحسنه 
اقدام کنند. برای آشنایی بیشتر با فعالیت های 
گروه جهادی زینبیون شهرستان بندرعباس، با 
مسؤول این گروه جهادی به گفت وگو نشستیم.

آمنه چشــم داده مســؤول گــروه جهادی 
زینبیــون بندرعبــاس در گفت وگو با خبرنگار 
مهر با اشاره به تاریخچه تشکیل و فعالیت این 
گروه جهادی در اســتان هرمزگان گفت: گروه 
جهادی زینبیون از ســال ۱۳۹۸ مجوز فعالیت 
را از بســیج سازندگی دریافت کرده است، ولی 
سابقه خدمت این گروه جهادی به بیش از ۲۰ 
سال می رسد که در حوزه های مختلف به مردم 

نیازمند استان خدمات رسانی می کند.
وی افزود: به تأســی از حاج قاسم که مدافع 

حرم حضــرت زینــب )س( بودند نــام گروه 
جهادی را زینبیون گذاشتیم، چون قادر نبودیم 
که همانند شهید سلیمانی در سوریه به عنوان 
مدافع حرم حضور داشــته باشیم لذا در قالبی 
دیگر ســعی کردیم پیرو راه حاج قاسم باشیم. 
این شــهید والامقام گفتند جمهوری اسلامی 
ایــران حرم اســت و ما نیز با خدمات رســانی 
به نیازمندان و مســتضعفان کشور عزیز ایران 

اسلامی، خود را مدافع حرم می دانیم.
مســؤول گروه جهادی زینبیــون ادامه داد: 
از همان ســال ۱۳۹۸، در حاشیه کلاس های 
قرآن، برای نیازمندان نیز وسایل مورد نیازشان 
را تأمیــن و توزیع می کردیم، هــم اکنون نیز 
خدمــات بــه نیازمندان در قالــب پویش های 

مختلف به دست محرومان می رسانیم.
تهیهجهیزیهبرایزوجها

فعالیت هــای  بــه  همچنیــن  چشــم داده 
صورت گرفته توســط گروه جهــادی زینبیون 
اشــاره و تصریح کرد: پویش مشق مهر، مشق 
عشق و مشق مهربانی »توزیع لوازم التحریر«، 
پویــش خنــکای مهربانی »توزیــع کولر« در 
شهرستان های قشــم، جزیره هنگام، پارسیان، 
بشاگرد،  روســتای رویدر شهرســتان خمیر، 
میناب و همچنیــن مرکز اســتان هرمزگان، 
تأمین و توزیع جهیزیه بیــن زوج های جوان، 
فعالیت در راســتای توســعه و ترویج فرهنگ 
ازدواج آســان، خدمــات درمانی بــه بیماران 
نیازمند و اعزام به شهرستان جهت ادامه مداوا، 
احداث ســرویس های بهداشتی، ساخت منازل 
مســکونی ویژه محرومــان و همچنین تعمیر 
ســقف منازل آنان، اشــتغال زایی در حد توان 
گروه جهادی، راه اندازی صندوق قرض الحسنه 
و اعطای تســهیلات بدون ســود و دیرکرد از 
جمله اقدامات انجام شــده توســط این گروه 

جهادی است.
وی بــا بیــان اینکــه گســتره فعالیت های 
گــروه جهادی زینبیون گاهی فراتر از اســتان 
هرمزگان است، تشریح کرد: علاوه بر نیازمندان 
هرمزگانی، افراد نیازمند در استان های تهران، 
کرمان، خوزســتان، آذربایجان نیز از خدمات 
خالصانــه و خداپســندانه این گــروه جهادی 

مستقر در استان هرمزگان بهره مند شده اند.
کمکبهسیلزدگانهرمزگانی

مســؤول گروه جهادی زینبیون بندرعباس 
گفت: این گروه جهادی به سیل زدگان »سگن« 
و »زاج و داربســت« از روســتاهای سیل زده 
شهرستان بشاگرد، زلزله زدگان فین و همچنین 
روستاهای ذرتو، گیشان، رضوان، سرزه و سایه 

خوش خدمات رسانی کرده است.
دختریبهخاطرنبــودآبگرمکنجان

خودشراازدستداد
چشم داده به مشکلات گروه جهادی زینبیون 
اشاره و خاطرنشــان کرد: یک روستا در بخش 
»گافر و پارامون« شهرستان بشاگرد شناسایی 
شــده که حداقل ۱۴ ساعت مســافت رفت و 
برگشــت به این روستاســت، مردمان روستا 
به دلیل محرومیت شــدید حاکم بر روســتای 
مدنظر، از داشــتن آبگرمکن محروم هســتند، 
باخبر شــدیم یــک دختر ۱۸ ســاله محصل، 
اهل همین روســتا به دلیل استفاده از المنت 
دست ساز به جای آبگرمکن، دچار برق گرفتگی 
شــده و جان شــیرین خود را از دســت داده 
است، لذا بر آن شدیم برای مردمان این روستا 
آبگرمکن تهیه و توزیع کنیم که موفق شــدیم 
۳۶ دستگاه آبگرمکن همراه با تمامی ملزومات 

به مردمان روستای مزبور هدیه کنیم.
بــه منظــور  امســال  عنــوان کــرد:  وی 
خدمات رســانی بــه مردمان این روســتا، در 
مراســم معنوی اعتکاف شــرکت نکردیم و در 
ایام اعتکاف، در این روســتا حضــور یافتیم و 
خدمات رســانی کردیم. ایــن اردو، فرهنگی و 
جهادی بود و مراسم جشنی را با حضور مردمان 
روستای یادشده برگزار و مولودی خوانی کردیم.

وی افزود: برای ارائه خدمات به مردم محروم 
مناطق مختلف اســتان هرمزگان، به وســیله 

نقلیه نیازمندیم، البته ســپاه ناحیه شهرستان 
بشــاگرد در تأمین وســیله نقلیه جهت توزیع 
کمک های نوع دوســتانه به مردمــان نیازمند 
شهرستان بشــاگرد، این گروه جهادی را یاری 

می کند.
مســؤول گروه جهادی زینبیــون در ادامه، 
با بیان اینکه برای خدمات رســانی به مردمان 
روســتای مدنظــر، در حوزه زیرســاخت های 
بهداشــتی نیازمند کمک های خیرین و مردم 
هســتیم، تصریح کرد: اعضای گــروه جهادی 
زینبیون از قشــر فرهنگی، دانشــجو، ارتش و 
… هستند که خالصانه و صادقانه به نیازمندان 
خدمات رســانی می کنند. البتــه هم اکنون در 
بخش گافر و پارامون بشــاگرد مشغول خدمت 
هســتیم و از خیرین خواهش می کنم به یاری 
این گروه جهادی بشــتابند، بیشتر از همه، به 

نصاب آبگرمکن در این منطقه نیاز داریم.
چشــم داده در ادامه بیان داشــت: منبع آب 
یکی دیگر از نیازهای ضــروری مردم نیازمند 
بخش گافر و پارامون اســت، البته ۲۶ دستگاه 
پمــپ اتومات نیز خریداری شــده اســت اما 
هنوز موفق نشــدیم منبــع آب تهیه کنیم که 
بــرای خرید این مورد، نیازمنــد یاری مردم و 
خیرین هستیم. حدود ۲۲ خانوار نیز از داشتن 
حمام و سرویس بهداشتی محروم هستند، لذا 
خواهشمندم خیرین و مردم، دست ما را برای 

ارائه خدمات بیشتر به همنوعان خود بگیرند.

سربازانجهادیخطمقدممحرومیتزدایی

روزنامه سیاسی، اقتصادی، اجتماعی

آمادگی مطب ها و داروخانه های هرمزگان برای ارائه خدمات در ایام نوروز
در تعطیلات ایام نوروز مطب ها و داروخانه های هرمزگان فعال بوده و به صورت شیفتی آماده خدمات رسانی بهداشتی و درمانی 

به مردم و مسافران نوروزی هستند.
غلامعلی جاودان رییس دانشــگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: در ایام نوروز، مطب های پزشکان در تمامی رشته ها به صورت 

شیفت بندی دایر بوده و به بیماران خدمات ارائه می دهند. 
وی افزود: گشــت های نوروزی بهداشت محیط نیز در راستای تشــدید نظارت های ویژه به صورت شبانه روزی از مراکز تهیه و 

توزیع مواد غذایی، رستوران ها و اماکن تفریحی و گردشگری بازدید می کنند و با متخلفان احتمالی برخورد قانونی انجام خواهد 
گرفت. 

رییس دانشــگاه علوم پزشــکی هرمزگان گفت: در راســتای ارائه خدمات درمانی مطلوب به مراجعه کنندگان مراکز درمانی، 
پیش بینی های لازم صورت گرفته و شیفت بندی انجام می شود. 

وی با اشاره به تقارن ایام نوروز با ماه مبارک رمضان افزود: تمهیدات لازم در این خصوص صورت گرفته است.

مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان گفت: بیش از ۹۸ میلیون 
و ۸۰۰ هزار تنُ انواع کالا از ابتدای ســال جاری تا پایان بهمن ماه 

امسال در بنادر این استان تخلیه و بارگیری شده است.
به گزارش خبرگزاری مهر، حسین عباس نژاد در تشریح عملکرد 
بنادر اســتان در ۱۱ ماهه سال جاری اظهار داشت: در این مدت 
۹۸ میلیــون و ۸۸۹ هزار و ۵۱۵ تنُ انواع کالای نفتی و غیرنفتی 
تخلیه و بارگیری شــده که از این میزان ۶۶ میلیون و ۶۲۵ هزارو 

۳۴۶ تنُ، کالای غیرنفتی را شامل می شود.
وی ادامه داد: در این دوره زمانی از مجموع ۳۲ میلیون و ۲۶۴ 
هزار و ۱۶۹ تنُ کالای نفتی تخلیه و بارگیری شــده در بنادر این 

استان، ۱۸ میلیون و ۲۷۴ هزار و ۷۱۶ تن تخلیه شده است.
مدیر منطقه ویژه اقتصادی بندر شهید رجایی، میزان صادرات 
کالای غیرنفتی از ابتدای فروردین ماه تا پایان بهمن ماه امسال را 
۳۶ میلیــون و ۷۸۳ هزارو ۳۵۵ تنُ اعلام کرد که در مقایســه با 

مدت مشابه سال گذشته ۴۰.۵ درصد افزایش داشته است.
عباس نژاد میزان صادرات کالای نفتی از بنادر استان هرمزگان 
در این دوره زمانــی را ۱۰ میلیون و ۷۳۱ هزار و ۷۰۰ تنُ اعلام 
کرد و افزود: در ۱۱ ماهه امســال میــزان ترانزیت کالا در بنادر 

استان هرمزگان به بیش از شش میلیون و ۳۶۱ هزار تنُ رسید.
مدیرکل بنــادر و دریانوردی هرمزگان میــزان کاپوتاژ کالای 
غیرنفتی در این بازه زمانی را ۱۱ میلیون و ۲۲۷ هزار و ۵۷۴ تن 
اعلام کرد و افزود: عملکرد تخلیه و بارگیری بخش کانتینری در 
این مدت نیز بیش از ۲ میلیون و ۱۲۵ هزار تن بوده که نســبت 
به مدت مشابه سال گذشته هفت درصد افزایش ثبت شده است.

جابه جایی بیش از ۲۰ میلیون مسافر در بنادر مدیرکل بنادر و 
دریانوردی هرمزگان میزان جابه جایی مسافر در ۱۱ ماهه امسال 
را نیز ۲۰ میلیون و۵۸۰ هزار و ۲۱۳ نفر اعلام کرد که در مقایسه 

با مدت مشابه سال گذشته ۱۳ درصد افزایش داشته است.

بندر شــهید رجایی به عنوان بزرگترین و پیشــرفته ترین بندر 
کانتینری ایران با دارا بودن ۱۰ پست اسکله کانتینری در مجموع 
به طول ۲ هزار و ۵۰۰ متر و ۲۳ دســتگاه گنتری کرین فعال در 
حال حاضر ظرفیت تخلیه و بارگیری بیش از ۸۰ درصد کالاهای 

کانتینری در سطح بنادر کشور را پشتیبانی می کند.
کانتینر ترانشــیپی آن دســته از کانتینرهایی هستندکه برای 
اعزام به مقصد نهایی ابتدا دریک بندراصلی منطقه از یک کشتی 
بزرک تخلیه و ســپس به کشتی های فیدر )کوچک( بارگیری و 

به مقصد اعزام می شوند.
حمل و نقل کالا از یک نقطه به نقطه ای دیگر گفته می شــود 
کــه از راه دریا و یا هر رودخانه مرزی انجام می شــود، را کاپوتاژ 

دریایی می گویند.
استان هرمزگان با احتساب جزایر دارای ۲ هزار و ۲۰۰ کیلومتر 
مرز دریایی، ۱۴ جزیره کوچک و بزرگ و ۳۲ بنادر فعالی اســت 

مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان:
جابه جایی ۱۱ ماهه کالا در بنادر هرمزگان از مرز ۹۸ میلیون تُن گذشت

مدیرکل دفترسیاســی، انتخابات و تقسیمات کشوری 
اســتانداری هرمزگان گفت: روستای جزیره تنب بزرگ 
مرکز بخش تنب شهرســتان بوموسی و پیش از این نیز 

بخش شمیل شهرستان بندرعباس به شهر ارتقا یافت.
به گزارش ایرنا، محمدجواد خجسته با اعلام این خبر 
افزود: براســاس بررسی های انجام شده، روستای شمیل 
و روســتای تنب بزرگ در حریم و محدوده هیچ شهری 
واقع نشده است لذا تبدیل آن به شهر بلامانع اعلام شده 

است.
وی با اشاره به اینکه روستای جزیره تنب بزرگ نیز از 
سیمای بافت شهری برخوردار است، ابراز کرد: همچنین 
امکانات و خدمات روســتای جزیره تنب بزرگ شــامل 
ساختمان بخشــداری، بیمارستان ندسا، مرکز بهداشتی 
درمانی، مراکــز آموزشــی، کتابخانه عمومــی، کانون 
فرهنگی مذهبی، پنج باب مســجد، پارک و فضای سبز، 
پایگاه مقاومت بسیج، سالن ورزشی چند منظوره، زمین 
فوتبال چمن مصنوعی و خاکی، زمین والیبال ســاحلی، 

شبکه برق و مرکز مخابرات است.
»شهرســتان بوموســی که پیش تر به نام ابوموســی 

شناخته می شد، متشــکل از ۶ جزیره بوموسی، سیری، 
تنب بزرگ، تنب کوچک، فارور بزرگ و فارو کوچک بوده 
و مرکز آن هم جزیره ۱۲ کیلومتر مربعی بوموسی است 
کــه در فاصله ۷۵ کیلومتری جنــوب بندرلنگه و ۲۲۲ 

کیلومتری بندرعباس واقع شده است.
جزایــر تنب بــزرگ، تنــب کوچک و بوموســی در 
نزدیکترین فاصله با تنگه راهبردی هرمز واقع شــده اند 
که یکی از مهم ترین تنگه های بین المللی است و خلیج 
فارس را به دریای عمان و اقیانوس هند پیوند می دهد.«

خجســته همچنین با اشاره به ارتقای بخش شمیل به 
شــهر یادآور شد: حدود ۸۰ درصد طرح هادی روستایی 
شــمیل اجرا شــده و از سیمای شــهری نسبت خوبی 

برخوردار است.
مدیرکل دفتر سیاسی، انتخابات و تقسیمات کشوری 
اســتانداری هرمــزگان اظهار کرد: امکانــات و خدمات 
روستای بخش شامل بخشــداری، دفتر شورای اسلامی 
و دهیاری، دفتر شــورای حل اختــلاف، ناحیه مقاومت 
بسیج، پاسگاه انتظامی، خانه بهداشت، پست بانک، دفتر 
پســت و مخابرات روستایی، مدارس آموزشی، چند باب 

مسجد، آرامستان، شرکت تعاونی روستایی و تعداد قابل 
توجهی واحدهای صنفی است.

»شــمیل، در شمال شــرق اســتان هرمزگان و بین 
شهرســتان های میناب و بندرعباس و در ۸۰ کیلومتری 
مرکز اســتان قرار دارد و شغل بیشتر اهالی این منطقه، 

کشاورزی و دامداری است.
رودخانه های پرُ آب، چشــمه ها و آبشــارهای نیان و 
پشتکوه، ســد شمیل و حتی قلعه شمیل زبان زد عام و 
خاص اســت و هرساله گردشگرانی از اقصی نقاط کشور 

به این منطقه سفر می کنند.
بخش شمیل از ترکیب دهستان شمیل و حسن لنگی 
ایجاد شــده و مرکز این بخش، روســتای شمیل تعیین 

شده است.
وزیر کشور ســوم دیماه سال ۱۳۹۹ با انعکاس مصوبه 
هیــات وزیــران، ایجاد بخش شــمیل در شهرســتان 
بندرعباس را به طور رســمی ابلاغ کرد؛ با پیگیری های 
صورت گرفته توســط اســتانداری هرمــزگان از طریق 
وزارت کشور و تصویب هیات دولت، دهستان شمیل در 

شهرستان بندرعباس به بخش ارتقا یافت.«

جزیره تنب بزرگ به شهر ارتقا یافت



به ارزش ۲ هزار میلیارد تومان؛

۹۰ هزار تن فولاد برای اجرای طرح 
نهضت ملی مسکن خریداری شد

رییس هیات عامل صندوق ملی مسکن از خرید ۹۰ هزار تن 
فــولاد از طریق بورس کالا به مبلغ حدود ۲ هزار میلیاردتومان 

برای اجرای پروژه های نهضت ملی مسکن خبر داد.
بــه گــزارش وزارت راه و شهرســازی، محمدرضــا مهدیار 
اســماعیلی از بزرگ ترین خرید حوزه فولاد در بورس کالا برای 
نهضت ملی مســکن خبر داد و افزود: وزارت راه و شهرســازی 
بــا همکاری وزارت صمت و وزارت اقتصــاد و امور دارایی، ۹۰ 
هزار تن کالا، شــامل؛ چهار نوع میل گــرد پرمصرف مورد نیاز 
برای اجرای طرح نهضت ملی مســکن، به مبلغ حدود ۲ هزار 

میلیاردتومان خریداری کرد.
وی ادامه داد: اینکار با هدف مدیریت زنجیره کالا از معدن تا 
مسکن انجام شده است و چندین پیامد دارد و با این کار عملا 
در ســال پیش رو بخش عمده ای از عملیات ساخت پروژه های 
نهضت ملی مسکن نســبت به افزایش قیمت ها، بیمه می شود. 
بنابراین پروژه هایی که در فرایند مراحل ساخت هستند، نگران 

افزایش قیمت تمام شده نخواهند بود.
رییس هیــات عامل صندوق ملی مســکن تصریح کرد: این 
بزرگ ترین معامله خرید فولاد برای عملیات تولید مســکن در 

کشور محسوب می شود.
مهدیار اســماعیلی همچنین از مراحل بعدی خرید در حوزه 
ســایر مصالح، مانند سیمان در آینده نزدیک به نفع پروژه های 

نهضت ملی مسکن خبر داد.

آمادگی ایران و زیمباوه برای 
تعمیق روابط اقتصادی در صنایع 

کوچک و متوسط
مدیرعامل سازمان صنایع کوچک و شهرکهای صنعتی ایران 
در نشست با سفیر زیمباوه در تهران بر آمادگی کشورمان برای 
تعمیــق روابط اقتصادی با زیمباوه با تأکید بر صنایع کوچک و 

متوسط تأکید کرد.
بــه گزارش ایرنا از ســازمان صنایع کوچک و شــهرک های 
صنعتی ایران، فرشاد مقیمی در دیدار با "برایت کوپمبا" سفیر 
زیمباوه در تهران محورهای گسترش روابط اقتصادی و تجاری 

با این کشور را مورد بررسی و پیگیری قرار داد.
وی، با اشاره به توانمندی های صنعتی کشورمان، افزود: بیش 
از ۵۲ هــزار واحد صنعتی در مجموعه زیرســاخت های تحت 
مدیریت ســازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران 
در رشــته فعالیت های مختلف صنعتی و تولیدی فعال است و 
ظرفیت بســیار مناسبی برای ارتقای روابط اقتصادی دو کشور 

به شمار می رود.
مدیرعامل ســازمان صنایع کوچک و شــهرک های صنعتی 
ایران، اضافــه کرد: آمادگی داریم تا زمینــه بازدید هیأت های 
تجاری کشــور زیمباوه از زیرســاخت های صنعتی و واحدهای 
توانمند تولیدی ایران را با نگاه ویژه به ارتباط گیری کســب و 

کارهای دو کشور فراهم سازیم.
مقیمی، آمادگی کشــورمان را برای تأمین اقلام کالایی مورد 
نیــاز زیمباوه اعلام کرد و گفت: زیمباوه در حوزه ارائه خدمات 
فنی و مهندسی، نوسازی و بهسازی صنایع، تأمین ماشین آلات 
و تجهیزات صنعتی و کشاورزی، عارضه یابی و امکان سنجی و 

.... می تواند از توانمندی های ایران استفاده نماید.
سفیر زیمباوه در تهران نیز در این دیدار مدل صنعتی شدن 
ایران را الگویی تحســین برانگیز توصیف کرد و افزود: مایلیم از 
تجربیات ایران در حوزه صنعتی ســازی به عنوان یک اولویت 
مهم در راســتای فعال ســازی ظرفیت هــای صنعتی زیمباوه 

استفاده نماییم.
"برایت کوپمبا" ادامه داد: هیأتــی از زیمباوه برای بازدید از 
ظرفیت های صنایع کوچک و متوســط، توانمندی های بخش 
خصوصی،تأمین مالی، فناوری و تکنولوژی و .... به ایران ســفر 
خواهد کرد تا در نشســت های دو جانبه )B۲B( زمینه ارتقای 

مراودات تجاری و اقتصادی دو کشور فراهم شود.

نظارت ها برای مقابله با 
کم فروشی اصناف تشدید 

می شود
مدیرکل اســتاندارد اســتان تهران از تشــدید طرح ویژه 
ســازمان ملی اســتاندارد ایران برای مقابله با کم فروشی در 

اصناف خبر داد.
به گزارش اداره کل استاندارد استان تهران، محمدحسین 
طاهری در این خصوص تشریح کرد: با نزدیک شدن به ماه 
مبارک رمضان و ایام نوروز، بازرســان اســتاندارد با بازرسی 
میدانی وســایل توزین در اصناف، بر عملکرد کلیه وســایل 
توزین مورد استفاده در داد و ستد عمومی، نظارت می کنند.

طاهری ادامــه داد: این طرح با هــدف صیانت از حقوق 
مصرف کنندگان، با هماهنگی ها و تعاملات بین دســتگاهی 
در اســتان تهران، و با نظارت بر ترازوهای ســبک اصناف و 
مکان هایی بدین شرح در دستور کار قرار گرفته است: میوه 
و تره بار، فروش آش و حلیم، سوپر مارکت و خواربار فروشی، 
قصابی و پروتئینی ، فروشــگاه های زنجیره ای، شــیرینی و 
قنــادی، آجیل و خشــکبار، طلا و جواهر، نمایشــگاه ها و 

بازارچه های مناسبتی.
وی اضافــه کرد: ایــن نظارت ها همچنین بــر نازل های 
جایگاه هــای ســوخت مایــع و CNG، ترازوهای گمرک، 

ترازوهای فرودگاهی اعمال می شود.
این مقام مسئول با اشاره به اجرای این طرح در بازه زمانی 
۲۲ اسفند ســالجاری الی ۱۳ فروردین  سال ۱۴۰۳، یادآور 
شد: از ابتدای سال تاکنون، بازرسان استاندارد ۳۵ هزار مورد 

بازرسی از وسایل توزین اصناف داشته اند.

وزیر اقتصاد اعلام کرد؛

رتبه سوم ایران در تامین 
مالی بین کشورهای 

اسلامی
وزیر اقتصاد گفــت: اوایل دهه ۹۰ در بحث 
تامین مالی اسلامی فاصله کمی با کشورهای 
اسلامی داشتیم، در حال حاضر نیز رتبه سوم 
را داریــم اما با چندین ســال رکــود و عقب 

افتادگی در ابزارها و نهادها مواجه بودیم. 
به گزارش ایســنا، سید احســان خاندوزی 
در نهمین همایش مالی اســلامی با محوریت 
توســعه صنعت مالی اسلامی با تاکید بر مهار 
تورم و رشد تولید اظهار کرد: از یک ماه دیگر 
برنامه هفتم توسعه آغاز می شود و هر چقدر در 
برنامه ششم از شمول برنامه و عدالت اقتصادی 
کوتاهی شد باید در برنامه هفتم جبران شود.

وی افــزود: در ابتدای دهــه ۹۰ وقتی در 
بحث تامین مالی اســلامی، خود را با اقتصاد 
کشورهای اســلامی مقایسه می کردیم فاصله 
کمی بین ما و آنها وجود داشت. در حال حاضر 
نیز با توجه به گزارشات سال ۲۰۲۳ ایران در 

رتبه سوم کشورهای اسلامی قرار دارد.
وزیر اقتصاد خاطرنشان کرد: با این چندین 
سال رکود سال های اخیر داشتیم که باید این 
عقــب افتادگی در ابزارها، نهادها با تحولات و 

تطورات جبران شود. 
خانــدوزی ابراز امیــدواری کرد تــا پایان 
فروردیــن مــاه نتایــج نهایــی در خصوص 
موضوعــات مالی اســلامی از طریق نهادهای 
پژوهشــی کشــور ارائه و در اردیبهشت ماه 

منتشر شود.

لزوم ورود پول به بازار 
سرمایه برای مهار تورم

رئیس شــورای فقهی بانک مرکزی گفت: 
برای مهار تورم و رشد تولید باید نقدینگی را 
به بازار مولد هدایت کرد و اوراق ودیعه، اسناد 
خزانه اســلامی، قرارداد توافق خرید از جمله 

ابزارهای مالی اسلامی است.
به گزارش خبرنــگار مهر، علی صالح آبادی 
رئیس انجمن مالی اســلامی در این همایش 
که در ساختمان مطهری سازمان بورس برگزار 
شد، گفت: این همایش نهمین همایش مالی 
و اسلامی بوده با رویه مهار تورم و رشد تولید 

کار خود را آغاز کرده است.
صالــح آبادی افــزود: ایجاد پایــگاه جامع 
مالی اســلامی، همکاری با ۱۲ نشریه علمی 
و پژوهشــی، تعامــل با کشــورهای منطقه 
مانند بحرین و دریافــت نمایندگی ایران در 
این کشــور، برگزاری نشست های تخصصی، 
همکاری با سازمان بورس در مباحث تخصصی 

از ریز برنامه های این همایش است.
وی در پایــان گفــت: باید عضویــت افراد 
متخصص در انجمن مالی اســلامی تســهیل 
شده تا جایگاه انجمن بین مردم و متخصصان 

بیشتر از گذشته باشد.
مصباحی مقدم رئیس شــورای فقهی بانک 
مرکــزی نیز در ایــن همایش گفــت: امروز 
اقتصاد اسلامی تبدیل به درخت تنومند شده 
و مسائل خوبی در همایش های مالی اسلامی 
مطرح می شــود، باید در برنامه های توسعه ای 
شــرایط ویژه کشور را درک کرده و مناسب با 
محدودیت هایــی از قبیل تحریم برنامه برنامه 

برای اقتصاد نوشت.
مصباحی مقدم افزود: برای مهار تورم و رشد 
تولید باید نقدینگی را به بازار مولد هدایت کرد 
و اوراق ودیعه، اســناد خزانه اسلامی، قرارداد 
توافق خرید از جمله ابزارهای مالی اســلامی 
است که با همکاری ســازمان بورس از سال 
۱۳۸۶ تا به امروز تأمین مالی خوبی را اجرایی 

کرده ایم.

ایران پست سبز را محقق 
می کند

مدیرعامل شــرکت ملی پســت از اجرایی 
شــدن پست سبز در شــرکت ملی پست در 
راستای تعهد به اتحادیه جهانی پست خبرداد.

به گزارش ایسنا، محمود لیائی- مدیرعامل 
شرکت ملی پست- در آیین افتتاحیه بیست 
و یکمین نمایشگاه بین المللی محیط زیست 
اظهار کرد: شرکت ملی پست همه تلاش خود 
را  به کار گرفته پسُت سبز را براساس برنامه ها 

و الزامات اتحادیه جهانی پست محقق کند.
وی با اشاره بر اینکه برای تحقق پست سبز 
در کشور با موانع زیادی مواجه هستیم، افزود: 
از سال گذشته با رونمایی موتورسیکلت های 
برقــی گام بزرگی برای اجرای پســت ســبز 

برداشتیم.
معــاون وزیر ارتباطات با بیان اینکه هر یک 
مرســوله موجب کاهش ۱۰۰ ســفر شهری 
می شود، گفت: شاید این عدد اغراق آمیز باشد 
اما با توسعه پســت می توان به چنین هدفی 
دســت یافت.لیائی با تاکید بر اینکه افزایش 
ترافیک پستی می تواند کمک بسیار خوبی به 
محیط زیست کند تصریح کرد: شبکه پستی 
کشــور آمادگی دارد با بهره گیری از ناوگان 
برقی و اجرای طرح ۱۰۰۰ خودروی ون سیار 

برقی در این مسیر حرکت کند.
طبق اعلام شرکت ملی پست، وی با تاکید 
براینکــه اجــرای طرح فوق مســتلزم هزینه 
بسیاری اســت از این رو انتظار می رود سایر 
دســتگاه های مســئول نیز در این باره با ما 
همکاری کرده تا هزینه هــای تبدیل ناوگان 
بنزینی به ناوگان برقی برای مجموعه پســت 
کشــور کاهش یافتــه و با توجیــه اقتصادی 

استفاده از این ظرفیت افزایش یابد.
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عوارض صادراتی ســیب درختی از تاریخ ۲۰ اسفند ماه سال  جاری ۳۵ درصد خواهد شد.
به گزارش ایســنا، در متن نامه احمد خانی نوذری - معاون توسعه بازرگانی وزارت جهاد کشاورزی 

-  به مهدی ضیغمی رئیس ســازمان توسعه تجارت آمده است:

صادرات ســیب درختی با کد تعرفــه ۰۸۰۸۱۰۰۰ صرفا با اخذ عوارض معــادل ۳۵ درصد ارزش 
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گفتنی اســت در ســنوات قبل نیز با هدف تامین نیاز داخل و به منظور کنترل بازار شب عید برای 
ســیب درختی عوارض صادراتی تعیین می شد و امسال نیز عوارض ۳۵ درصدی تعیین شده است.

عوارض صادراتی سیب درختی ۳۵ درصد شد
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معاون وزیر صمت با بیان اینکه برخی کالاها 
در ایران بالاتر از نرخ جهانی فروخته می شوند، 
گفت: برخی تولیدکنندگان ارز دولتی میگیرند 

اما کالا را با نرخ ارز آزاد میفروشند.
به گزارش مهر، محمدمهدی برادران امروز در 
دهمین همایش اعطا گواهینامه رعایت حقوق 
مصرف کنندگان اظهار کرد: اولین حقی که برای 
یک مشتری متصور هســتیم این است که در 
زمان فروش یک کالا به صورت شفاف مشخص 
باشــد که عنوان و مشخصات کالا چیست. این 

عناوین تحت عنوان شناسه کالا معروف است.
معاون صنایع عمومی وزیــر صمت افزود: با 
این حال هنوز کالاهایی هســتند که شناســه 
کالا ندارنــد و مصرف کننده نمی داند این کالا 

استاندارد است یا خیر.
وی ادامــه داد: برخــی از واحدهای صنفی 
هنوز از ارائه صورتحســاب خودداری می کنند 
که نشــان می دهد در حوزه شفافیت همچنان 

مشکل داریم.
به گفته برادران، ســهم عمده کالای قاچاق 
در بازار نشان می دهد که در حوزه صورتحساب 
چالش جدی داریــم. در برخی از کالاها، عمده 
بازار دســت کالاهای غیرشفاف و تقلبی است. 
اگر بــه این موضوع به صورت جدی نپردازیم و 
آن را یک موضوع حاشــیه ای بدانیم دائماً سهم 

بازار کالاهای تقلبی بیشتر می شود.
وی افــزود: به عنوان مثال تقلب در کالاهایی 
مثل لنت خودرو در دولت قبل به لنت هواپیما 
رســید؛ یعنی متقلبی که لنت خــودرو تولید 
می کرد در یک جلسه دانش بنیانِ تقلبی، لنت 
تقلبی هواپیما به شــرکت هواپیمایی فروخته 

بود.
معــاون وزیر صمــت اضافه کرد: بــا نیروی 
انتظامی صحبــت کردم تا علاوه بــر مقابله با 

کالای قاچاق ســاختار مقابله با کالای تقلبی را 
هم فراهم کنند.

وی بــا بیان اینکه بحــث بعدی ضمانت کالا 
اســت، گفت: به عنوان نمونه ضمانت در لوازم 
خانگی ۱۸ ماه بود که به ۲۴ ماه افزایش یافت 
و برخی هم به صــورت داوطلبانه ۳۶ ماه تا ۵ 

سال ضمانت می کنند.
برادران با اشاره به اینکه موضوع بعدی جلب 
رضایت مشتری است، افزود: حق مشتری است 
که بداند مشــتریان قبلی چه میــزان رضایت 
از کالا دارنــد. همچنیــن مباحثــی مربوط به 
مشتریان عام تحت عنوان مسؤولیت اجتماعی 

وجود دارد که باید رعایت شود.
وی در ادامه اظهار کرد: در حال حاضر ایران 
از ۴ جبهــه دچار چالش بوده و ممکن اســت 
دیگر ایرانی نداشــته باشــیم. موضوع نخست 
محیط زیست است؛ کشــور یعنی یک منطقه 
جغرافیایی با فرهنگ و زبان و قوانین مشخص 
و ما در حــال از دســت دادن جغرافیای خود 
هســتیم. این حجم از تولید زباله و نخاله یعنی 
کم کم در حال از دســت دادن جغرافیای خود 

هستیم.
برادران افزود: چالــش بعدی پیری جمعیت 
است؛ یعنی دیگر جمعیت ایرانی باقی نمی ماند 
و جمعیــت ایرانی تبدیل بــه مهمانان خارجی 
می شود. در این رابطه در تأمین نیروی انسانی 

هم با مشکل مواجه هستیم.
وی چالش بعدی را موضوع اشــتغال عنوان 
کرد و گفت: اگر بازار به کالای قاچاق داده شد 
دیگر شــغلی نداریم که در آن کار کنیم و بقیه 

باید بروند خارج کار کنند.
معاون وزیر صمت فرهنگ و زبان فارســی را 
چالــش بعدی ایران اعلام کرد و افزود: قرار بود 
در نمایشگاه تولید که مورد بازدید رهبری هم 

قرار گرفت، محصولاتی برای عرضه ارائه شــده 
بود که حروف فارســی روی آنها درج نشده بود 
بنابراین قابل عرضه در نمایشــگاه نبود. اگر به 
زبان فارســی ارج ننهیم فرزندان ما دیگر زبان 

ما را نمی فهمند.
وی در ادامه اظهار کرد: کســانی که به دنبال 
شفافیت نیســتند یا به دنبال تقلب یا انحصار 
هستند. رهبری هم در ۱۱ اردیبهشت امسال در 
جمع کارگران اشاره کردند که مدیر دولتی اگر 
جلوی مفاسد اقتصادی نایستد جلوی دشمنان 
خارجی هم نمی ایســتد. باید جلوی کسی که 

دنبال تجارت انحصاری است بایستیم.
بــرادران با بیان اینکه برخی از محصولات در 
داخل بالاتر از نرخ جهانی به فروش می رســند، 

گفت: به عنــوان مثال برخــی از کالاها از ارز 
دولتی اســتفاده می کنند اما در نهایت کالا را با 

ارز آزاد و دو برابر قیمت می فروشند.
وی بــه عرضه کالاهای تقلبی اشــاره کرد و 
گفت: به عنوان نمونه شاهد تولید صنایع غذایی 
تقلبی هم هستیم. همچنین در حوزه شوینده ها 
نیز تقلب رخ می دهد. طی یک ســال گذشــته 
۴۰ گروه در حوزه شوینده ها دستگیر شدند که 
کالای تقلبی عرضه می کردند که ســهم خوبی 

هم از بازار داشتند.
برادران تاکید کرد: مشتری باید صورتحساب 
الکترونیک از فروشنده مطالبه کند. تا زمانی که 
در برابر ارائه صورتحســاب الکترونیک مقاومت 

باشد این مشکلات را خواهیم داشت.

مدیرعامل اتحادیه تعاونی ماهیان سردابی گفت: مردم ایران 
ماهی خور نیســتند و فرهنگ آبزی مصرفی در ایران بسیار 
ضعیف است. اگر چه تقاضای مصرف ماهی در سال های اخیر 
به دلیل بالا رفتن قیمت گوشــت و مرغ کمی بهتر شده، اما 

همچنان مصرف پایین است.
آرش نبی زاده در گفت وگو با ایســنا، با بیان اینکه قیمت 
ماهــی قزل آلا ســر مزرعه کیلویی ۱۶۵ هزار تومان اســت،   
گفت: این ماهی با احتساب هزینه های جانبی از جمله هزینه 

حمل، سود فروشنده و... به دست مصرف کننده می رسد.
وی افزود: قیمت تمام شــده ماهی قزل آلا ابتدای ســال 
کیلویی ۱۴۵ هــزار تومان بود ولی بــه دلیل کاهش تقاضا 
در نیمــه اول ســال به کیلویــی ۱۲۰ هزار تومان رســید. 
یعنی تولیدکنندگان ۲۰ هــزار تومان کمتر از قیمت تولید، 

محصولاتشان را به فروش می رساندند.
تقاضای خرید ماهی نیمه اول سال کمتر است

مدیرعامل اتحادیــه تعاونی ماهیان ســردابی اضافه کرد: 
معمولا در نیمه اول سال تقاضای خرید ماهی کمتر از نیمه 
دوم ســال اســت و به همین دلیل از وزارت جهادکشاورزی 
درخواست کردیم  با خرید حمایتی از تولیدکنندگان از آنها 

حمایت کند، ولی چنین اتفاقی نیفتاد و تولیدکنندگان دچار 
ضرر و زیان بسیاری شدند.

وی تصریح کرد: مردم ایران ماهی خور نیســتند و فرهنگ 
آبزی مصرفی در ایران بسیار ضعیف است. بازار ماهی تقریبا 
به جز روزهای پایانی سال رونق ندارد. اگر چه تقاضای مصرف 
ماهی در ســال های اخیر به دلیل بالا رفتن قیمت گوشت و 

مرغ کمی بهتر شده، اما همچنان مصرف پایین است.
نبی زاده عنوان کرد: معیار سنجش قیمت ماهی بازار شب 
عید نیســت بلکه باید قیمت آن را یک ماه قبل از عید و ۱۰ 
روز بعد از آن بررســی کرد. در حقیقت می توان گفت قیمت 
ماهی پرورشی تقریبا در طول سال ثابت و کم نوسان است.

تولید ۱۱۰ تا ۱۲۰ هزار تن ماهی قزل آلا در کشور
وی با اشاره به اینکه امســال ۱۱۰ تا ۱۲۰ هزار تن ماهی 
قزل آلا در کشــور تولید کردیم، گفت: ظرفیت تولید تا ۲۲۰ 
هزار تن را نیز داریم اما چون تقاضا کم اســت و تولید نیز به 
صرفه نیست تولیدکنندگان تمایلی به افزایش تولید ندارند و 

حتی در نیمه اول سال تولید را کاهش می دهند.
یک درصــد حمایت هایی کــه از مرغ می شــود از ماهی 

نمی شود

مدیرعامل اتحادیه تعاونی ماهیان ســردابی در ادامه گفت: 
یک درصــد از حمایت هایــی که از مرغ می شــود از ماهی 
نمی شود. اگر هدف افزایش ســرانه مصرف آبزیان در کشور 
اســت باید از تولیدکننده ماهی حمایت شود. در حال حاضر 
نهاده به درســتی و به موقع تامین نمی شــود. معاونت دام 
در بخش دام و طیور نقش اساســی دارد این درحالیســت 
که سازمان شــیلات به عنوان متولی بخش در بحث تامین 
نهاده هیچ نقشــی ندارد. همچنیــن در بحث تخصیص ارز 
برای خوراک، تخم چشــم زده، پودر ماهی و استار و یا حتی 

تسهیلات نیز در اولویت آخر هستیم.
قیمت ماهی تابع قیمت مرغ است

بــه گفته وی قیمــت ماهی تابع قیمت مرغ اســت و این 
در حالیســت که این دو کالای پروتئینــی در رقابت برابری 
نیستند. از یکی حمایت می شود، ولی دیگری مورد حمایت 

نیست.
نبــی زاده در پایان گفت: متاســفانه بایــد گفت در کپور 
ماهیان اگر صادرات نداشته باشیم نمی توانیم آن را در ایران 
بفروشــیم زیرا به دلیل فرهنگ غلط آبزی مصرفی در داخل 

کشور مشتری ندارد.

مدیرعامل اتحادیه ماهیان سردابی عنوان کرد؛
جای خالی آبزیان در سبد غذایی مردم

معاون وزیر صمت:

برخیارزدولتیمیگیرندوکالاراباارزآزادمیفروشند
اخبار

اخبار

نایب رئیس اتاق مشــترک ایران و ســوریه با اشاره به موانع 
تجارت ۲ کشــور با بیان اینکه در ۹ ماهه امسال حجم روابط 
تجاری ۲ کشــور ۱۰۰ میلیــون دلار بوده اســت،گفت: باید 
سهم بیشــتری برای شــرکت های ایرانی در نظر گرفته شود 
تا شــرکت های ایرانی رغبت بیش تری برای حضور در سوریه 

داشته باشند.
به گزارش ایسنا، علی  اصغر زبردست در همایش فرصت های 
ورود به بازار درباره مشــکلات پیش روی تجارت دو کشــور، 
اظهار کرد: بحث اصلی مشکلات در نقل و انتقالات پولی است. 
در این راســتا بانک مرکزی ایران با تاســیس بانک مشترک 
موافقــت و مجوز تاســیس را صادر کرده اســت و باید بانک 
ســوریه در این زمینه همکاری بیشــتر کند و امیدواریم که 

سفیر دستورات لازم در این زمینه را بدهند.
زبردســت با بیان اینکــه هزینه حمل ونقــل و رفت و آمد 

به ســوریه از دیگر مشــکلات تجارت دو کشور است، تصریح 
کرد: الآن مبادلات بیشــتر از طریق بندرعباس و ترکیه انجام 
می شــود، اما هزینه و زمان زیادی دارد. بنابراین باید با عراق 
و ســوریه توافق کنیم که با اســتفاده از مرز بوکمال، زمان و 
هزینه کم حمل و نقل کم شــود. اما با توجه به این که خیلی 
از ماشــین ها در این مسیر دچار مشــکل شدند، فعلا تمایل 
ندارند از این مســیر اســتفاده کنند. در این رابطه عراق باید 

همکاری کند.
وی بــا بیان اینکه حمل و نقل ریلی هم باید بیشــتر مورد 
توجه قرار گیرد و اعتبار بیشــتری تخصیص یابد، تصریح کرد: 
سوری ها روی برگزاری نمایشگاه در ایران تاکید دارند و چون 
تجارت یک مسئله برد برد است، باید به این نکات توجه شود. 
پیش از این ســوریه در کیش نمایشگاه برگزار کردند اما آنها 

خواستار برگزار نمایشگاه در تهران هستند.

نائب رئیس اتاق مشترک ایران و سوریه در پایان اظهار کرد: 
حجم واردات ســوریه حدود پنج میلیارد دلار و حجم تجارت 
ایران با این کشــور حدود ۲۵۰ تا ۲۷۰ میلیون  دلار است. به 
نظر می رسد برای توســعه روابط اقتصادی باید از توان بخش 

خصوصی نیز بهره بگیریم.
رییس میز ســوریه وزارت امور خارجه بــا بیان اینکه در ۹ 
ماهه امســال حجم روابط تجاری دو کشور ۱۰۰ میلیون دلار 
بوده اســت که جای تأســف دارد، تصریح کرد: سهم ایران در 
بازسازی ســوریه هم ناچیز بوده، اما باید سهم بیشتری برای 
شــرکت های ایرانی در نظر گفته شود تا شــرکت های ایرانی 
رغبت بیشتر برای حضور در سوریه داشته باشند. بحث بعدی 
صدور ضمانت نامه صادراتی برای شــرکت ها است که در این 
رابطه با صندوق ضمانت صادرات مذاکزاتی داشتیم تا شرایط 

آسان تری برای شرکت ها در نظر بگیرد.

موانع تجارت ایران و سوریه

یک کارشناس حوزه کار با این اعتقاد که دستمزد عامل اصلی 
تورم نیست و باید مولفه های دیگر را در این زمینه موثر و دخیل 
دانست گفت: خواسته جامعه کارگری کنترل و مهار تورم است. 
اگر تورم نباشــد، افراد با دستمزدی که می گیرند زندگی نسبتا 

خوبی خواهند داشت.
ناصر چمنی در گفت وگو با ایســنا، درباره تاثیرگذاری افزایش 
دســتمزد بر تورم اظهار کرد: معتقدم در شرایطی که دستمزد 
نســبت به تورم یک سوم هزینه ها را تامین می کند، نمی توانیم 
همزمان این هدف را عملیاتی کنیم؛ ما باید اول تورم را کنترل 
کنیم و ســپس آرام آرام دســتمزد را به ســقف سبد معیشت 

برســانیم، در آن صورت می توانیم با کنترل تورم دستمزدها را 
هم کنترل کنیم.

وی ادامه داد: افراد دستمزد را برای چه چیزی طلب می کنند؟ 
برای آنکه بتوانند امرار معاش کنند و خود و خانواده شــان را تا 
آخر ماه پشــتیبانی کنند؛ غیر از این باشــد نمی توانیم در این 
شرایط بگوییم اگر تورم را کنترل کنیم، بهتر از افزایش دستمزد 
اســت چون یک ســوم از تورم ایجادی عقب مانده ایم بنابر این 
زمانی این گفته که افزایش دستمزد تاثیرگذاری بیشتر دارد، یا 
کنترل تورم نتیجه می دهد که در جایی دســتمزد و معیشت به 

هم نزدیک شده باشند و این عقب ماندگی مزدی جبران شود.

این کارشــناس حوزه کار با بیان اینکه در شرایط حاضر تورم 
به ســختی قابل کنترل و مهار است، اظهار کرد: اگر چه دولت 
و دســتگاه های متولی تلاش می کنند تا تورم مهار شــود ولی 
تغییر قیمت ها، افزایش هزینه ها، شرایط اقتصادی، نظام دلالی 
و مجموعــه ای از عوامل متعدد وجود دارد کــه در بحث تورم 
اثرگذارند. بی تردید اگر در جامعه تورم نباشد، افراد با دستمزدی 
که می گیرند می توانند زندگی نســبتا خوبی داشــته باشند، در 
آن صورت برای آنها فرقی نمی کند که افزایش دســتمزد داشته 
باشند یا نداشته باشند ولی مادامی که تورم کنترل و مهار نشود 

نمی توانیم افزایش دستمزد را کنار بگذاریم.

دستمزد عامل اصلی تورم نیست



خبر
س دیوان عالی کشور: رئی

»بسیجی« هرجا و هر زمان و 
هرطور که لازم باشد به وسط 

میدان می آید
سی است که  سیجی ک شور گفت: ب رئیس دیوان عالی ک
شه مراقب است و به موقع کار خود را انجام می دهد،  همی
سیجی هرجا و هر زمان و هرطور که لازم باشد به وسط  ب
عانه، فداکارانه و مخلصانه به  آید و با حضور شجا میدان می 

سائل ورود می کند. م
یاران  و حقوق  سنا، همایش حقوقدانان  ای به گزارش 
سلمین  راز انقلاب اسلامی با حضور حجت الاسلام والم ت
شور و جمعی از  محمدجعفر منتظری رئیس دیوان عالی ک

شور برگزار شد. سیجی از سراسرک حقوقدانان ب
شور در این همایش به برخی از  عالی ک رئیس دیوان 
از  کی  ی و گفت:  شاره کرد  ا سیجی  سان ب ان ویژگی های 
شه وارد متن  سیجی این است که همی ویژگی های شاخص ب

است و وقت خود را درگیر حاشیه نمی کند.
کی از خصوصیات در متن انقلاب  منتظری با بیان اینکه ی
ح کرد:  سان بصیرت پیدا می کند، تصری بودن این است که ان
سان در متن حرکت می کند و  با تحقق بصیرت افزایی ان
سان  رای انحراف ان موجب می شود به حواشی که برخی افراد ب

سیر اصلی اش ایجاد می کنند؛ نپردازد. از م
سیجی بودن  گر از شاخص های مهم ب وی افزود: یکی دی
م به موقع است، مقام معظم رهبری در بیانات خود  اقدا
د کار باید به موقع انجام شود، اگر کار به موقع انجام  فرمودن
شود آثار و تبعات مثبت به همراه دارد و تاخیر در انجام 
شکلات جدید روبه رو می کند. کارها، آن را با موانع و م
شاره به اینکه در تاخیر کارها آفت وجود دارد  منتظری با ا
سیجی بصیر و زمان شناس این  کی از ویژگی های ب گفت: ی
است که نمی گذارد کار با آفت مواجه شود و به موقع و در 
گاه خاص خودش، به وظیفه عمل می کند و کار را به  زن ب

د. انجام می رسان
سی  سیجی ک شان کرد: ب شور خاطرن رئیس دیوان عالی ک
شه مراقب است و به موقع کار خود را انجام  است که همی
سیجی هرجا و هر زمان و هرطور که لازم باشد  می دهد، ب
عانه، فداکارانه و  آید و با حضور شجا به وسط میدان می 

سائل ورود می کند. مخلصانه به م
منتظری با بیان اینکه طبق فرمایش مقام معظم رهبری 
گ و تفکر و گفتمان است که ظرفیت دارد  ک فرهن سیج ی ب
شور را در حرکت عظیم ملت مؤمن و متعهد، با گام های  ک
ک نیروی  ج به عنوان ی سی لند به پیش ببرد، اظهار کرد: ب ب
ده ای در جامعه دارد و آنجا که لازم  سیار سازن مردمی نقش ب
سائل اقتصادی وارد شود و آنجا که لازم است به  است در م
گ سخت و نرم برود حاضر می شود و آگاهانه به  میدان جن

عمل می کند. آید و با تدبیر و اثرگذار  میدان می 
شور ضمن برشمردن ویژگی های  رئیس دیوان عالی ک
سیج حقوقدانان  شتر ب سیجی به ارتباط هر چه بی حقوقدانان ب
شی و مطالعاتی و  دنه قوه قضاییه و اهتمام به امور پژوه با ب

عدلیه تاکید کرد. آن به دستگاه  ج  ارائه نتای
ک شنبه ۱۳  شور بعدازظهر روز ی رئیس دیوان عالی ک
شور  سیج حقوقدانان ک سئول سازمان ب اسفند ماه، به دعوت م

در این همایش حضور یافت.

رد؛ ران اعلام ک ردار ته معاون شه

تمهیدات اتوبوسرانی و تاکسیرانی 
پایتخت برای ایام پایانی سال و 

نوروز
ک شهرداری تهران از آخرین  معاون حمل و نقل و ترافی
سیرانی  دابیر حمل و نقلی در دو حوزه اتوبوسرانی و تاک ت
ر افزایش  رای ایام پایانی سال خبر داد و گفت: علاوه ب ب
ساعت فعالیت و تقویت ناوگان اتوبوسرانی در خطوط اصلی 
سیرانی  ر ناوگان تاک رازدحام، نظارت و کنترل هوشمند ب و پُ

د. افزایش می یاب
ر اینکه هر چه به  سن هرمزی با تأکید ب سنا، مح به گزارش ای
ک می شویم، تقاضای سفر افزایش  روزهای پایانی سال نزدی
د، افزود: تقویت خطوط شبانه روزی اتوبوس های تندرو  می یاب
و خطوط اتوبوسرانی منتهی به مراکز مهم خرید و نظارت 
سریع و  رای ت شی از تمهیدات ویژه  ب میدانی و هوشمند، بخ
رتردد پایانی  دان در روزهای پُ سهیل در جابه جایی شهرون ت

سال است.
دان می توانند از خدمات ناوگان  وی با بیان اینکه شهرون
اتوبوسرانی تا ۱۱ شب در خطوطی که به مقصد بازارها 
ـده یا از مقاصد مذکور  ـ ش و مراکز مهم خرید منتهی 
د، اظهار کرد: خطوط ۹ گانه  عبور می کنند بهذه مند شون
اتوبوس های تندرو که به صورت شبانه روزی فعالیت می کنند 
دان  نیز تقویت خواهند شد و تا پاسی از شب به شهرون

خدمات رسانی می کنند.
شاره به  ک شهرداری تهران با ا معاون حمل و نقل و ترافی
تقارن روزهای پایانی سال با ایام ماه مبارک رمضان از افزایش 
سفند خبر  زمان فعالیت و تقویت ناوگان اتوبوسرانی از ۲۱ ا
ح کرد: خدمات رسانی ویژه ناوگان اتوبوسرانی  داد و تصری
رای  دان ب شنبه و جمعه آخر سال به شهرون در روزهای  پنج
زیارت اهل قبور نیز به صورت خاص دیده شده است.

ر اساس گزارش روابط عمومی و امور بین الملل معاونت  ب
ک شهرداری تهران، هرمزی از افزایش  حمل و نقل و ترافی
سی های تهران در روزهای  نظارت و کنترل هوشمند تاک
دان  شان کرد: جابه جایی شهرون پایانی سال خبر داد و خاطرن
به بهترین شکل ممکن در همه ایام سال به ویژه روزهای 
منتهی به نوروز از اهمیت مضاعف برخوردار است و با تمام 
توان تلاش می کنیم تا با بهره گیری حداکثری از امکانات 
دان تهران و  سبت به خدمات رسانی به شهرون موجود، ن
ستند، اقدام  هموطنانی که در ایام نوروز مهمان پایتخت ه

کنیم.

اخبار

کاهش ۱/۵ درصدی 
ورودی پرونده ها به 

دیوان عدالت اداری د
رییس دیوان عدالت اداری از کاهش 
ده ها به این  ۵/۱ درصدی ورودی پرون
مرجع در ۱۱ ماه سال جاری خبر داد.
حجت الاسلام  سنا،  ای گزارش  به 
اداری  عدالت  رئیس دیوان  مظفری 
سه شورای عالی قوه قضائیه،  در جل
از کاهش ۵/۱ درصدی میزان ورودی 
ده ها به دیوان عدالت اداری در  پرون
سبت  ۱۱ ماه طی شده از سال جاری ن
شابه سال گذشته خبر داد  به مدت م
ده به  و گفت: این کاهش ورودی پرون
دیوان عدالت اداری در شرایطی رخ 
سبت به  داده که در سال ۱۴۰۱ نیز ن
سال ۱۴۰۰، شاهد کاهش حدود ۲/۶ 
ده ها به دیوان  درصدی ورودی پرون

بودیم.

رد؛ ران اعلام ک دادستان ته

رشد ۱۰ درصدی مرخصی  
زندانیان

دادستان عمومی و انقلاب تهران از 
به  عطای مرخصی   ا درصدی  رشد ۱۰ 
دانیان و افزایش ۲۸ درصدی استفاده  زن
ک در ۱۱ ماه سپری شده  کترونی از پابند ال
شابه سال  سبت به مدت م از سال جاری ن

گذشته خبر داد.
سه  سنا، صالحی در جل به گزارش ای
شورای عالی قضایی از هفت هزار و ۹۱۵ 
ستان  دان های ا مورد بازدید قضات از زن
تهران طی ۱۱ ماه سپری شده از سال 
جاری خبر داد و گفت: این میزان بازدید 
قبل، ۲۰  سال  شابه  سبت به مدت م ن

شان می دهد. درصد افزایش را ن
عطای  ا درصدی  ـد ۱۰  ـ رش از  وی 
دانیان و افزایش ۲۸  ـه زن ـ مرخصی  ب
ک در  کترونی درصدی استفاده از پابند ال
سبت  ۱۱ ماه سپری شده از سال جاری ن
شابه سال گذشته خبر داد و  به مدت م
افزود: همچنین از ابتدای سال ۱۴۰۲ تا 
آوری ۹۳ میلیارد  پایان بهمن ماه، با جمع 
ـتاد  ـ و ۵۰۰ میلیون تومان از محل س
ک های خیرین و ارائه  دیه و جذب کم
دانیان بی بضاعت  ک های بلاعوض به زن کم
دان  در تهران، سه هزار و ۶۲۵ نفر از زن

د. آزاد شدن
عطای ۲۱ میلیارد  صالحی در ادامه، از ا
دانیان  سنه به زن سهیلات قرض الح تومان ت
عتبارات ستاد دیه  بی بضاعت از محل ا
سنه در ۱۱ ماه  و صندوق های قرض الح
غاز فروردین  گذشته خبر داد و گفت: از آ
ماه سال جاری تا پایان بهمن ماه، ۱۷ هزار 
عتبارات  شتی از محل ا سته معی و ۲۵۰ ب
واده های  انجمن ها و خیریه ها میان خان
دانیان نیازمند تهران توزیع شده است. زن
تهران  انقلاب  و  عمومی  دادستان 
همچنین از کاهش ۵۴ درصدی صدور 
ـت موقت و کاهش پنج  ـ قرار بازداش
به  منتهی  کفالت  قرارهای  درصدی 
شده از  سپری  ـت در ۱۱ ماه  ـ بازداش
شابه سال  سبت به مدت م سال جاری ن
گذشته خبر داد و گفت: میزان دادرسی 
ک در تهران طی ۱۱ ماه گذشته  کترونی ال

بیش از ۹۰ درصد بوده است.

میادین میوه و تره بار 
برای عید و ماه رمضان 

آراسته می شوند
سرپرست سازمان مدیریت میادین 
میوه و تره بار شهرداری تهران در آستانه 
ر آراستگی  و ب ماه مبارک رمضان و سال ن

میادین و بازارها تأکید کرد.
سنا، مهدی بختیاری زاده  به گزارش ای
عته از میدان میوه و تره  در بازدید ۳ سا
بار »آزادگان« اظهار کرد: همه میادین و 
بازارها باید در آستانه ماه مبارک رمضان 

سته و پاکیزه باشند. باید آرا
وی با بیان اینکه اولویت اصلی میادین 
و بازارها خدمت رسانی مطلوب به مردم 
ح کرد: خدمت رسانی به  است، تصری
مردم افتخار ماست و تلاش می کنیم تا 

سب کنیم. دان را ک رضایت شهرون
سرپرست سازمان مدیریت میادین 
تاکید کرد: باید مدیران میادین و بازارها 
به گونه ای عمل کنند تا همه مراجعان، از 

خدمات ما راضی باشند. 
ر اساس گزارش سایت شهر، بختیاری  ب
رفاه حال  راستای  در  زاده بیان کرد: 
کرد  ر عمل دان، ناظران سازمان ب شهرون
د تا مراجعان  میادین و بازارها نظارت دارن
را  مایحتاج خود  آسوده  خیالی  با  ما 

خریداری کنند.
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ستند. شور گفت: ایادی داخلی و خارجی استکبار به دنبال ناکارآمدی نظام ه فرمانده کل انتظامی ک

شگاه علوم انتظامی که با حضور رئیس  شجویان دان به گزارش خبرگزاری مهر، سردار احمدرضا رادان در مراسم دانش آموختگی دان
رای نظام مقدس  سته ب سی شای د تا پلی ر تن کردن جمهور برگزار شد اظهارداشت: امروز گروهی از جوانان غیور لباس خدمتگذاری را ب
ستند. جمهوری اسلامی باشند و با قدرت و صلابت در مقابل قانون گریزان و هنجار شکنان و مخلان نظم و امنیت جامعه بای

دان انتظامی با برخورد کریمانه پاسخگو نیازها و دغدغه های مردم در حوزه های انتظامی و امنیتی خواهند بود، البته  وی افزود: فرزن
رای مردم باشند. امنیتی که توأم با آسایش و آرامش باشد و خدمتگزاری واقعی ب

کی از مزیت های  ستند تا امنیت را که ی شان کرد: از طرفی استکبار و ایادی داخلی و خارجی به دنبال این ه فرمانده کل انتظامی خاطر ن
شور و انقلاب اسلامی است هدف قرار داده تا کارآمدی نظام را مخدوش کنند. راهبردی ک

سردار رادان: ایادی داخلی و خارجی استکبار به دنبال ناکارآمدی نظام هستند
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ـت: از میزان تصرفات اراضی و  ـ اژه ای گف
ساخت وساز های غیرمجاز کاسته شده است با 
شگیرانه در  این وجود همچنان باید اقدامات پی

این حوزه در دستور کار قرار گیرد.
سنی اژه ای طی  سلمین مح  حجت الاسلام والم
ست شورای عالی قوه قضاییه،  ش سخنانی در ن
ضمن اشاره به برگزاری انتخابات یازدهم اسفند 
در سلامت و امنیت، اظهار کرد: از مردم ایران 
اسلامی که علی رغم تبلیغات سوء بدخواهان، در 
روز جمعه یازدهم اسفند در پای صندوق های 
را  د و اشخاص مدنظر خود  شدن رأی حاضر 
رای دو مجلس مهم خبرگان رهبری و شورای  ب
شکر داریم؛  د، تقدیر و ت اسلامی انتخاب کردن
همچنین از تمامی دست اندرکاران برگزاری 
انتخابات در بخش های مختلف اجرایی، نظارتی، 
ستیم. بدون  انتظامی و امنیتی نیز سپاسگزار ه
منتخبان  دارد که  وجود  انتظار  این  تردید 
عتبارنامه های شان و تصدی  ملت پس از تایید ا
سئولیت نمایندگی مردم در مجلس شورای  م
اسلامی، از وظایف و اختیارات قانونی ای که 
شرفت همه جانبه  عتلاء و پی ستای ا د در را دارن
شم قانون  د؛ به موجب فصل ش گیرن شور بهره ب ک
اساسی، اختیارات مطلوبی در ید نمایندگان 
تصویب  اختیاراتی نظیرِ  دارد؛  قرار  مجلس 
قانون در همه حوزه ها در محدوه قانون اساسی، 
عتماد به  تحقیق و تفحص در همه امور، رأی ا
کابینه، سؤال و استیضاح وزرا و مقامات دولتی، 
تصویب عهدنامه ها و مقاولنامه های بین المللی و 

غیره.
شاره به روز  رئیس قوه قضاییه در ادامه با ا
سان و  عنوان روز اح چهاردهم اسفند که با 
سئولان  نیکوکاری نامگذاری شده است، به م
دان ها«،  قضایی ذیربط از جمله در »سازمان زن
»شورای حل اختلاف« و کلیه دادستان ها و 
دانیان  مقامات محاکم قضایی دستور داد که زن
آنان که  واده های  و محکومان نیازمند و خان
د را مورد حمایت ویژه  بضاعت مالی اندکی دارن
ساعدت به آن دسته  قرار دهند و در راستای م
دانیان و محکومان واجدشرایط که نه در  از زن
که در اثر غفلت،  اثر سرقت و یا کلاهبرداری بل
دابیر  د نیز ت با محکومیت مالی مواجه شده ان
مقتضی را در چهارچوب قانون اتخاذ کنند.
دستگاه قضایی علیه سرریز منابع مالی به 

جیب های خاص
به  شاره  ا با  ادامه  در  قضا  دستگاه  رئیس 

ـه منابع طبیعی و روز  ـ در پیش بودن هفت
دابیری  ح اقدامات و ت شری درختکاری، ضمن ت
که دستگاه قضایی در راستای احیای حقوق 
عامه در حوزه حفاظت از منابع طبیعی و محیط 
علام کرد: در برخی  ست صورت داده است، ا زی
موضوعات مرتبط با تضییع حقوق عامه در حوزه 
ست به صورت موردی  منابع طبیعی و محیط زی
که چندی  اقدامی  نظیرِ  کردیم؛  پیدا  ورود 
و به موجب  صورت گرفت  در نوشهر  پیش 
آن، با دستوری که صادر کردیم، مقام قضایی 
ع ورود کرد و با سرعت در  بصورت ویژه به موضو
دابیر مقتضی اتخاذ  راستای احیای حقوق عامه ت
شد و ضمن تخریب ساخت وساز های غیرمجاز 
زمین های چندین  در  ویلا   ۶۴ قالب  در  که 
گه ای نوشهر بود، کار  هکتاری جنگل های جل
بازگرداندن آن اراضی به حالت اولیه نیز با هزینه 
ر  خودِ فردِ خاطی در دستور کار قرار گرفت؛ ب
همین اساس، در آن اراضیِ رفع تصرف شده، 
درختکاری صورت گرفت و این مهم، فردا در 
روز پانزدهم اسفند که روز درختکاری نام نهاده 
ستا با  کمیل می شود؛ در این را شده است، ت
دابیر اتخاذ شده، فردِ خاطی نیز همکاری های  ت
لازم را به عمل آورد که طبعاً با نظر مقام قضایی 
د از ارفاقات  رسیدگی کننده به پرونده می توان

قانونی نیز بهره مند شود.
سیاری از  ح کرد: ب رئیس قوه قضاییه تصری
اراضی که در آن ها ساخت وساز های غیرمجاز 
قانون  ـت پس از اجرای  ـ صورت گرفته اس
در قبال آن ها و قلع و قمع، مجدداً به حالت 
د، اما در اقدام صورت گرفته  اولیه بازنمی گردن
دابیر اتخاذ شده،  در اراضی نوشهر، در نتیجه ت
این مهم تحقق یافت و در این اراضی با هزینه 
ع عمومی  رای انتفا خودِ فردِ خاطی، درختکاری ب

صورت گرفت.
ح کرد: با اقدامات  رئیس عدلیه در ادامه تصری
دابیر اتخاذ شده در قوه قضاییه، از میزان  و ت
تصرفات اراضی و ساخت وساز های غیرمجاز 
کاسته شده است؛ با این وجود همچنان باید 
شگیرانه را در این حوزه با قوت در  اقدامات پی
ر همین اساس، با عنایت به  دستور کار داشت؛ ب
در پیش بودن تعطیلات نوروز، دادستانی کل و 
شور در قبال این موضوع،  دادستان های سراسر ک

شگیرانه مقتضی را اتخاذ نمایند. دابیر پی ت
سارق و مخل امنیت جامعه و مردم اصلا به 
د، با مرخصی به این افراد به  رون مرخصی عید ن

مردم ظلم می شود
قاضی القضات بیان داشت: به طور معمول 
در عید نوروز و مقاطعی از ماه مبارک رمضان، 
دانیان و محکومان  مرخصی هایی شامل حال زن
این مهم  ر تحقق  واجدشرایط می شود؛ ما ب
تاکید داریم؛ اما در همین زمینه باز هم تاکید 
مؤکد دارم که این مرخصی ها به هیچ وجه نباید 
دانیان و محکومانی شود که بیرون  شامل حال زن
دان سبب برهم خوردن امنیت  آمدن آن ها از زن
دان می شود؛ قطعاً  فیزیکی و روانی و مالی شهرون
دانی ای که در ایام مرخصی  مرخصی دادن به زن
دان و یا تهدید  مبادرت به سرقت اموال شهرون
امنیت آن ها می کند، ظلم به مردم است.رئیس 
ستا گفت: همچنین در  قوه قضاییه در همین را
آزادسازی آن دسته از معتادان که به موجب 
ستقر  قانون در مراکز و اردوگاه های ترک اعتیاد م
عتیاد آن ها کامل شود نیز  ستند و باید ترک ا ه
دقت لازم لحاظ شود؛ تا مبادا فردی که هنوز 
کرده و  عتیاد خود را ترک ن به صورت کامل ا
واده خود و یا  آرامش خان ممکن است مُخل 
دان شود، از مراکز و اردوگاه های  گر شهرون دی

فوق الذکر آزاد شود.
تعیین مجازات متناسب؛ کلیدواژه تذکر دوباره 

رئیس قوه قضاییه به قضات
ست امروز، به  ش رئیس دستگاه قضا در ادامه ن
مقامات قضایی ذیربط در محاکم دستور داد که 
کاتی مهم  رای مجرمین به ن در تعیین مجازات ب

نظیر »تعیین کیفر متناسب از همه جهات«، 
ده بودن و مؤثر بودن مجازات«، »قابلیت  »بازدارن
اجرا داشتن آن« و »موهِن نبودن آن« توجه 

شته باشند. ویژه دا
رئیس عدلیه تاکید کرد: قضات در تعیین 
مجازات، به مندرجات ماده ۱۳ قانون مجازات 
اسلامی و مفاد مندرج در قانون آیین دادرسی 
شته باشند  کیفری در این خصوص اهتمام دا
ستفاده از مقولاتی نظیر »تبدیل  و در موعد ا
مجازات« باز هم به قاعده متناسب بودن، توجه 
و عنایت کنند تا خدای ناکرده، مجازات نتیجه 
سائلی در حاشیه بوجود  داشته باشد و م عکس ن

نیاید.
رئیس قوه قضاییه به بخش های قضایی ذیربط 
دستور داد که گزارشی از اقدامات انجام شده 
در راستای تحقق شعار سال را هر چه زودتر 

تدوین گردانند.
سنی اژه ای در  سلمین مح حجت الاسلام والم
ست ها  پایان به تداوم جنایات سبعانه صهیونی
شاره به جنایات  شاره کرد و ضمن ا در غزه ا
شتار کودکان گرسنه ای که  اخیر آن ها در ک
د، گفت: با کمال  در صف دریافت غذا بودن
تأسف برخورد متناسبی با جنایات سبعانه 
ست ها در غزه از ناحیه دولت های  صهیونی
شر  حقوق ب مدعی  دولت های  و  اسلامی 
شری  حقوق ب اصطلاح  به  سازمان های  و 

بین المللی صورت نمی گیرد.

رئیس قوه قضاییه:

تصرفات اراضی و ساخت وساز های غیرمجاز کاهش یافته است

ستان  سخنگوی سازمان مدیریت بحران، با اشاره به سیل سی
ک عوامل راهداری  ستان، گفت: ۳۰ راه مواصلاتی با کم و بلوچ
شایی شده و برق ۳۱ روستا نیز وصل شده  داری، بازگ ستان و ا

است.
گار مهر، افزود: در هفته  سین ظفری، در گفت وگو با خبرن ح
ستان  ستان و بلوچ ستان سی گذشته بارش های زیادی در ا
شاهد بودیم که موجب وقوع سیلاب و آب گرفتگی در مناطق 
شان می دهد که در اثر  روستایی استان شد. ارزیابی های اولیه ن
سارت وارد  ع این سیلاب در حدود ۲,۰۰۰ میلیارد تومان خ وقو
شهر،  ستان از جمله چابهار، نیک شده است و مناطق جنوبی ا
د. شتری را متحمل شده ان سارت بی قصرقند و دشتیاری خ
ستان تحت  وی ادامه داد: حدود ۱۹۰۰۰ هکتار از اراضی ا
سکونی آسیب  تأثیر این حادثه قرار دارد و حدود ۸۰۰ واحد م
دیده است که از میان آنها ۳۰۰ واحد باید از ابتدا احداث شود 

و ۵۰۰ واحد نیاز به تعمیر دارد.

ظفری با بیان اینکه برخی زیرساخت ها و شریان های حیاتی 
رات از این سیلاب  از جمله تیرهای برق، جاده ها، راه ها، مخاب
ک  د، گفت: ۳۰ راه مواصلاتی با کم و آب گرفتگی متأثر شده ان
ستان  ستان و بلوچ ستان سی ستان داری ا عوامل راه داری و ا
شایی شده است. همچنین از میان ۴۱ روستا که دچار  بازگ
ـتا وصل شده است و ۱۰  ـ د، برق ۳۱ روس قطعی برق بودن
ده به دلیل ادامه آب گرفتگی دارای نوسان  روستای باقی مان

ستند. برق ه
سته های غذایی و سهمیه آرد به  وی همچنین بیان کرد: ب
شی را هلال احمر  مناطق تحت تأثیر ارسال شده است که بخ
گر را سپاه و ارتش از طریق هوایی به مناطق  شی دی و بخ
د. البته برخلاف تصور عموم  محاصره سیلاب منتقل کرده ان

تعداد روستاهای تحت تأثیر سیلاب کم است.
ظفری افزود: با توجه به احتمال ادامه بارش ها در هفته جاری 
و سیلابی شدن مجدد رودخانه ها و همچنین ایجاد آب گرفتگی، 

شدار نارنجی  رای روزهای دوشنبه و سه شنبه ه هواشناسی ب
ستان،  داده است. به همین دلیل ما به دستگاه های امدادی ا
ج و همچنین استان های هم جوار  سی سپاه، ارتش، هلال احمر، ب
شدار داده ایم. استان های خراسان جنوبی، هرمزگان و کرمان  ه

ستند. هم در آماده باش کامل ه
شکر از  سخنگوی سازمان مدیریت بحران در ادامه ضمن ت
سئولین گفت: در روز گذشته وزیر  حضور نیروهای امدادی و م
ده نیروی زمینی  شور، رئیس سازمان مدیریت بحران، فرمان ک
د.  ستان حضور پیدا کردن سؤولان هلال احمر در ا سپاه و م
ر این گروه های جهادی و مردمی هم در منطقه حضور  علاوه ب
د که با موجب دل گرمی مردم و امدادرسانان است. یافته ان
ر اینکه در زمان بحران مهم ترین چیز  وی در پایان با تاکید ب
وحدت و هم دلی است افزود: توصیه من این است که مردم به 
ستند گوش کنند  حرف دل سوزان خود که در وسط میدان ه

شته باشند. دا و به شایعه سازان توجه ن

میزان خسارات سیل در سیستان و بلوچستان

گاه  رییس سازمان ملی مهاجرت با بیان اینکه خواهان تغییر ن
کی از  ستیم، گفت: ی ع خارجی ه تحقیر و تهدید آمیز به اتبا
رنامه های دولت سیزدهم استفاده از سرمایه گذاری اتباع خارجی  ب
در طرح های عمرانی و دانش بنیانی به خصوص در مناطق محروم 

است.
شگاهی و سازمان ملی مهاجرت با  رنا، جهاد دان به گزارش ای
شاغل  د با آموزش مهارت و م امضای تفاهم نامه ای توافق کردن
رای استفاده در  ع و مهاجرین خارجی، از این نیروها ب تخصصی اتبا
شورها و هم چرخه تولیدی  قراردادهای عمرانی ایران در سایر ک

ستفاده شود. شور ا داخل ک
لله مبینی در آیین امضای این تفاهم نامه اظهار داشت:  عبدا
شور ما با تهدید و تحقیر بوده  ع خارجی در ک گاه به اتبا همواره ن
است و هیچگاه این امکان پیش نیامده با استفاده از ظرفیت های 

آنها را به عنوان فرصت دید. موجود 
ع در ایران  مبینی با بیان اینکه بیش از ۸۰ درصد مهاجران و اتبا
ستند، افزود: عوامل متعدد جغرافیایی و فرهنگی به  ستان ه از افغان
خصوص در حوزه زبان باعث شده است که ۷۰ درصد مهاجران 
افغانی ایران را به عنوان مقصد مهاجرت خود انتخاب کنند.
شتراکات فرهنگی، اجتماعی و  شترین ا وی با بیان اینکه بی
گرش  مذهبی ایران با افغان ها است، افزود: امروز لازم است در ن
ع را به عنوان فرصتی ببینیم که  قالب تغییراتی ایجاد کنیم و اتبا

نیازمند توانمند شدن و تقویت دارد.
رییس سازمان ملی مهاجرت با بیان اینکه بخش عمده ای از 
گ های استکباری بوده است،  ع از سر اجبار و جن مهاجرت اتبا
ع  سبت به اتبا گاه تحقیر آمیزی که برخی ن تاکید کرد: باید از ن

ستا دولت سیزدهم و سازمان  د را تغییر بدهیم و در این را دارن
ملی مهاجرت این تصمیم را به مرحله اجرا درآورده است.

رنامه ها را استفاده از سرمایه گذاری اتباع خارجی  کی از ب مبینی ی
در طرح های عمرانی و دانش بنیانی به خصوص در مناطق محروم 

ک ملی در دست اجرا است. ست که با همکاری بان دان
به گفته او، هدف گذاری ما این است که بیش از ۱۰ هزار 
ع به  ک و متوسط راکد را با سرمایه مهاجران و اتبا کارخانه کوچ

چرخه تولید بازگردانیم و احیا کنیم.
رای تامین نیروی ماهر جهت احیای کارخانه ها  وی افزود: ب
ع و بومی از طریق آموزش است که  ستفاده از نیروی کار اتبا ا

امیدواریم این اتفاق با احترام و عزت انجام شود.
شترین بهره  ر اینکه بی رییس سازمان ملی مهاجرت با تاکید ب
د، افزود: متاسفانه  رن ع خارجی را قاچاقچیان می ب از سرمایه اتبا
ر دولت است و اتهاماتی از جمله اقامت  سیار بالایی ب هجمه ب
فروشی زده می شود که با همه این هجمه ها در حال مقابله 

ستیم. ه
ع  رای اتبا ع فقط ب مبینی تاکید کرد: طرح توانمندسازی اتبا
ع قانونی به هیچ  رای ما حضور اتبا را ب قانونی انجام خواهد شد زی

د. شور خود بازگردن ست و باید به ک وجه قابل پذیرش نی
رای تامین چرخه تولید، توزیع و با ارزیابی باید  به گفته او، ب
کی از ظرفیت هایی است  ع ی سانی ماهر تامین کرد و اتبا نیروی ان
سانی ماهر و متخصص  که می توان ایران را به مبداء تولید نیروی ان

در منطقه تبدیل کرد.
ع را دارد شگاهی آمادگی توانمندسازی اتبا جهاد دان

شگاهی نیز در این آیین با اشاره به ظرفیت های  رییس جهاد دان

آموزی اظهار داشت: خوشبختانه توان  رای مهارت  این نهاد ب
سترده است و  شگاه به واسطه ماموریت ذاتی این نهاد گ جهاد دان

می توان از آن در ابعاد مختلف بهره برد.
ع خارجی  سلمی نائینی ارایه خدمات آموزشی به اتبا سن م ح
شگاهها و رشته های  شگاهی و میزبانی در دان در قالب بورسیه دان
ست و  شور دان شگاهی ک مختلف را از سابقه طولانی نهادهای دان
رای آموزش مهارتی گامی  ع خارجی ب افزود: ورود به حوزه اتبا
شورهای  شور و حتی ک ع خارجی مقیم ک مهم در رفع دغدغه اتبا
سایه است که برخی از آنها حتی از سواد ابتدایی نیز محروم  هم

ستند. ه
ع خارجی  سته از اتبا سی که تا به امروز توان به گفته وی، تنها ک
بهره برده و آنان را ساماندهی و آموزش دهد سردار شهید حاج 
گر  شکرهای فاطمیون و دی ست ل قاسم سلیمانی بود که توان

سربازان اسلام را تربیت کند.
راز امیدواری کرد که با همکاری  شگاهی اب رییس جهاد دان
ع  با سازمان ملی مهاجرت فصل جدیدی از توانمندسازی اتبا

خارجی ایجاد شود.
سلمی نائینی  سن م مبینی رییس سازمان ملی مهاجرت و ح

شور به امضا رسید. شگاهی ک رییس جهاد دان
و جهاد  سازمان ملی مهاجرت  نامه بین  تفاهم  در 
شور و کارآفرینان بخش خصوصی جهت  شگاهی ک دان
ع و مهاجرین  آموزش، مهارت آموزی و توانمندسازی اتبا
شورهای هدف اروپایی، آفریقایی  خارجی جهت اعزام به ک
رای تولید فراسرزمینی با محوریت کارفرمایان  و آسیایی ب

ایرانی تاکید شده است.

رئیس سازمان ملی مهاجرت خبرداد:
امضای تفاهم نامه برای مهارت آموزی اتباع



خبر
رقابت های جام جهانی پارا وزنه برداری – امارات؛

کسب مدال طلای نماینده ایران در 
جام جهانی پارا وزنه برداری امارات

در ادامه رقابت های جــام جهانی پارا وزنه برداری که در امارات 
در حال برگزاری اســت، نمایندگان ایران در دســته ۱۰۷ و ۹۷ 

کیلوگرم موفق به کسب مدال طلا و نقره شدند.
به گزارش ایسنا، در ادامه رقابت های جام جهانی پارا وزنه برداری 
کــه به میزبانی امارات در حال برگزاری اســت در دســته ۱۰۷ 
کیلوگرم علی اکبر غریب شــاهی و ســامان رضی و در دسته ۹۷ 

کیلوگرم حامد صلحی پور بر روی تخته رفتند.
در دسنه ۱۰۷ کیلوگرم، علی اکبر غریب شاهی در حرکت اول 
موفق به مهار وزنه ۲۴۶ کیلوگرمی شد، او در حرکت دوم با مهار 
وزنه ۲۵۰کیلوگرم به مدال طلا دســت یافت. غریب شــاهی در 

حرکت سوم از مهار وزنه ۲۵۵ کیلوگرمی بازماند.
همچنیــن در ادامه این رقابت ها، ســامان رضی دیگر نماینده 
کشورمان در همین دسته با رکورد ۲۱۵ کیلوگرم به مقام چهارم 

رسید.
حامد صلحی پور دیگر نماینده ایران در دســته ۹۷ کیلوگرم در 
حرکت اول موفق به مهار وزنه ۲۱۲ کیلوگرم شد. وی در حرکت 
دوم از مهار وزنه ۲۲۱ کیلوگرم بازماند اما در حرکت سوم موفق به 

مهار وزنه ۲۲۱ کیلوگرم شد و به مدال نقره دست یافت.
پیــش از این محســن بختیار در دســته ۵۹ کیلوگرم و احمد 
امین زاده در دسته مثبت ۱۰۷ کیلوگرم به مدال طلا دست یافته 

بودند.
رقابت های جام جهانــی وزنه برداری با حضور۱۸۳ ورزشــکار 
) ۱۰۷ مــرد و ۷۶ زن( از ۳۲ کشــور جهــان در امارات در حال 
برگزاری اســت و تا ۱۵ اســفند ادامه دارد. این مسابقات یکی از 
رویدادهای مسیر کسب سهمیه برای بازی های پارالمپیک پاریس 

۲۰۲۴ است.
پس از این مســابقات، تیم پاراوزنه برداری باید در مســابقات 
جام جهانی گرجســتان که به میزبانی تفلیس و در خرداد برگزار 
می شود، شــرکت خواهد کرد که پس از این رویداد سهمیه های 
ایران در رشته پارا وزنه برداری برای بازی های پارالمپیک پاریس 

۲۰۲۴ مشخص می شود.
همچنین در ادامه مسابقات امروز روح اله رستمی در دسته ۸۸ 

کیلوگرم با مهار وزنه ۲۱۴ کیلوگرم به مدال نقره رسید.

یک مربی مطرح کرد؛

آنچه فولاد  در تقابل با 
پرسپولیس نیاز دارد

یک مربی فوتبال خوزســتان به ارزیابی بازی پیش رو تیم های 
فولاد و پرسپولیس در هفته نوزدهم پرداخت.

محمدعلی چابک در گفت و گو با ایسنا، در تحلیل دیدار دو تیم 
فولاد و پرســپولیس در آستانه آغاز بازی های هفته نوزدهم لیگ 
برتر، اظهارکرد: تیم فوتبال پرسپولیس تهران دارای خط هافبکی 
بسیار منسجم بوده و آن ها فوتبال را شناور و باز بازی می کنند. 
ارسال و نفوذ از فضاهای کناری به همراه اجرای فرایندهای پاس 
کوتاه به محوطه جریمه، پاس کات بک و ارسال های بلند به تیر 
دوم جزیی از برنامه های تیم تحت رهبری آقای اوسمار ویرا است.

وی بیان کرد: پرســپولیس برنامه هدفمند بازی کردن، گروهی 
بــازی کردن و پر تعداد در میانــه میدان با نگاه به صدر جدول و 
لغزش حریفان بالانشین را در ذهن دارند؛ این تیم، اجرای حرکات 
ترکیبی در کانال میانی و پاس های خط شــکن از عقب زمین و 
کانتر پرس در تمام فضای زمین جهت ضد حمله ســریع را یدک 
می کشــد. همچنین بیلد آپ از عقب زمین، شــروع مجددها و 
ارسال ها به تیر دوم حتی بازی سازی با سر در باکس حریفان در 

تفکرات تیمی و کادر فنی نماینده تهران است.
این پیشکســوت فوتبال با بیان این که مدل بازی پرسپولیس 
۴،۴،۲ بــوده که در فاز حمله نیــز با ۵ الی ۶ نفر دفاع حریفان را 
تحت فشــار قرار می دهند، گفت: پرســپولیس در زمان نداشتن 
مالکیت، ساختار تیمی اش سریعا در کوتاه ترین زمان تشکیل می 
شــود و اکثر اوقات نیز آن ها با ۵ هافبک در فرایند عدم مالکیت 
توپ به بازی ادامه می دهند. ضمن این که پرسپولیس از حمایت 

هوداران پرشوری خود بهره مند است.
وی در ادامه با اشاره به تیم فولاد خوزستان، عنوان کرد: تیم پر 
افتخار اســتان خوزستان باید بتواند ضربات ایستگاهی را طراحی 
و در بــازی با رقیب خود اجرا کند و با ارســال های بلند از تمام 
نقاط زمین به فضای پشت مدافعین حریف و پاس های کوتاه در 
متراژهای ۵ و ۱۰ متر، پرسپولیس را تحت فشار قرار دهد. ضمن 
این که نماینده خوزستان فرایند آرام کردن بازی با چاشنی تمرکز 

در سه خط در مقابل حریف را باید اجرایی کند.
چابک خاطرنشــان کرد: کادر فنی فولاد، ویرایش در ســاختار 
دفاعی )فولبک ها(، حتی هافبک ها و استفاده از فرایند ترنزیشن 
در دو حالت مثبت و منفــی را برنامه ریزی کند؛ دوندگی بدون 
توپ به کمک هوش نزد بازیکنان فولاد که دارای تارهای عضلانی 
 vo۲ و همچنیــن آنهایی که از نظر کادر فنی دارای  ftb و ftA
max بالایی هستند، نیاز ضروری بازی فولاد مقابل پرسپولیس 

است.

اخبار
عضو کمیته داوران فدراسیون 

فوتبال: 

 VAR قرار نیست داور
زن باشد

عضو کمیته داوران فدراســیون فوتبال 
به شایعه حضور داوران زن به عنوان داور 
کمــک داور ویدئویــی)VAR( در دربی 

هفته آینده واکنش نشان داد.
به گزارش ایرنا، براساس برنامه اعلامی 
ســازمان لیگ فوتبال، تیم های استقلال 
و پرســپولیس چهارشــنبه- ۲۳ اسفند- 
در هفته بیســتم لیگ برتر به مصاف هم 
می روند تا سال جاری با یکی از داغ ترین 

رقابت های ممکن به پایان برسد.
در فاصله کمتر از ۱۰ روز تا این مسابقه، 
امروز یکی از رسانه های ورزشی از احتمال 
حضور داوران زن در دربی به عنوان کمک 

داور ویدئویی در اتاق VAR خبر داد.
علی خســروی، عضو کمیته داوران در 
گفت وگــو با ایرنا درباره حضور داوران زن 
در دربی گفت: دراین بــاره اطلاعی ندارم 
و در چند وقت اخیر جلســه ای دراین باره 
برگزار نشــده و تصمیمی گرفته نشــده 
است. اگر قرار بود تصمیمی در این رابطه 
گرفته شــود، من به عنــوان عضو کمیته 

داوران از آن باخبر بودم!
وی دربــاره اینکه آیا ممکن اســت که 
برخی با فشــار از خارج از کمیته داوران 
به دنبــال اســتفاده از داور زن در دربــی 
باشــند، اظهار داشت: فشــاری از خارج 
مجموعه فوتبال نیســت و ممکن اســت 
فدراســیون فوتبــال دراین بــاره تصمیم 

بگیرد.
عضو کمیته داوران در ادامه با بیان اینکه 
داوران حاضر در اتاق کمک داور ویدئویی 
باید با تجربه باشند، اضافه کرد: داوری که 
در اتاق VAR حضور دارد باید با تجربه تر 
از داور وسط و به اصطلاح سوپرداور باشد.

خسروی درباره اینکه تکلیف داور دربی 
چه زمانی مشــخص می شود، یادآور شد: 
فعلا زود است که دراین باره صحبت کنیم 
و معمولا یک هفته قبل از مسابقه، کمیته 
داوران دربــاره گزینه های دربی جلســه 

تشکیل می دهد.

صعود ۹ پله ای تنیس 
روی میز مردان ایران در 

رده بندی جهانی
تیــم ملی مــردان تنیــس روی میز 
کشورمان پس از حضور در جمع ۱۶ تیم 
برتر قهرمانی جهان بــا ۹ پله صعود در 

جایگاه شانزدهم دنیا قرار گرفت.
به گــزارش ایرنا، با پایــان رقابت های 
در  جهــان  قهرمانــی  تیمــی  فینــال 
کره جنوبی، رده بندی تیمی تنیس روی 

میز مردان جهان منتشر شد.
در این رده بندی تیم ملی مردان تنیس 
روی میز کشــورمان پــس از حضور در 
جمع ۱۶ تیم برتر فینال قهرمانی جهان 
با ۱۱ پله صعود در جایگاه شانزدهم قرار 

گرفت.
در رده بنــدی تیمی، ایــران با ۱۸۱۰ 
امتیاز مکان شــانزدهم جهان و ششــم 

آسیا را به خود اختصاص داد.
در این رده بندی چین با ۶۵۰۰ امتیاز 
صدرنشــین است، آلمان با ۵۰۷۶ امتیاز 
در جایــگاه دوم قــرار دارد و فرانســه 
با  فینالیست مســابقات قهرمانی جهان 
۴۵۵۸ امتیــاز در رده ســوم جهان قرار 

گرفت.

احمد گواری رییس 
فدراسیون آمادگی 

جسمانی شد
آمادگی  فدراســیون  انتخابات  مجمع 
جســمانی به ریاســت محمدشــروین 
اســبقیان در سالن فارسی آکادمی ملی 

المپیک برگزار شد.
به گزارش ایســنا، مجمــع انتخابات 
فدراســیون آمادگــی جســمانی برای 
تصدی پست ریاست این فدراسیون به 
ریاست محمدشروین اسبقیان در سالن 
فارسی آکادمی ملی المپیک برگزار شد.

در این مجمع مهیــن فرهادی زاد به 
عنــوان نماینده کمیته ملــی المپیک 
حضور داشــت. احمد گواری، عباسعلی 
اکبــری، فاطمــه ابوالقاســمی، نــادر 
وادی خیل و محمدرسول خدادادی پنج 
کاندیدای حاضر در مجمع اند که پیش 
از برگزاری انتخابات عباســعلی اکبری 
انصرافش را اعلام کرده بود و وادی خیل 

نیز در مجمع حضور نداشت.
با اینکه پیش از این شــنیده شــده 
بود فاطمه ابوالقاســمی حق شرکت در 
مجمــع انتخابات را نــدارد و در مجمع 
نیز حضور نداشــت اما چند دقیقه پس 
از شروع مجمع اسبقیان، رییس مجمع، 
اعلام کرد صلاحیت او نیز تایید شده و 
مشکلی برای حضور در مجمع انتخاباتی 

ندارد.
عابد حقدادی، سرپرســتی فدراسیون 
آمادگی جســمانی را تا زمان برگزاری 

انتخابات برعهده داشت.
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پیشکســوت فوتبال با تاکید بر این که برخی مربیان با دلال ها 
در ارتباط هســتند و در فوتبال پایه جولان می دهند گفت: نگاه 

مدیران باشگاه ها و مسوولان به این حوزه باید تغییر کند.
بــه گزارش خبرنــگار مهر، جوان گرایی به یکــی از اصلی ترین 
موضوعات در فوتبال ایران تبدیل شده است. پس از اینکه میانگین 
سنی تیم ملی ایران در جام ملت های آسیا ۲۰۲۳ مورد انتقاد اکثر 
کارشناســان قرار گرفت، این پرسش مطرح شد که چگونه باید به 

پشتوانه سازی برای تیم ملی و ساختن بازیکنان پرداخت.
محمــود کلهر پیشکســوت فوتبال که ســال ها در فوتبال پایه 
فعالیت داشته در گفت وگو با خبرنگار مهر، در پاسخ به این پرسش 
گفت: نداشــتن افراد متخصص در فوتبال پایه یکی از مشــکلات 
اساســی فوتبال ایران محسوب می شــود و همین موضوع سالیان 

سال است که گریبان بازیکنان مستعد را گرفته است.
بازیکن ســابق تیم های فوتبال پرسپولیس و استقلال ادامه داد: 
به دلیل برخی دیدگاه های اشــتباهی که مدیران باشگاه ها دارند، 
در حال حاضر تیم های خوبی را در فوتبال پایه نمی توانیم داشــته 
باشیم. در مصاحبه هایی که انجام دادم راهکارهای زیادی را جلوی 
پای مدیران باشگاه ها گذاشتم اما هیچ گوش شنوایی وجود نداشته 

است.
نگاه مدیران باشگاه ها باید به فوتبال پایه عوض شود

او ادامه داد: نبود تیم های پایه اســتاندارد که بتواند استعدادها 
را پرورش دهد و از این بازیکنان در تیم های اصلی اســتفاده شود 
یکی از دلایلی است که تیم ملی ایران نیز با کمبود بازیکن جوان 
رو به رو اســت. مدیرانی که در تیم های پایه باشــگاه ها مسؤولیت 
دارنــد باید نگاه خــود را به بازیکنان نوجوان عــوض کنند با این 
شــرایط فعلی نمی توانیم امیدوار به حضور اســتعدادها در فوتبال 
ایران بود. نقش هیأت های فوتبال استان ها هم در این مورد بسیار 
پررنگ اســت. شاهدیم که رؤسای هیأت ها خیلی راحت به برخی 
از افراد مجوز تأســیس مدرسه فوتبال می دهند در حالی که واقعاً 
برخی از مدارس فوتبال هیچ ســودی برای آینده ورزش کشــور 

نخواهد داشت.
متخصص ها خانه نشین هستند

پیشکســوت تیم ملی فوتبال افزود: افرادی که تخصص دارند و 
می توانند حال بد فوتبال ایران را بهبود ببخشند، گاهاً در خانه های 
خود هستند و افرادی که هیچ گونه تخصصی ندارند در فوتبال پایه 
جولان می دهند که این مورد دردناک است و باید به سمتی برویم 
که از افراد تحصیل کرده و کســانی که ســال ها فعالیت داشته اند 

در فوتبــال پایه بهــره برد. نبود این افراد باعث شــده تا خیلی از 
استعدادهای جوان با توجه به شرایط زندگی که دارند و همچنین 
فشــار اقتصادی از حضور در فوتبال پشــیمان شــوند و به سراغ 

کارهای دیگری بروند.
بی انصافی در حق بازیکنان جوان تیم ملی

کلهر تصریح کــرد: تیم ملی که در جــام ملت ها حضور یافت، 
می توانســت از بازیکنان جوان بیشــتری در ترکیب خود استفاده 
کند و حتی کادر فنی تیــم ملی به نظرم در برخی از دیدارها که 
حساسیت کمتری داشت باید از مُهره های جوان استفاده می کرد 
حتی برای دقایق کم تا این بازیکنان انگیزه بیشــتری پیدا کنند. 
تیم ملی ظرفیت اســتفاده از ۵، ۶ بازیکن جوان در ترکیب خود را 

داشت که کمی بی انصافی در حق بازیکنان جوان شد.
جولان دلال ها در فوتبال پایه

کارشــناس فوتبال خاطر نشان کرد: نکته دیگری که باید به آن 
اشاره کنم، حضور افرادی در باشگاه هاست که به آنها »دلال« گفته 
می شــود. این افراد علاوه بر اینکه در تیم های بزرگســال دخالت 
می کنند، در تیم های پایه هــم بازیکن جا به جا می کنند که این 

باعث ضربه شدید به فوتبال ایران شده است.
ارتباط مربیان با دلالان

پیشکسوت فوتبال ایران ادامه داد: همچنین مربیانی با این افراد 

در ارتباط هستند که با حضور در هر باشگاهی بازیکنان مورد نظر 
خود را وارد آن باشــگاه می کنند و کاری به استعداد سایر نفرات 
جوان ندارنــد. پول های زیادی در این بین رد و بدل می شــود و 
اینجا تنها بازیکنان جوان و مســتعد ضربه می خورند و کســی به 

فکر بازیکنان نیست.
نیاز به مدیران قوی داریم

او بیان کرد: داشتن مدیران قوی باعث می شود در فوتبال باعث 
خواهد شــد تا در آینده ای نه چندان دور شاهد شکوفایی جوانان 
کشور باشــیم. این مدیران تنها به باشگاه ها مربوط نمی شود و در 
تمام ارکان از جمله کمیته آموزش فدراسیون فوتبال، تیم های پایه 

و… باید از آنها استفاده کنیم.
توصیه به خانواده ها

کلهر در پایان گفــت: یک توصیه باید به خانواده ها در خصوص 
انتخاب مدارس فوتبال برای فرزندان داشته باشم. مدارس فوتبال 
کشــور با مشــکلات زیادی مواجه هســتند که پیش از ثبت نام 
فرزندان خود باید اســتعلامات لازم را از نهادهای مربوطه داشته 
باشند. اوضاع خوب نیست و یکسری بازیکنان پولی به تیم ها اضافه 
شده اند که جا را برای اضافه کردن بازیکنان مستعد تنگ کرده اند 
و از این رو خانواده ها باید با آگاهی کامل فرزندان خود به مدارس 

فوتبال اعزام کنند.

پیشکسوت فوتبال:

 نگاه به فوتبال پایه باید عوض شود

مجموع بدهی ذوب آهن به وزنه برداران ۳ میلیارد تومان 
است.ورزشــکارانی که همه آنها ملی پوش هستند و کلی 

مدال جهانی و آسیایی دارند.
سپهر ستاری ؛نیما نکیســا مدیرعامل باشگاه فرهنگی 
ورزشــی ذوب آهن در حالی پراخت مطالبه وزنه برداران 
را به آن ســوی آب ها انتقال داده ) آنها که با رسانه های 
معاند حرف زدند بروند از همان ها حق و حقوق شــان را 
بگیرند( که پیگیری های خبرنگار خبرآنلاین نشــان می 
دهــد کل بدهی این وزنه برداران که تقریبا همه آنها ملی 

پوش هستند به سه میلیارد تومان هم نمی رسد!
ایــن اســامی را بخوانید؛میرمصطفی جوادی،رســول 
معتمدی،حافظ قشــقایی،علیرضامعینی،امیر حقوقی،رضا 

بیرانوند،محراب دواسری و ...
مجموع مدال های جهانی و آســیایی این نفرات از کل 

افتخارات تیم فوتبال ذوب آهن بیشتر است!
سوال اینجاســت که آیا ۳ میلیارد تومان،برای یکی از 
بزرگترین شرکت های صنعتی کشور رقمی است که ذوبی 

ها از پرداخت آن طفره می روند؟
آقای مالمیر! شما که خودتان حالا در باشگاه ذوب آهن 
هســتید و مدتی هم در فدراســیون وزنه برداری رییس 
کمیته فرهنگی بودید و از سختی های این بچه ها آگاهید 

چرا پا پیش نمی گذارید؟
آقای مهــدی کوهی! مدیرعامل محترم ذوب آهن؛اصلا 
صدای این بچه های ملی پوش را می شــنوید؟ اصلا پولی 
که قرار اســت به آنها بدهیــد هزینه مکمل ها و تمرین و 
غذای آنها می شــود؟آیا این ورزشــکاران خرج و مخارج 
دیگــری ندارند؟آیا فقط یک درصــدی از قرارداد یکی از 
ســتاره های فوتبال تان نمی شود کل بدهی شما به این 

بچه های ایران؟
در تیم شــما ســتاره ای هســت به نــام میرمصطفی 
جوادی؛او قهرمان جهان اســت و یکی از بخت های کسب 
مدال در المپیک.آقــای کوهی! اگر می خواهید در مدالی 
که میرمصطفی می گیرد ســهیم باشــید حق و حقوق او 
و رفقایــش را بدهید.بیایید فضایی را فراهم کنید تا یکی 
مثل میرمصطفی در آرامــش تمریناتش را ادامه بدهد تا 
انشــاالله در المپیک آن مدال خوشــرنگ)هرچند که کار 
سختی دارد( را برای ایران به ارمغان بیاورد؛البته اگر ایران 
و افتخارآفرینی ایران برای تان مهم است و مثل مدیرعامل 
ورزشــی تان آنها را به رسانه های معاند حواله نمی دهید.

بسم الله! این گوی و این میدان.این وزنه برداران بچه های 
ایران هســتند و اگر از مدال هایی که گرفته اند و از پرچم 
ایران که در کشــورهای مختلف بالا بــرده اند اطلاعاتی 
ندارید به ما پیام بدهید تا برای تان بنویســیم که نام آنها 

و افتخاراتی که کسب کرده اند را تریلی هم نمی کشد!

3 میلیارد تومان؛ 
قطره ای در دریا!

جزیره   هندورابی

تجدید فراخوان مناقصه عمومی یک مرحله ای ) 224 1402- (
) موضوع ماده 7 آیین نامه اجرایي نظام مستند سازي(

  اداره کل راه وشهرســازی اســتان هرمزگان در نظر دارد جهت تجدید فراخوان مناقصه عمومی یک مرحله ای به شرح جدول ذیل و بر اساس مشخصات 
فني منضم به اسناد مناقصه را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد ایران( برگزار نماید. 

1-نوع فراخوان: تجدید فراخوان مناقصه عمومی یک مرحله ای
2-نام ونشاني دستگاه مناقصه گزار : اداره کل راه و شهرسازی استان هرمزگان

3-موضوع فراخوان : اجرای محوطه سازی مسکن مهر محله خواجه عطا و سایر آیتم هاي مورد نیاز بر اساس نقشه ها و مشخصات فني اجرایي.
4-زمان و محل توزیع/فروش

-زمان شروع توزیع اسناد ارزیابی و مناقصه: روز دوشنبه مورخ  ۱۴۰۲/۱۲/۱۴  ساعت ۱۵
-زمان پایان توزیع اسناد ارزیابی و مناقصه: روز  پنجشنبه مورخ   ۱۴۰۲/۱۲/۱۷ ساعت ۱۵

5-محل دریافت اسناد مناقصه : کلیه مراحل فروش و تحویل و بازگشایی اسناد از طریق سایت تدارکات الکترونیکی دولت 
) ستاد ایران (  انجام می گردد.

٦-مهلت تحویل اسناد از سوي مناقصه گران : سایت تدارکات الکترونیکی دولت ) ستاد ایران ( 
 -مهلت و زمان ارسال پیشنهادات: روز یکشنبه مورخ  ۱۴۰۲/۱۲/۲۷ ساعت ۱۵

٧- موارد الزامی و مهم:
الف-   ارائه گواهی صلاحیت ایمنی الزامي است.

8-شرایط مناقصه گران:
 الف( - داشــتن شــخصیت حقوقي ب(- داشتن توانایي ارائه ضمانتنامه بانکي شرکت در مناقصه و ضمانتنامه انجام تعهدات ت( داشتن ظرفیت خالی پ ( 

داشتن حدا قل رتبه ۵ راه و ترابری 
۹- تاریخ بازگشایي پاکت ها : روز  دوشنبه مورخ  ۱۴۰۲/۱۲/۲۸  ساعت ۱۰ در محل دفتر مدیریت واقع در ساختمان شماره ۲ اداره کل راه و شهرسازی 

هرمزگان -  میدان ابوذر- جنب ساختمان دادگستری – ساختمان شروین 
جهت کسب اطلاعات بیشتر مي توانید به سایت هاي زیر مراجعه نمایید:  

Setadiran.ir, http://iets.mporg.ir
شناسه آگهی: 1٦٧8900 

اداره ارتباطات و اطلاع رسانی راه و شهرسازي هرمزگان

 
 برآورد اولیه بر اساسشهرستاننام پروژه

 فهرست  بها راه و باند
سال 1402 )ریال(

 مدت
 اجراي
پروژه

 مبلغ تضمین شرکت در
مناقصه)ریال(

 اجرای محوطه سازی مسکن مهر محله
 خواجه عطا

 بر اساس5ماه31/184/342/503بندرعباس
 آيين نامه تضمين معاملات

دولتي
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